

အသစ်ရောက်ရှိလာသည့် ကမ္ဘာ့ပုဒ်-၂ အမြန်ရေယာဉ်ဖြင့် ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးခရီးစဉ် တိုးချဲ့ပြေးဆွဲမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅
 ဂျပန်နိုင်ငံမှ ဒုတိယမြောက် လှူဒါန်းသည့် ကမ္ဘာ့ပုဒ်-၂ အမည်ရှိ ခရီးသည်တင် အမြန်ရေယာဉ် သည် ကျောက်ဖြူမြို့သို့ ယနေ့ည ရောက်ရှိလာမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လေကြောင်းနှင့်ရေကြောင်း ကဏ္ဍများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဂျပန်နိုင်ငံ၏ တရားဝင်ဖွံ့ဖြိုးမှု အကူအညီအထောက်အပံ့အဖြစ် ကမ်းရိုးတန်းနှင့် မြစ်တွင်းသွား ခရီးသည်တင်ရေယာဉ် သုံးစင်း လှူဒါန်းသွားမည့် အကူအညီပေးရေးဆိုင်ရာ စာချုပ်လွှာကို ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့မှ တာဝန်ရှိသူများသည် ပြီးခဲ့ သည့်နှစ် စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က လက်မှတ်ရေးထိုး ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါနားလည်မှုစာချုပ်လွှာအရ ဂျပန်နိုင်ငံမှ The Economic and Social Development Programme အစီအစဉ်ဖြင့် ဂျပန်ယန်းသန်း ၅၀၀ တန်ဖိုးရှိ အသုံးပြုဆဲ ရေယာဉ်နှစ်စင်းနှင့် ဂျပန်ယန်း သန်း ၁၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ ရေယာဉ်သစ် တစ်စင်း စုစုပေါင်း စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၃ သို့ *



ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကုလအထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အား ပြင်းထန်စွာကန့်ကွက်ကြောင်းအဆိုကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်က တညီတညွတ်တည်း အတည်ပြု

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅
 ဒုတိယအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၃)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ *

တရားမျှတသည့်ဥပဒေများ ပြဋ္ဌာန်းပေးရန် ပြည်သူ့အရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီအရေးကို မျက်နှာမူရန်လိုအပ်



အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅
 ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ယနေ့ကျင်းပသည့် အမျိုးသားလွှတ်တော် ပဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၃၂)ရက်မြောက်နေ့တွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးကြပြီး ယင်း ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီ က ပြန်လည်ကြားနာရန် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ဆုံးဖြတ်ခဲ့ သည်။

ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရခိုင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒ နယ်အမှတ်(၃)မှ ဦးခင်မောင်လတ်က ဆက်သွယ်ရေး ဥပဒေ၏ အပိုဒ် ၃၊ ပုဒ်မ ၆၆(ခ)တွင် တရားစွဲဆိုနိုင် သည့် အကြောင်းအချက် ၄ ခုရှိပါကြောင်း၊ ခြောက်လှန့် တောင်းယူခြင်း၊ အသေရဖျက်ခြင်း၊ နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းတို့ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းအချက်များမှာ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မများ အသီးသီးရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ *

Let's Build Together!

ရုံးချုပ် အမှတ်(၁၂၃)၊ အလံပြတန်းလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး။
 ဖုန်း: +၉၅ ၉ ၅၅ ၈၁၉ ၃၈ ဖက်(စ်): +၉၅ ၉ ၅၅ ၈၁၉ ၃၈
 Email : ho@maxcement.com
 Sales Hotline : +၉၅ ၉ ၇၇၀ ၇၇၀ ၇၇၀
 Technical Hotline : +၉၅ ၉ ၉၆၀ ၉၆၀ ၉၆၀

စက်ရုံ တောင်ဖိလား၊ လယ်စေတီမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်။
 ဖုန်း: +၉၅ ၉ ၅၀၀၀ ၇၃၇၊ +၉၅ ၉ ၄၉၂ ၀၅၀ ၂၄
 Email : factory@maxcement.com



MAX CEMENT



မြန်မာ့

ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ကျကျ လူ့အခွင့်အရေးရှုမြင်

ဝေဖန်သုံးသပ်စိစစ်အကဲဖြတ်တော့မည်ဆိုလျှင် မှန်မှန်ကန်ကန် လက်တွေ့ကျကျ ဆန်းစစ်လေ့လာပြီးနောက် အကတိလေးပါးကင်းရှင်းစွာ ဖြင့် ရှုထောင့်စုံမှမြင်ကြည့်ကာ ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ကျကျ သုံးသပ်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဤသို့မှမဟုတ်လျှင် အကတိလေးပါးမကင်းစင်ဘဲ ဘက်လိုက်မှု၊ တရား မျှတခြင်းကင်းမဲ့မှုများဖြင့် ထင်ရာမြင်ရာစွာပုံစံပြုစီမံပေးနေမှုသာ ဖြစ်ပေလိမ့်မည်။

မြန်မာနိုင်ငံသို့ မကြာသေးမီရက်ပိုင်းက လာရောက်ခဲ့သော ကုလသမဂ္ဂ၏ မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေးအခြေအနေဆိုင်ရာ အထူး အစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ ဓမ္မယန်ဟိလီ၏ မြန်မာနိုင်ငံခရီးစဉ်အပြီး ဇူလိုင်လ ၂၁ ရက်နေ့ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ပတ်သက်၍ မှန်ကန်စွာရှုမြင်သုံးသပ်ထားခြင်းမရှိသော အခြေအမြစ် မရှိသည့် စွပ်စွဲပြောဆိုမှုများ ပြောကြားခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။

ဓမ္မယန်ဟိလီ၏ ပြောကြားချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာနက ဇူလိုင်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ၏ မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးစဉ်အဆုံး၌ ထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မိမိတို့အနေဖြင့် စိတ်ပျက်ရကြောင်း နှင့် ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ယေဘုယျဆန်သော စွပ်စွဲချက်များနှင့် မှားယွင်း သော အချက်အလက်များစွာပါဝင်နေကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ချက် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ဓမ္မယန်ဟိလီ မြန်မာနိုင်ငံသို့ မလာရောက်မီအချိန်က ကုလသမဂ္ဂ လူ့အခွင့်အရေးကောင်စီ၏ (၃၄)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေးအခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတကာ အချက်အလက်ရှာဖွေရေးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းစေလွှတ်ရန် ပါဝင်သော ဆုံးဖြတ် ချက်တစ်ရပ်ချမှတ်ခဲ့သည်။ ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်သည်ပင် အခြေအမြစ် မရှိသော စွပ်စွဲချက်များကိုအခြေခံထားပြီး နိုင်ငံတကာအချက်အလက် ရှာဖွေရေးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ရင်ဆိုင်နေရသည့် ရှုပ်ထွေးမှုများနှင့် စိန်ခေါ်မှုများကို ဖြေရှင်းနိုင်မည့်အခြေအနေထက် ပိုမိုဆိုးရွားသော အခြေအနေဖြစ်စေနိုင်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဆယ်စုနှစ်များစွာကြာတော့ခဲ့ရသော ပြည် တွင်းပဋိပက္ခများ၊ အထီးကျန်မှုများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနောက်ကျခဲ့မှု တို့ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့်ပြဿနာများကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရာ၌ တွေ့ကြုံရသည့်အခက်အခဲများအား အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ခဲ့သော်လည်း ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ယေဘုယျဆန်သောစွပ်စွဲချက်များနှင့် မှားယွင်းသော အချက်အလက်များစွာ ပါဝင်ခဲ့ပေသည်။ မူလကတည်းက မှားယွင်းသော အသိအမြင်များကိုအခြေခံကာ လာရောက်ခဲ့သူဖြစ်ခြင်းကြောင့် မှားယွင်းမှုများကိုသာ ထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အမှန်တွင် လူ့အဖွဲ့ အစည်းတစ်ခုလုံးကို ကိုယ်စားပြုသော ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအနေဖြင့် မှန်မှန်ကန်ကန်ရှုမြင်သုံးသပ်ဆုံးဖြတ်သင့်ပေသည်။

ထိုအဖွဲ့သည် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရကဆောင်ရွက်နေသော အမျိုးသား ရင်ကြားစေရေးကို မျက်ကွယ်ပြုထားသည့်အပြင် ကုလသမဂ္ဂနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှုများကိုလည်း လျစ်လျူရှုထားသည်။ လူ့အခွင့်အရေးဟု ဆိုရာ၌ တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ပကတိတည်ရှိနေမှုအပေါ် တွင်အခြေခံကာ ရှုမြင်သုံးသပ်ဆုံးဖြတ်သင့်သည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော ပကတိအခြေအနေမှန်များကို မှန်မှန်ကန်ကန် လေ့လာ ဆန်းစစ်၍ ဝိုင်းဝန်းကူညီအဖြေရှာပေးသည့်သဘောမျိုးဖြစ်သင့်ပြီး ရှုထောင့်တစ်မျိုးတည်းမှရှုမြင်ကာ စွပ်စွဲပြစ်တင်ဆုံးဖြတ်ပြောကြားချက် များသည် အကတိလေးပါးမကင်းသည့် လုပ်ဆောင်ချက်ဟုဆိုနိုင်သည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ မြန်မာပြည်သူတစ်ရပ်လုံးအတွက် ငြိမ်းချမ်း သာယာဝပြောသော ဒီမိုကရေစီထွန်းကားသည့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ပေါ် ရေးသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြတ်သားသောရည်မှန်းချက်ပင်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတစ်ဝန်း ရေရှည်တည်တံ့သည့် ငြိမ်းချမ်းမှုရရှိရေးသည် မြန်မာနိုင်ငံ အတွက် ပထမဦးစားပေးဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသား အားလုံးအတွက် လွတ်လပ်၍ညီမျှသောအခွင့်အရေး၊ တရားမျှတမှုရရှိရေးအပေါ် အခြေခံ သည့် ပြည်ထောင်စုဖြစ်တည်ရေးသည်သာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပန်းတိုင် ဖြစ်ပါသည်။

(၁၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံသတ္တုကဏ္ဍ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ လုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅ (၁၄)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံသတ္တု ကဏ္ဍ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ Royal Ace Hotel ၌ ကျင်းပသည်။



ရှေးဦးစွာ သယံဇာတနှင့် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့် ဓာတ်သတ္တု ရှာဖွေရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေး များချုပ် ဒေါက်တာရဲမြင့်ဆွေက အဖွဲ့ အမှားစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အာဆီယံဓာတ်သတ္တု ဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများက သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံအလိုက် သတ္တု ကဏ္ဍဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်စာတိုင် ရိုက်ကြသည်။

ဓာတ်သတ္တုကဏ္ဍစဉ်ဆက် မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ဓာတ်သတ္တုကဏ္ဍသတင်းနှင့် အချက် အလက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဓာတ်သတ္တုကဏ္ဍ စွမ်းဆောင်ရည် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ် စသည့် ခေါင်းစဉ် တို့ဖြင့် အကြံပြုဆွေးနွေးကြသည်။

အစည်းအဝေးသို့ သတ္တုတွင်းဦးစီး ခဲ့ကြသည်။ ဘူမိဗေဒနှင့် အဆိုပါ အာဆီယံသတ္တုကဏ္ဍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ လုပ်ငန်း အဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ဇူလိုင် ၂၅ များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ သတ္တုလုပ်ငန်းရှင် ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည် များအသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရေလမ်းကြောင်းခရီးဖြင့် ကျောင်းတက်နေရသော

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် အသက်ကယ်အင်္ကျီများ ပေးအပ်မည်

စစ်တွေ ဇူလိုင် ၂၅

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ရေလမ်းကြောင်းခရီးဖြင့် ကျောင်းတက်နေရသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် အသက်ကယ် အင်္ကျီများ ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်တွေလေဆိပ်မှ ၅၀၀ တန် ပရဟိတ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒုတိယရဲမှူး ဝင်းဇော်က ပြောသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ရေလမ်းကြောင်းခရီးဖြင့် ကျောင်းတက်နေရသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ မကြာခဏ လှေမှောက်မှုဖြစ်စဉ်များ ကြားသိနေ ရသည့်အတွက် အသက်ကယ်အင်္ကျီများ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် ရည်ရွယ် လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒုတိယရဲမှူး ဝင်းဇော်က ပြောသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် ပင်လယ်ပြင်နှင့်ဆက်စပ်နေသော ပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ် ခြင်းကြောင့် မြစ်ချောင်းများပေါများပြီး မြို့နယ်အချို့မှာ ရေလမ်းခရီးကိုသာ အားထားနေကြရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ လေဘေး၊ ရေဘေးတွေက မကြာခဏ ကြုံတွေ့နေရတာဆိုတော့ အရေးပေါ်ကိစ္စတွေအတွက် ကူညီနိုင်ဖို့ရည်ရွယ်ပြီး ကျွန်တော်တို့လေဆိပ်မှာ လေဆိပ်ရဲတပ်ဖွဲ့ရယ်၊ လေကြောင်းဝန်ထမ်းတွေရယ်၊ လေဆိပ်အငှားယာဉ်မောင်းတွေ ပူးပေါင်းပြီး ၅၀၀ တန် ပရဟိတအဖွဲ့ကို ဖွဲ့ထားပါတယ်။ တစ်လ ၅၀၀ ကျပ်စီ ထည့်ဝင်ကြပါတယ်။ အဲဒီကရတဲ့ငွေနဲ့ ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းတွေ လုပ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီတစ်ခေါက်မှာတော့ ရခိုင် ပြည်နယ်အတွင်းမှာရှိတဲ့ ရေလမ်းကြောင်းခရီးနဲ့ သွားလာနေရတဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေကို အသက်ကယ်အင်္ကျီတွေ ပေးအပ်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

သတင်း - မြင့်မောင်စိုး၊ အောင်ကျော်ဦး၊ ဓာတ်ပုံ - သတ္တ



အလှူရှင်တစ်ဦးက အသက်ကယ်အင်္ကျီ ပေးအပ်လှူဒါန်းစဉ်။

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း
ရန်ကုန် (ရွှေဈေး) ၉၀၃၅၀၀ - ၉၀၃၅၀၀၊ ဇူလိုင် ၂၅ မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၉၀၃၅၀၀ - ၉၀၃၅၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (က) ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၆၅၀/၆၆၅ ကျပ်၊ (ခ) အောက်တိုန်း ၉၅ တစ်လီတာ ၇၀၀/၇၁၅ ကျပ်၊ (ဂ) အောက်တိုန်း ၉၂ တစ်လီတာ ၆၅၀/၆၇၀ ကျပ်၊ (ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၆၇၀/၆၈၅ ကျပ်
နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း (က) အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ = ၁၃၆၃.၀ (ခ) ဥရောပ တစ်ယူရို = ၁၅၈၆.၃ (ဂ) တရုတ် တစ်ယွမ် = ၂၀၀.၈၉ (ဃ) ထိုင်း တစ်ဘတ် = ၄၀.၇၈၄ (င) မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ် = ၃၁၈.၃၁ (စ) အိန္ဒိယ တစ်ရူပီး = ၂၁.၁၇၃ (ဆ) ဂျပန် တစ်ရာယန်း = ၁၂၂၄.၈ (ဇ) တောင်ကိုရီးယား တစ်ရာဝမ် = ၁၂၁.၉၉ (ဈ) ဩစတြေးလျ တစ်ဒေါ်လာ = ၁၀၇၉.၀ (ည) စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ = ၁၀၀၀.၅
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ပတ်ဘက် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်၊ စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊ ဦးကျော်ဇေယျာမြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်မေလှသန်း၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း၊ သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်၊ ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဒေါ်ခင်ဇော်လီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်၊ ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနွဲ့လှ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပင်လယ်ကွေ့ဒေသ၏ အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေ ရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာ ဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ ကာတာသံအမတ်ကြီးအား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီတွင် လွှတ်တော် ရေးရာဆောင်အမှတ် (I-1) ၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံသည်။



(သတင်းစဉ်)

တွေ့ဆုံစဉ် ပင်လယ်ကွေ့ဒေသ ၏ အခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။

သံအမတ်ကြီး ဦးမြင့်ဆွေးအား ဇင်ဘာကျွန်းငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် တောင်အာဖရိကသမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်း ခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးမြင့်ဆွေး အား ၎င်း၏ လက်ရှိတာဝန်ဝတ္တရားများအပြင် ဇင်ဘာကျွန်းငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်လိုက်ပြီးဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

ညီညွတ်ခြင်းနှင့် ပေါင်းစည်းတည် ချစ်ကြည်စည်းလုံး ခိုအားလုံး

အမရပူရမြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း အမှတ်(၂) ရေဆိုးထုတ်စက်ရုံဖွင့်၊ လွှဲပြောင်းအပ်နှံ

မန္တလေး ဇူလိုင် ၂၅

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ အမရ ပူရမြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း ဆောင်ရွက်သည့် MBCCD ကုမ္ပဏီက အဆင့်မြှင့်တင်လျှော့ဒါနံ့အမှတ်(၂) ရေဆိုး ထုတ်စက်ရုံဖွင့်ပွဲနှင့် လွှဲပြောင်းအပ်နှံပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲက အမရပူရမြို့နယ် မန္တလေးမြို့ပတ် ကမ်းနားလမ်းအနီးရှိ ငယ်တိုးကျေးရွာထိပ်၌ ကျင်းပရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်မောင် တက်ရောက်အားပေးချီးမြှင့်သည်။

“အမရပူရမြို့ပြစီမံကိန်းနဲ့ ပတ်သက်ပြီးတော့ အရင် အစိုးရက စာချုပ်ချုပ်ဆိုတာဖြစ်တယ်။ အစိုးရတစ်ရပ် က အရင်အစိုးရနဲ့ စာချုပ်ချုပ်ထားတာကို ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော်ဖို့တာဝန်က နောက်အစိုးရရဲ့တာဝန် ဖြစ်တယ်။ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းညီရမယ်။ ဒါကြောင့် ဒီဖွံ့ဖြိုး ရေးစီမံကိန်းကို ကျွန်တော်တို့ သေချာစိစစ်ပါတယ်။ ကွင်းဆင်းကြည့်တယ်။ အဖွဲ့တွေဖွဲ့တယ်။ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင် ဘယ်လောက်ထိခိုက်နိုင်လဲဆိုတာ အကုန်လုံး ပညာရှင်တွေနဲ့ တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းပြီးတော့ ခွင့်ပြု ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့ ရေဆိုးထုတ်စက်ရုံဖွင့်ပွဲက စီမံကိန်း ရဲ့ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအနေနဲ့ လှူဒါန်းတာဖြစ်တယ်။ စက်ရုံအကြောင်းကိုလည်း မေးကြည့်ဖြစ်တယ်။ မန္တလေးမြို့ ရေကြီးရေလျှံမှုကကွယ်ဖို့အတွက် ဒီစက်ရုံကို အဆင့် မြှင့်တင်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်တာဖြစ်တယ်။ ယခင် ရှိတဲ့ စက်ရုံနဲ့ ရေဆိုးစွန့်ထုတ်မှုက မနိုင်ဘူး။ ပြည်သူလူထု ကလည်း ရေလျှံရင် အစိုးရကို အပြစ်တင်ကြတယ်။ ဒါလည်း ပြည်သူလူထုအပြစ်မဟုတ်ပါဘူး။ ဘာလို့လဲ ဆိုတော့ သူတို့ဆီကနေ အခွန်ကောက်ထားတာဖြစ်တယ်။ ဒီအခွန်ကောက်ထားတာနဲ့ မြို့ပြသန့်ရှင်းရေး၊ ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်ရေးတွေ လုပ်ရပါတယ်။ လုပ်ရတာတွေလည်း အခက်အခဲတွေရှိတယ်။ အခုလှူဒါန်းတာလည်း ပြည်သူ



လူထုအကျိုးအတွက်ဖြစ်လို့ ကျေးဇူးလည်းတင်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

ဆက်လက်၍ MBCCD ဥက္ကဋ္ဌကလည်း “လက်ရှိ အခြေအနေကိုကြည့်ပြီး ဖြစ်နိုင်ခြေရှိတဲ့ အကောင်းဆုံး အခြေအနေရောက်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယခင်စက်အဟောင်းက စွန့်ထုတ်နိုင်တဲ့ ရေထုတ်စွမ်းအားထက် တစ်နာရီ ၈၀၀၀၀၀၀ လောက်ပိုမို ထုတ်နိုင်အောင် အဆင့်မြှင့်တင်ခဲ့ပါတယ်။ အချင်းသုံးပေ ရှိတဲ့ သံပိုက်ကြီးတွေ၊ ရေစုကန်တွေတိုးချဲ့ခြင်း၊ ဂျပ်နီနိုင်ငံ ထုတ် ရေပိုက်ကြီးများ၊ မော်တာများတပ်ဆင်ခြင်း၊ လျှပ်စစ် မီးမနိုင်လို့ မီးကြိုးအသစ်တွေ သွယ်တန်းပေးခြင်း၊ ထရပ် စဖော်မာအသစ်တပ်ဆင်ခြင်းတို့ကို ကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ ကျော် အကုန်ကျခံပြီး လျှော့ဒါနံ့ခွဲခြင်းဖြစ်ပါ တယ်။ အမရပူရမြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းနဲ့ ထိစပ်လျက် ရှိတဲ့ ဧရာဝတီမြစ်ရဲ့ အခြေအနေများ၊ တိုင်းတာတွက် ချက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတကာကျွမ်းကျင်ပညာရှင် များနဲ့ ဒေါ်လာ နှစ်သန်းကျော်အကုန်ကျခံပြီး ဆောင်ရွက် ခဲ့ပါတယ်။ ဒီစီမံကိန်းကို အထူးအလေးထားဦးတည်

ဆောင်ရွက်ခဲ့တာက နိုင်ငံတော်နဲ့ဒေသကို အကောင်းဆုံး အများဆုံး အမြန်ဆုံး အကျိုးပြုစေရေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်း ကျင်ကို ထိခိုက်မှုမရှိစေရေးတို့အတွက် ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ အမှတ်(၂) ရေဆိုးထုတ်စက်ရုံတွင် တိုးချဲ့ တပ်ဆင်သည့် စက်နှင့် ပိုက်ပစ္စည်းများမှာ ၉၀ ကီလိုဝပ် မော်တာနှင့် ပန်နီ ၁၂၅HP နှစ်စုံ၊ ၄၀၀KVA ထရပ်စဖော်မာ တစ်လုံး၊ ပေ ၄၆၀၊ အချင်း ၃၆ လက်မ သံပိုက်၊ ပေ ၁၀၀၊ အချင်း ၂၄ လက်မ Check Value, Gate Value, Foot Value နှစ်စုံနှင့် ပိုက်ဆက်ပစ္စည်းများ၊ Pump House တစ်လုံး၊ ကွန်ကရစ်ရေစုကန်တစ်ကန်၊ ကွန်ကရစ် ရေထုတ်ကန်တစ်ကန်၊ ပေ ၅၀၀ အရှည် ၁၁ KVA ဓာတ်အားလျှင်းသွယ်တန်းခြင်း၊ ပိုက်ဆက်ပစ္စည်းနှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများနှစ်စုံ တပ်ဆင်ပေးခဲ့ပြီး မူလရေဆိုး ထုတ်စွမ်းအား တစ်နာရီ ရေဂါလန်ကိုးသိန်းမှ ယခု တစ်နာရီလျှင် ရေဂါလန်နှစ်သိန်း စွန့်ထုတ်နိုင်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရှိရသည်။

မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြေအမည်ပေါက်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ရောင်းချသူ ပြေရှင်နှင့် ဝယ်ယူသူတို့ကို အတိအလက်စာချုပ် ပြီး နှောင့်ယှက်ဟန့်တား ခြိမ်းခြောက်မှုအပေါ် အတိအလက်စာချုပ်ဖျက်ရရေးကော်မရှင်က တရားစွဲအရေးယူ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅

ဦးပြုံးချို ကရင်ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန (ယခင် ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန)၊ ဒုတိယရဲမှူးကြီး ကျော်ဇေယျာ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်ရဲသွေး၊ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမျိုးခိုင်၊ မြေပိုင်ရှင်၏ ကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးကျော်နိုင်စိုးနှင့် ဦးနေမျိုးထွန်းတို့ကို အတိအလက်စာချုပ် ဖျက်ရရေးကော်မရှင်က အတိအလက်စာချုပ် ပြီး နှောင့် ယှက်ဟန့်တားခြိမ်းခြောက်မှုဖြင့် တရားစွဲအရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ၂၀၁၃ ခုနှစ် အတိ အလက်စာချုပ်ဖျက်ရရေးဥပဒေပုဒ်မ ၅၆ အရလည်း ကောင်း၊ ဒုတိယရဲမှူးကြီးကျော်ဇေယျာ (ယခင် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး)၊ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမျိုးခိုင် စစ်ကိုင်း ခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန (ယခင် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး)၊ မြေပိုင်ရှင်၏ ကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးကျော်နိုင်စိုးနှင့် ဦးနေမျိုးထွန်းတို့ သည် လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာရှိသူ ဦးပြုံးချိုက ရာထူးတာဝန် အား အလွဲသုံးစားပြုခြင်းဖြစ်သည်ကိုသိလျက်နှင့် လိုက်ပါ ကူညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက် သဖြင့် ၎င်းတို့အပေါ် ၂၀၁၃ ခုနှစ် အတိအလက်စာချုပ် ဖျက်ရရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၆/၆၃ အရလည်းကောင်း တရားစွဲအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကိစ္စတွင် အလားတူသိလျက်နှင့် လိုက်ပါကူညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သူ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်ရဲသွေး၊ မော်လမြိုင်ခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (ယခင် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး) သည် ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်လျက်ရှိသဖြင့် ၎င်းအပေါ် ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ အတိအလက်စာချုပ်ဖျက်ရရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၆/၆၃ ရာဇဝတ်ကျင့်ထုံးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၁၂ အရ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တွင် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်ထားကြောင်း အတိ အလက်စာချုပ်ဖျက်ရရေးကော်မရှင်မှ သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

၁၀၀၀ ကျပ်တန်နှင့် ၂၅၀၀ ကျပ်တန် စာပို့တံဆိပ်ခေါင်းနှစ်မျိုး ရောင်းချပေးသွားမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅



ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာစာပို့တံဆိပ်ခေါင်း မှ ၁၀၀၀ ကျပ်တန် အစဉ်သုံး စာပို့ တံဆိပ်ခေါင်း (ပတ္တလား)ပုံနှင့် ၂၅၀၀ ကျပ်တန် အစဉ်သုံး စာပို့ တံဆိပ်ခေါင်း (မြန်မာစောင်း)ပုံ နှစ်မျိုးတို့ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲမှ စတင်၍ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များရှိ လုပ်ငန်းပြည့် စာတိုက်အသီးသီး တွင် ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ် သည်။

အထူးအစီအစဉ်တစ်ရပ်အနေ ဖြင့် နေပြည်တော်ဗဟိုစာတိုက်ကြီး၊ ရန်ကုန်စာတိုက်ကြီးနှင့် မန္တလေး စာတိုက်ကြီးတို့၌ ဇူလိုင် ၂၇ ရက်

တွင် ဝယ်ယူသော စာပို့တံဆိပ်ခေါင်း တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း များပေါ်တွင် နေ့စွဲအမှတ်အသား သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတကာ

လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ခြိမ်းခြောက်မှုများ ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားနိုင်ရေး ဖိလစ်ပိုင်တပ်မတော်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့တို့ အင်အားမြှင့်တင်မည်

မနိလာ ဇူလိုင် ၂၅

အနာဂတ်ကာလတွင် ပြည်တွင်းပြည်ပမှ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ခြိမ်းခြောက်မှုများကို ရင်ဆိုင် ကျော်လွှားနိုင်စေရေးအတွက် နိုင်ငံတော်၏

တပ်မတော်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့တို့ကို အင်အားမြှင့် တင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ရိုဒရီဂိုဒူတာတေးက ပြောကြားသည်။ ဖိလစ်ပိုင်အစိုးရအဖွဲ့သည် သူလျှို့

လေယာဉ်နှစ်စင်းထက်မနည်းကို ဝယ်ယူရန် စီစဉ်ထားကြောင်း၊ အစွန်းရောက်သမားများနှင့် သောင်းကျန်းသူများကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရေး အတွက် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အသုံးပြုနိုင် စေရန် အမြင့်ပျံသန်းနိုင်သည့် မောင်းသူမဲ့ လေယာဉ် အများအပြားကိုလည်း ဝယ်ယူသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သမ္မတဒူတာတေးက ပြော ကြားသည်။

-- မသိရှိ --

မည်ကဲ့သို့သော ရှေ့တန်းနယ်မြေတွင်မဆို တိုက်ခိုက်ခံရရုံမရှိဘဲ တပ်မတော်အဖြစ် ယုံကြည်ကိုးစားရစေရန် လက်နက်ကိုင် တပ်ဖွဲ့များကို အင်အားမြှင့်တင်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံအတွင်း အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများ၏ ဘေးအန္တရာယ်နှင့် ဖိလစ်ပိုင်ကွန်မြူနစ်ပါတီ၏ လက်အောက်ခံ အမျိုးသားပြည်သူတပ်ဖွဲ့အမည်ရှိ သူပုန်အဖွဲ့ တို့ အပါအဝင် သောင်းကျန်းသူများ ရှိနေ

ကြောင်း၊ သို့ရာတွင်သောင်းကျန်းသူအင်အား မည်မျှရှိသည်ကို မိမိအတိအကျ မသိရှိကြောင်း သမ္မတဒူတာတေးက ပြောကြားသည်။

မိမိတို့နိုင်ငံ၏ တပ်မတော်ကို အင်အား မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် စစ်သည်အသစ် ၄၀၀၀၀ အထိ တိုးမြှင့်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း သမ္မတဒူတာတေးက ပြောကြားသည်။

မာရာဝီမြို့၌ လက်ရှိဖြစ်ပွားနေဆဲ စစ်ပွဲ အတွင်း စစ်သည် ၁၀၀ ကျော်ကျဆုံးခဲ့ပြီး သူပုန်များ၏တိုက်ခိုက်မှုများ ရှိလာခြင်းကြောင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်အင်အားကို တိုးမြှင့်ရန် လိုအပ်ကြောင်း သမ္မတဒူတာတေးက ပြော ကြားသည်။ သမ္မတဒူတာတေးသည် စစ်မက် ဖြစ်ပွားနေသော မာရာဝီမြို့၌ ဇူလိုင် ၂၀ ရက်တွင် လျှပ်တစ်ပြက်သွားရောက်ခဲ့သည်။

(ဝဲပုံ) မာရာဝီမြို့၌ အိုင်အက်စ်အဖွဲ့ကို လိုလား သော စစ်သွေးကြွများက အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ကိုအပြင်းအထန် ခုခံတိုက်ခိုက်နေဆဲဖြစ်သည်။

ဆင်ယူ။



ပေကျင်း ဇူလိုင် ၂၅

တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ယန်စီမြစ် စီးပွား ရေးရပ်ဝန်းဆိုင်ရာ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်း ရေးအစီအစဉ်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာ လိုက်ကြောင်း၊ ယင်းမှာ နိုင်ငံ၏ အရှည် လျားဆုံးမြစ်ကို ညစ်ညမ်းမှုအားမှ ကာကွယ် စောင့်ရှောက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ဆင်ယူသတင်းဌာနက သတင်း ထုတ်ပြန်သည်။

ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ပြုပြင်ပြောင်း လဲရေးကော်မရှင်နှင့် ရေအရင်းအမြစ်များ ဝန်ကြီးဌာနတို့က ပူးတွဲအကောင်အထည်ဖော် မည့် အစီအစဉ်တစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ကျောက်ယင်မင်းက ပြောကြားသည်။

ယန်စီမြစ်၏ စီးပွားရေးရပ်ဝန်းအတွင်း တည်ရှိသော ရေအရင်းအမြစ်များအား သုံးစွဲ မှုကို ကန့်သတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အဓိက ကျသည့် နယ်မြေဧရိယာများအတွင်း ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုကို အလေးပေး ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဂေဟစနစ်ဆိုင်ရာ ဘေး အန္တရာယ်ကျရောက်နိုင်သော အဆင့် (အနိ ရောင်အဆင့်) သတ်မှတ်ထားကြောင်း ကျောက်က ပြောကြားသည်။

ဂေဟစနစ်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် ကျ ရောက်နိုင်သောအခြေအနေရှိ နယ်မြေဒေသ များကို မလုပ်မနေရကားကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်

ယန်စီမြစ် စီးပွားရေးရပ်ဝန်းဆိုင်ရာ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အစီအစဉ်ထုတ်ပြန်

တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့က ယခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် လမ်းညွှန်ချက်များ ချမှတ်ပေးခဲ့ပြီး ယင်းလမ်း ညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ယန်စီမြစ်၏ စီးပွား ရေးရပ်ဝန်းဒေသ၌ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်လုပ် ဆောင်သွားမည်ဆို၏။

ယန်စီမြစ်၏ စီးပွားရေးရပ်ဝန်းအတွင်း ညစ်ညမ်းမှု ထိန်းချုပ်နိုင်စေရေးအတွက် ရေအရည်အသွေး စီမံခန့်ခွဲရေးစနစ်တစ်ရပ်ကို ကျင့်သုံးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် သောက်သုံးရေအရင်းအမြစ်များ ညစ်ညမ်းမှု မရှိအောင် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျောက်က ပြောကြားသည်။

ယန်စီမြစ် စီးပွားရေးရပ်ဝန်းသည် တရုတ်နိုင်ငံအနောက်တောင်ပိုင်း ယူနန် ပြည်နယ်မှသည် ရှန်ဟိုင်းမြို့အထိ တစ်နံ တစ်လျားသွယ်တန်းလျက်ရှိပြီး ယင်းရပ်ဝန်း သည် စတုရန်းကီလိုမီတာ ၂၅ သမ ၀၅ သန်း ဧရိယာရှိကာ ပြည်နယ်တိုးပွားမှုနှင့် စည်ပင်



သာယာရေးနယ်မြေနှစ်ခု အကျုံးဝင်ပါရှိသည်။ ယန်စီမြစ်စီးပွားရေးရပ်ဝန်းကို အမျိုးသား မဟာဗျူဟာတစ်ရပ်အဖြစ် တရုတ်အစိုးရအဖွဲ့

က ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် အတည်ပြုချမှတ်ပေးခဲ့ သည်။

ဆင်ယူ။

ရုရှားတပ်ဖွဲ့ ရုပ်သိမ်းရေး မော်လဒိုဗာ အမတ်များ တောင်းဆို

ဒီဆင်နော ဇူလိုင် ၂၅

ထရန်စနီနီက စထရီးယားဒေသမှ ရုရှားတပ်ဖွဲ့ များ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပေးရန် မော်လဒိုဗာ အမတ်များက တောင်းဆိုလိုက်ကြောင်း သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

မော်လဒိုဗာလွှတ်တော်၌ အမတ် ၁၀၀ ဦးရှိသည့်အနက် ၆၁ ဦးက ထရန်စနီနီက စထရီးယားဒေသမှ ရုရှားတပ်ဖွဲ့များ၊ လက် နက်များနှင့် စစ်သုံးကိရိယာများအားလုံး ရုပ်သိမ်းပေးရန် တောင်းဆိုသည့် ကြေညာ ချက်တစ်ရပ်ကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက်တွင် ထုတ်ပြန် ခဲ့သည်။ အဆိုပါဒေသသည် ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ် တွင် ဆိုဗီယက်ပြည်ထောင်စု၏ အဖွဲ့ဝင် အဖြစ်မှ ခွဲထွက်ခဲ့သည့်ဒေသဖြစ်ပြီး ယနေ့ ကာလတွင် ရုရှားလိုလားသော ခွဲထွက်ရေး ဒေသတစ်ခုအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။

ထရန်စနီနီက စထရီးယားဒေသသည် ကုန်းတွင်းပိုက်နယ်မြေတစ်ခုဖြစ်ပြီး ယူကရိန်း နယ်စပ်နှင့် ဒီနီပရပတ်မြစ်အကြားတွင် တည်ရှိ ကာ ခွဲထွက်ရေးဝါဒီများက တစ်ဖက်သတ် လွတ်လပ်ရေး ကြေညာထားသည်။ ယင်းဒေသ ကို ကုလသမဂ္ဂကမော်လဒိုဗာနိုင်ငံ၏ နယ်မြေ အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုထားသည်။ ရိုက်တာ။

အင်ဒိုနီးရှား၌ ကူးတိုရေယာဉ်နှစ်မြုပ်

ဂျကာတာ ဇူလိုင် ၂၅

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံအလယ်ပိုင်း မြောက် ကာလီမန်တန်ပြည်နယ်၏ ကမ်းလွန်ပင်လယ် ရေပြင်အတွင်း ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က ခရီးသည် ၄၇ ဦးကို သယ်ဆောင်လာသည့် အမြန် မောင်းကူးတိုရေယာဉ်တစ်စင်း နစ်မြုပ်ခဲ့ ကြောင်း ရှာဖွေရေးနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးဌာနက ပြောကြားသည်။

ရေလျယ်ကီဘာရူအမည်ရှိ အမြန်မောင်း ကူးတိုရေယာဉ်သည် ဘူအပ်ဟန်ခရိုင် တန်ဂျန်ဆီလောဆိပ်ကမ်းသို့ ဦးတည်ခုတ် မောင်းလာစဉ် တာရာကန်မြို့ ပင်လယ် ကမ်းရိုးတန်းမှ တစ်ကီလိုမီတာအကွာတွင် နစ်မြုပ်သွားခဲ့ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားအမျိုးသား ရှာဖွေရေးနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးဌာနမှ အရာရှိ တစ်ဦးဖြစ်သူ မာဆီက ပြောကြားသည်။

ယင်းအမြန်ရေယာဉ်နှစ်မြုပ်မှုအတွက် ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အင်ဒို နီးရှားရေတပ်နှင့် ရေကြောင်းရဲတပ်ဖွဲ့တို့က ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်နေကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ ဆင်ယူ။



ပါကစ္စတန်အရှေ့ပိုင်း လာဟိုးမြို့လယ်၌ အသေခံပုံးခွဲမှုကြောင့် လူ ၂၆ ဦး သေဆုံး

အစ္စလာမာဘတ် ဇူလိုင် ၂၅

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်း လာဟိုးမြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၄ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက အသေခံပုံး ဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်မှု ဖြစ်ပွားရာ ၂၆ ဦးထက်မနည်းသေဆုံးပြီး ၄၉ ဦးထိခိုက်ဒဏ်ရာရခဲ့ကြောင်း ပါကစ္စတန်အစိုးရတာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်ကိုးဦးအပါအဝင် လူ ၂၆ ဦးတို့ ပုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်မှုတွင် အသက်ဆုံးရှုံး ရကြောင်း၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများမှာ ဆေးဝါးကုသမှုခံယူနေရကြောင်း ပါကစ္စတန်နိုင်ငံရေး အရှေ့ပိုင်းပန်ဂျပ်ပြည်နယ်မှ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ခွာဝါဂျာဆော်လဗန် ရာဖီကွစ်က ပြောကြား သည်။

ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများအနက် ၁၅ ဦးထက်မနည်းမှာ အသက်အန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသဖြင့် သေဆုံးသူဦးရေမြင့်တက်လာနိုင်ကြောင်း ဆေးရုံသတင်းရပ်ကွက်က ပြောကြားသည်။

ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်၏ မြို့တော် လာဟိုးမြို့၏မြို့လယ်ရှိ နည်းပညာဇန်အနီး ဟင်းသီး ဟင်းရွက်ဈေးတွင် တရားမဝင်တည်ဆောက်ထားသော အဆောက်အအုံများကို ဖြိုဖျက်ဆီး စဉ်အတွင်း လုံခြုံရေးစောင့်ကြပ်နေသော ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ပုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခြင်းဖြစ် သည်။ ရဲတပ်ဖွဲ့အားပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ ဒုတိယစုစစ်စစ်ဆေးရေးမှူး တိုင်ဒီဟာ အာရှက်ဂံက ပြောကြားသည်။ ဆင်ယူ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅
ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A (H1N1) pdm 2009) ဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အထူးဦးစားပေးပြီး ရောဂါစောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း လုပ်ငန်းများနှင့် ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် ရန်ကုန် မြို့ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးနှင့် အထွေထွေရောဂါကု ဆေးရုံသစ်ကြီး၌ တက်ရောက်ကုသနေသော လူနာသုံးဦး၏အခြေအနေမှာ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာကြောင်း။
ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ အတွင်းလူနာ အဖြစ် တက်ရောက်ကုသနေသည့် သံသယ ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါလူနာ ၁၂ ဦးထံမှ နှာခေါင်းတို့ဖတ် (Nasopharyngeal Swab)ရယူပြီး အမျိုးသား ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဓာတ်ခွဲမှုဆိုင်ရာဗဟိုဌာနသို့ ပေးပို့စစ်ဆေးခဲ့ရာ ယနေ့ရရှိသော ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးချက်အဖြေများအရ လူနာသုံးဦးတွင် Seasonal Influenza A (H1N1) pdm 2009-Positive

ဖြစ်ကြောင်း ထပ်မံစစ်ဆေးတွေ့ရှိရကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ ဖြစ်ပွားသူ ၁၂ ဦးအနက် အသက်(၂၅)နှစ်အရွယ် အမျိုးသား တစ်ဦးသည် ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါဖြင့် ဇူလိုင် ၂၁ ရက် ည ၈ နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ စတင်ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် အဆိုပါရောဂါဖြင့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်းနှင့် ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံကြီး၌ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် အသက်(၂၉)နှစ်အရွယ် ကိုယ်ဝန်ဆောင်အမျိုးသမီး တစ်ဦးသည် ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါဖြင့် တက်ရောက်ခဲ့ရာ ရောဂါပြင်းထန်သဖြင့် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီတွင် လွှဲပြောင်းခဲ့ပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အဆိုပါရောဂါဖြင့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ (Seasonal Influenza A (H1N1) pdm 2009)ဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဖြစ်ပွားသူအားလုံးတွင် သေဆုံးမှုနှုန်းမှာ ၀ ဒသမ ၀၂ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သာ ရှိသော်လည်း ရောဂါပြင်းထန်၍

ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသမှုခံယူရသူများတွင် ၄ ဒသမ ၅၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိကြောင်း အမေရိကန် CDC မှ ထုတ်ပြန်ထားသော သတင်းအချက်အလက်များအရသိရသဖြင့် ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် အထူးစိုးရိမ်ကြောင့်ကြစရာမလိုကြောင်း သိရသည်။
ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက နေ့စဉ်ထုတ် သတင်းစာများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာနှင့် Myanmar CDC Facebook စာမျက်နှာများတွင် ထုတ်ပြန်ထားရှိသော ရာသီတုပ်ကွေးရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနည်းဆော်ချက်များကို လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားရန်၊ တုပ်ကွေးဆန်သော ရောဂါလက္ခဏာများဖြစ်ပွားလာပါက နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနများသို့ ချက်ချင်း သတင်းပေးပို့ ကုသမှုခံယူရန် လိုအပ်ကြောင်းနှင့် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆက်လက်သတင်းထုတ်ပြန် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့်များ လာရောက်လျှောက်ထားလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့် လျှောက်ထားချက်များကို စိစစ်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်တွင် ပြည်သူ့အလုပ်သမားပါတီက ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့် လာရောက်လျှောက်ထားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ စက်မှုလယ်ယာလမ်း၊ အမှတ်(၁၁၄၈)တွင် ပါတီရုံးချုပ်တည်ရှိသော ပြည်သူ့အလုပ်သမားပါတီက နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေပုဒ်မ ၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရန် ၂၅-၇-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါအတိုင်းအသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာသည်။
၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ ၇ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းနည်းဥပဒေ ၁၄(ဃ)အရ အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြည်သူ့အလုပ်သမားပါတီ၏ အလံပုံစံ
ပြည်သူ့အလုပ်သမားပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမြန်လမ်း၌ယာဉ်တိုက်မှု တစ်နေ့တည်း ငါးကြိမ်ဖြစ်

အုတ်တွင်း ဇူလိုင် ၂၅
ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးတွင် ဇူလိုင် ၂၄ ရက် ညပိုင်းနှင့် ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ယာဉ်မတော်တဆမှုများ ဆက်တိုက်ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်များမှာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် ည ၁၀ နာရီခန့်က ဗောဓိကုန်းအမြန်လမ်း ရဲစခန်းအပိုင် မိုင်တိုင်(၁၂၈/၃)အနီးတွင် နေပြည်တော်ဘက်မှ ရန်ကုန်ဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း ဝင်းစိုးသန်း(၃၅)နှစ် တပ်ကုန်းမြို့နယ်နေသူမောင်းနှင်းလာသော ခြောက်ဘီးအဖြူရောင် 3L/---- ယာဉ်မှာ ပြောင်းဖူးအိတ်များတင်ဆောင်မောင်းနှင်လာစဉ် လမ်းလယ်ကပ်တုံးကိုတိုက်မိကာ တိမ်းမှောက်ခဲ့သည်။ အလားတူ ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၄ နာရီခန့်က ဖြူး အမြန်လမ်းရဲစခန်းအပိုင် မိုင်တိုင် (၁၁၄/၃)အနီးတွင် ယာဉ်မောင်း သူရိန်ထွန်း(၂၄)နှစ် လိုင်မြို့နယ်နေသူမောင်းနှင်လာသော ယာဉ်အမှတ် 9L/---- CALDINAအဖြူရောင်ယာဉ်မှာ

ရွေးဘီးပေါက်ကာ လမ်းလယ်ကပ်တုံးကို တိုက်မိပြီး ရေမြောင်းထဲသို့ကျခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၃ နာရီခန့်က မြို့ချောင်းအမြန်လမ်းရဲစခန်းအပိုင်မိုင်တိုင်(၁၀၀/၂)အနီးတွင် နေပြည်တော်ဘက်မှ ယာဉ်မောင်း ကျော်နိုင်(၅၈)နှစ် မြစ်သားမြို့နယ်နေသူမောင်းနှင်လာသော ယာဉ်အမှတ် 1M/---- ခြောက်ဘီးကုန်တင်ယာဉ်သည် ငါးရှဉ့်ပုံးများတင်ဆောင်မောင်းနှင်လာစဉ် ယာဉ်မောင်းအိပ်ငိုက်ကာ လမ်းလယ်ကပ်တုံးကို ဝင်တိုက်မိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းနေ့နံနက် ၈ နာရီခန့်ကလည်း စကားအင်း အမြန်လမ်းမကြီး ရဲစခန်းအပိုင် မိုင်တိုင်အမှတ်(၃၅၇/၄)အနီးတွင် နေပြည်တော်ဘက်မှ မန္တလေးဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း အောင်ကျော်မင်း(၃၂)နှစ် ပျော်ဘွယ်မြို့နေသူ မောင်းနှင်လာသောယာဉ်အမှတ် 8K/---- ခြောက်ဘီးကုန်တင်ယာဉ်သည် ငါးများတင်ဆောင်၍မောင်းနှင်လာစဉ် နောက်ဘီးပေါက်ကာ လမ်းပေါ်သို့ တိမ်းမှောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၆ပုံ)
အလားတူ ယင်းနေ့နံနက် ၉ နာရီ ၂၅ မိနစ်ခန့်က သီးကုန်းအမြန်လမ်းမကြီးရဲစခန်းအပိုင် မိုင်တိုင်အမှတ်(၂၈၆/၇)အနီးတွင်အမြန်လမ်းကို ဖြတ်ကူးမောင်းနှင်လာသော ကျော်သက်(၂၈)နှစ် အိမ့်တေ့ကျေးရွာ မိတ္ထီလာမြို့နယ်နေသူ မောင်းနှင်လာသော LUOJIA နံပါတ်မပါ ဆိုင်ကယ်ကို မန္တလေးဘက်မှ နေပြည်တော်ဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း လီယူချွန်(၃၅)နှစ် ရဲမာန်အောင်ရပ်ကွက် မန္တလေးမြို့နေသူမောင်းလာသော 3F/---- TOYOTA HIGHLANDER မီးခိုးရောင်ယာဉ်ဖြင့်တိုက်မိကာ ဆိုင်ကယ်နှင့်အတူ လွင့်ပါတိမ်းမှောက်ခဲ့ပြီး လမ်းဘေးရှိ ကာရံထားသော သံဆန်ခါကိုဝင်တိုက်မိခဲ့ရာ ယာဉ်ပေါ်လိုက်ပါလာသူလေးဦးအနက် ယာဉ်မောင်းပါနစ်ဦးမှာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ပြီး ဆိုင်ကယ်မောင်းသူမှာ အတွင်းလူနာ(စိုးရိမ်ရ)အဖြစ်ဆေးကုသမှုခံယူနေကြောင်း သိရသည်။
ဖြူးကိုလင်း(ညောင်ပိုင်း)



ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ပွားမှု သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၁။ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၀၆ ခုနှစ်မှ စတင် ကျရောက်ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ၂၀၁၆ ခုနှစ်ထိ စုစုပေါင်း(၈)ကြိမ် ကျရောက်ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
၂။ (၁၆-၇-၂၀၁၇) ရက်မှစ၍ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်ခရိုင်၊ ထားဝယ်မြို့၊ ဝဲကွန်းထိန်သစ်ရပ်ကွက်ရှိကြက်မွေးမြူရေးခြံတွင် ကြက်များ စတင်သေဆုံးခဲ့သောကြောင့် ရောဂါနမူနာပစ္စည်းများကို ရန်ကုန်မြို့၊ တိရစ္ဆာန်ရောဂါရှာဖွေစစ်ဆေးရေးဓာတ်ခွဲခန်းတွင် မော်လီကျူလာနည်း (RT-PCR & Real Time PCR) ဖြင့်စစ်ဆေးခဲ့ရာ Influenza Type A Positive ၊ H5 Positive၊ N1 Positiveဖြစ်ကြောင်းကို (၂၃-၇-၂၀၁၇) ရက်တွင်အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပြီး ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါကျရောက်ဖြစ်ပွားမှုကို ကမ္ဘာ့တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးအဖွဲ့သို့ ကနဦးသတင်းပေးပို့ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
၃။ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအား လျင်မြန်စွာထိန်းချုပ်နိုင်ရန်အတွက် ရောဂါဖြစ်တိရစ္ဆာန်များ ရှင်းလင်းဖယ်ရှားခြင်းနှင့် ရောဂါကူးစက်ပြန့်ပွားမှု ထိန်းချုပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဦးစီးဌာနမှညာရှင်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာ ကူးစက်ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် တာဝန်ရှိသူများပူးပေါင်း၍ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးစီမံချက်ပါ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။
၄။ အခြားသောတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များရှိကြက်၊ ငှက်များတွင်သာမက လူသို့ ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါ ကူးစက်မှုမရှိစေရန်အတွက် အောက်ပါအချက်အလက်များအား လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြရန် အသိပေးအပ်ပါသည်-
(က) ဆောင်းခိုငှက်များနှင့် အိမ်မွေးကြက်၊ ငှက်၊ ဘဲ၊ ငှက်များဆက်စပ်ထိတွေ့မှုမရှိစေရေး ဂရုပြုဆောင်ရွက်ရန်။

- (ခ) ကြက်၊ ဘဲ၊ ငှက်စသည် ကြက်ငှက်မွေးမြူရေးခြံများ၏ ဇီဝလုံခြုံရေးကို အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ရန်။
(ဂ) ကြက်ငှက်မွေးမြူရေးခြံများနှင့် ကြက်ဘဲအရှင်ဈေးများတွင် ပိုးသတ်သန့်စင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို စနစ်တကျဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ခြံပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် မွေးမြူရေးခြံသုံး ပိုးသတ်ဆေးဖျန်းခြင်းပုံမှန်ပြုလုပ်ရန်။
(ဃ) ကြက်မွေးမြူရေးခြံအတွင်းသို့ဝင်ပါက နှာခေါင်းစည်း၊ လက်အိတ်စသည် အကာအကွယ်ပစ္စည်းများ စနစ်တကျဝတ်ဆင်ရန်၊ ကြက်ငှက်များကိုကိုင်တွယ်ပြီးတိုင်း၊ ကြက်ခြံမှထွက်သည့်အခါတိုင်း ဆပ်ပြာဖြင့်လက်ဆေးခြင်း၊ တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ရန်။
(င) ကြက်၊ ငှက်၊ အသား၊ ဥ စသည်တို့ကို သေချာစွာချက်ပြုတ်ပြီးမှ စားသုံးရန်။
(စ) ကြက်ငှက်များရုတ်တရက်သေဆုံးကြောင်းသိရှိရပါက နီးစပ်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်တို့သို့ ချက်ချင်းသတင်းပို့ရန်။
(ဆ) ရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနှင့် ရောဂါစူးစမ်းရှာဖွေခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် သက်ဆိုင်ရာဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်။

မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန

ပြည်တွင်းရေးရာ

စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသ နှစ်ဆင့်ချေးငွေ စတင်ထုတ်ချေးသည့်အခမ်းအနား ကျင်းပ

မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်က ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ (JICA) ချေးငွေ အထောက်အပံ့ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသနှစ်ဆင့်ချေးငွေ ကို Pilot Project အဖြစ် စတင်ထုတ်ချေးသည့်အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပြည်မြို့ သီရိမေတ္တာရာရတနာမြို့တော်ခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ပမာဏမှာ ဂျပန်ယန်း ၁၅၁၃၅ သန်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရမှ ထည့်ဝင်ငွေ ယန်း ၉၃၈ သန်း စုစုပေါင်း ယန်း ၁၆၀၇၃ သန်း ဖြစ်ပြီး မြန်မာကျပ်ငွေနှင့်ဆိုင်ညှိ ငွေကျပ် ၁၉၅ ဘီလီယံကို တောင်သူများ၏ လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ငွေကျပ် ၁၀၀ လျှင် တစ်လ ၆၇ ပြားဖြင့် အတိုးနှုန်းချိသောစွဲဖြင့် ထုတ်ချေးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဦးညွန့်ရွှေက JICA မှ ထောက်ပံ့ပေးသည့် ချေးငွေစီမံကိန်းသည် လယ်ယာကဏ္ဍနှင့် လယ်ယာ

ကိုအခြေခံသော စီးပွားရေးကဏ္ဍအတွက် လိုအပ်သော လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာနှင့် လယ်ယာစီးပွားရေးအဆောက်အအုံများတွင် ရင်းနှီးမြုပ်နှံနိုင်ခွင့်ရရှိမည့် ချေးငွေစီမံကိန်းဖြစ်ကြောင်း၊ လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ ရောင်းချသော ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့်လည်း တောင်သူများ၏ချေးငွေဖြင့် ဝယ်ယူထားသော လယ်ထွန်စက်၊ လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်စသော စက်ပစ္စည်းများအပေါ်တွင် After Sale Service ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ လိုအပ်သော အပိုပစ္စည်းများအလွယ်တကူရရှိနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် စက်ကိ ကျွမ်းကျင်စွာ

အသုံးပြု မောင်းနှင်နိုင်သည်အထိ သင်ကြားပေးရန် ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးမင်းသူက TSL ချေးငွေနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တာဝန်ရှိသူများက TSL ချေးငွေနှင့် ဝယ်ယူခွင့်ရရှိသော လယ်ထွန်စက်၊ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များနှင့် စာရွက်စာတမ်းများကို တောင်သူများလက်ဝယ်သို့ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သုရအောင်(ပြည်)

မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၅
စစ်ကိုင်းမြို့ ပတ္တမြားစက်မှုဇုန် ဓာတ်အားခွဲစိုက်စင် လက်ရှိ တည်ဆောက်ထားသော ၃၃/၁၀ ကေပီ၊ ၅ အမ်ပီအေ ထရန်စဖော်မာသည် စက်မှုဇုန်ရှိ စက်ရုံများ၊ ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ သုံးစွဲမှုများပြားလာသဖြင့် ဓာတ်အား နိုင်ငံခြားစွာဖြန့်ဝေပေးနိုင်မှု မရှိသဖြင့် လက်ရှိ ထရန်စဖော်မာ နေရာတွင် ၃၃/၁၀ ကေပီ ၁၀ အမ်ပီအေ ထရန်စဖော်မာအား ပြောင်းလဲ တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ရပ်ကွက်လေးခုသို့ ဓာတ်အားလုံလောက်စွာ ဖြန့်ဝေပေးနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း တိုင်းဒေသကြီး

စစ်ကိုင်းမြို့ ပတ္တမြားစက်မှုဇုန် ဓာတ်အားခွဲစိုက်စင်များမှ ရပ်ကွက် လေးခုသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လုံလောက်စွာဖြန့်ဝေပေးလျက်ရှိ

လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံးမှ သိရသည်။ စစ်ကိုင်းမြို့ ပတ္တမြားစက်မှုဇုန် ဓာတ်အားခွဲစိုက်စင် ၃၃/၁၀ ကေပီ၊ ၁၀ အမ်ပီအေ ထရန်စဖော်မာအား အဆင့်မြှင့်တင်ပြောင်းလဲတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေမှ ကျပ် ၅၅၇ သန်းဖြင့် အကုန်အကျခံတည်

ဆောက်ပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ပြောင်းလဲတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးပြီး ယခုလ ၂၃ ရက်တွင် ဓာတ်အား စတင်ဖြန့်ဝေပေးလျက်ရှိသည်။ “လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို အသုံးပြုတဲ့ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံတွေ၊ ရပ်ကွက်နေပြည်သူတွေက များလာတယ်။ နောက်ပြီး သုံးစွဲမှုကလည်း များလာတဲ့

အတွက် ပြည့်ဝစွာပေးနိုင်ဖို့အတွက် လိုအပ်တဲ့ ထရန်စဖော်မာတွေကို တိုးချဲ့ တည်ဆောက်ပေးတယ်။ ဓာတ်အားလိုင်း အကာအကွယ်စနစ်တွေ တပ်ဆင်ပေးတာပါ”ဟု တိုင်းဒေသကြီး လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံးမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

စစ်ကိုင်းမြို့ ပတ္တမြားစက်မှုဇုန် ဓာတ်အားခွဲစိုက်စင် လက်ရှိ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသော ၃၃/၁၀ ကေပီ၊ ၅ အမ်ပီအေ ထရန်စဖော်မာအား ၃၃/၁၀ ကေပီ ၁၀ အမ်ပီအေ ထရန်စဖော်မာဖြင့် အစားထိုးတည်ဆောက်ပေးခြင်းနှင့် ဓာတ်အားလိုင်းများအား အကာအကွယ်စနစ်များ တပ်ဆင်ပေးခဲ့ကြောင်းနှင့် ပြောင်းလဲတည်ဆောက်ပေးခဲ့သည့် ထရန်စဖော်မာဖြင့် စစ်ကိုင်းမြို့ရှိ ပတ္တမြားရပ်ကွက်၊ စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်၊ ရွှေမင်းဝပ်ရပ်ကွက်၊ နီလာရပ်ကွက်နှင့် မြေတနာရပ်ကွက်တို့တွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား လုံလောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းဦး(ဇေယျာတိုင်း)



ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေး အသိပညာပေး ဟောပြော

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅။ နေပြည်တော် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ကကြီးမှူး၍ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ် အမှတ်(၁၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ပြုလုပ်ပြီး လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေး လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် နေပြည်တော် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့ အမှတ်(၁) လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးတပ်ဖွဲ့ စုစု ရဲအုပ် ရဲဝင်းလွင်က လူကုန်ကူးမှုအမျိုးအစား၊ ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်များ၊ လူကုန်ကူးမှုက ခေါင်းပုံဖြတ်ခြင်းများ၊ လူပွဲစားများကို အသုံးပြုသောနည်းလမ်းများ၊ လူကုန်ကူးခံရခြင်းကြောင့် ရရှိသောဆိုးကျိုးများနှင့် လူကုန်ကူးခံရသူများအား အကူအညီပေးရမည့်လိုအပ်ချက်များအကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ (ရွှေရဲရင့်)

ဖတ်စရာ မှတ်စရာ

အပြစ်ကြွေးကိုဆေးကြောနိုင်ခဲ့ပြီ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲ အောင်စာရင်းထွက်သွားသည်မှာပင် ကြာလှသေးသည်မဟုတ်။ အောင်မြင်သွားကြသည့်တပည့်များကိုကြည့်၍ ပျော်ရွှင်ကြည်နူးဖြစ်မိသကဲ့သို့ ကျန်းသွားကြသူများအတွက်မူ စိတ်မကောင်းဖြစ်မိခဲ့သည်။ သို့သော် ကျန်းသွားခြင်းသည် ထာဝရမဟုတ်နိုင်ပါ။ ခေတ္တသာဖြစ်ပါသည်။ အကြောင်းမှာ ထပ်မံကြိုးစား၍ ထပ်မံဖြေဆိုခွင့်ရှိနေသောကြောင့်ပင် ဖြစ်ပါသည်။ ပြီးလျှင် မိမိ၏အားနည်းချက်များကိုရှာဖွေကာ ပို၍ ဝီရိယစိုက်ထုတ်လိုက်ခြင်းဖြင့် အောင်မြင်နိုင်သည်သာ ဖြစ်သည်။

သို့သော်လည်း လွယ်လွယ်ကူကူနှင့် အနှိုးပေးသူအချို့ကိုတွေ့ရသောအခါ စိတ်အားလျော့မိသည်။ အကြောင်းမှာ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲတွင် ကျန်းသွားသည်နှင့် မိမိကိုယ်မိမိ အဆုံးစီရင်သွားသည့် သတင်းအချို့ကို ဖတ်မိသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ထိုသူတို့သည် ဘဝကိုလွယ်လွယ်နှင့် အနှိုးပေးသွားကြသူများပင် ဖြစ်သည်။ တိုတောင်းလှသည့် ဘဝလေးမှာပင် တန်ဖိုးရှိရှိ နေမသွားနိုင်သူများပင်ဖြစ်သည်။

မည်သို့ပင်ဆိုစေ ဘဝကိုအနှိုးမပေးသူများလည်း ရှိသည်။ မည်သည့်ဘဝပေးအခြေအနေပင်ဖြစ်စေ ဒူးမထောက် လက်မမြှောက်သူများလည်းရှိ၏။ ထိုသူများသည် စိတ်သတ္တိရဲရင့်သူများဖြစ်၏။ ထိုသူများကို ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ရသည့်အခမ်းအနားများပင်ရှိ၏။ ယင်းအခမ်းအနားမှာ အင်းစိန်အကျဉ်းထောင်မှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင် ကျောင်းသားများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ ဂုဏ်ပြုပွဲအခမ်းအနားပင်ဖြစ်သည်။

စင်စစ် အင်းစိန်အကျဉ်းထောင်တွင် အသက်အရွယ်အရ စာမေးပွဲဝင်ရောက်ဖြေဆိုရန်လိုအပ်သည်ဟုယူဆသော ပြစ်ဒဏ်ကျကျကျကျသားများကို ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်မှစ၍ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းကို ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့်ပြုခဲ့ရာ အောင်မြင်သည့် အကျဉ်းသားဦးရေ ၃၀ အထိ ရှိခဲ့သည်။ ယခုနှစ်တွင် ကိုးဦး အောင်မြင်ခဲ့လေ၏။

ယခုကျင်းပသည့် ဂုဏ်ပြုပွဲသည် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သူများကိုသာမက အကျဉ်းထောင်တွင် ကျောင်းအုပ်ဆရာမအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူ ခြောက်ဦး၊ အဝေးသင်တက္ကသိုလ်အောင်မြင်သူ တစ်ဦးနှင့် အကျဉ်းသားများကို ပညာသင်ကြားပေးနေသည့် တက္ကသိုလ်အဆင့်၊ အထက်တန်းအဆင့်၊ မူလတန်းအဆင့်တို့မှ ဆရာမ ၃၉ ဦးကိုလည်း အကျဉ်းဦးစီးဌာနအပါအဝင် ပြင်ပအလှူရှင်များကပါ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းသို့ သင်ကြားပြသမှုတွင် အင်းစိန်မြို့နယ် အထက်တန်းကျောင်းနှင့် အမှတ်(၁၃) အလယ်တန်းကျောင်းမှ ဆရာ ဆရာမများလည်း ပါဝင်သည်ဟု သိရသည်။

ဖော်ပြပါ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ပွဲသတင်းမျိုးဖတ်ရသည်မှာ အားတက်စရာကောင်းလှပါသည်။ အထူးသဖြင့် လက်ရှိပညာသင်ယူနေသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် စိတ်ဓာတ်ခွန်အားတက်စေမည့်သတင်းများပင်ဖြစ်သည်။ အတုယူအားကျဖွယ်ပင်ဖြစ်သည်။ ဤသတင်းမျိုးကား ကျောင်းသားကျောင်းသူ လူငယ် လူရွယ်များထံ သယ်ဆောင်သွားရမည့် သတင်းကောင်းများပင်ဖြစ်သည်။

စင်စစ် ယခုစာမေးပွဲအောင်မြင်သွားကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများမှာ အင်းစိန်အကျဉ်းထောင်တွင် ပြစ်မှုအမျိုးမျိုးဖြင့် အကျဉ်းကျနေသူများသာဖြစ်သည်။ “မည်သူမပြု မိမိမူ” ဆိုသကဲ့သို့ မိမိ၏ မိုက်ပြစ်ဒဏ်ကို မိမိသာခံကြရမည်ဖြစ်၏။ ဤသို့အကျဉ်းသားဘဝရောက်နေချိန်တွင် မိမိတို့၏ဘဝကို ရေစုန်မျှောလိုက်နေသူများလည်း ရှိ၏။ ဘဝအားမာန်အပြည့်ဖြင့် အမှားကိုမြင်၍ အမှန်ပြင်နိုင်သူများလည်း ရှိ၏။ ယင်းတို့အထဲတွင် ယခုကဲ့သို့ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခံရသူများမှာ အချိန်မကြီးစားလိုက်သောကြောင့် အောင်မြင်မှုရခဲ့ခြင်းဖြစ်၏။

တစ်နည်းဆိုရလျှင် မိမိတို့၏ပြစ်မှုကြောင့်အတွက် အချိန်ကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးချနိုင်ခဲ့ကြသည်။ လေ့လာရမည့် ဘာသာရပ်များကိုလည်း စနစ်တကျ လိုက်နာကြိုးစားခဲ့ကြသည်။ အပြစ်ကြွေးကိုကြိုးစားမှုဖြင့် ဆေးကြောနိုင်ခဲ့ကြသည်။ ဘဝကိုအနှိုးမပေး၊ မိမိလိုချင်သည့်ပန်းတိုင်ရောက်အောင် လုံ့လဝီရိယဖြင့် ကြိုးစားအားထုတ်လုပ်ကိုင်ဖို့သာ လိုပါသည်။ အခြေခံကျောင်းများတွင် လေ့လာသင်ယူနေသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့်လည်း ဘဝကို အနှိုးမပေးဘဲ မိမိတို့၏ရှေ့မှကြိုးစားသွားသည့် ပြုယုဂ်ကောင်းများကို ပမာပြုကာ မလျှော့သောစိတ်ဖြင့် ကြိုးစားကြစေချင်ပါသည်။

ကြိုးစားအားထုတ်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၃ ရက်ရန်ကုန်မြို့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံရွှေ မြို့တော်ခန်းမဆောင်အထက်မှ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း နောက်ဆုံးပြောခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းတွင်-

“ကိုယ်လိုချင်တဲ့ ပန်းတိုင်ရောက်အောင် လုံ့လဝီရိယဖြင့် ကြိုးစားအားထုတ်လုပ်ကိုင်ဖို့လိုတယ်။ ပမာရဲ့စိတ်ဓာတ်ဟာ ကျွန်တိုင်းပြည်ဖြစ်သည့် အတိုင်း ပုသိမ်ဘက်လှေလှော်ပြိုင်ပွဲတစ်ပွဲမှာ မြင်တွေ့ရသလို လှေတစ်စင်းကို အနည်းငယ်နိုင်လိုက်၍ ပန်းတိုင်သို့မဝင်ရသေးခင် လှေတက်ကို မြောက်သလို ပမာစိတ်ဓာတ်ဟာ အောင်မြင်ခြင်းသို့မရောက်ခင် စိတ်ဓာတ်လျော့ပေါ့တတ်မှုရှိတယ်။ ဒီလိုစိတ်မထားဘဲ ရှုံးရှုံး နိုင်နိုင် မလျှော့တမ်းလုပ်ဖို့ တိတိလင်းလင်း သတိပေးခဲ့မယ်”ဟု ဆိုခဲ့ဖူးလေသည်။

ခင်မောင်ဌေး(ပညာရေး)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ထိုင်းနိုင်ငံ C.I ထုတ်ပေးရေးစခန်း(ရနောင်း)တွင် C.I စာအုပ်ပြုလုပ်သူ မြန်မာအလုပ်သမား များပြား

ကျော်သောင်း ဇူလိုင် ၂၅
ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်း သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည့် မြန်မာ နိုင်ငံသား အလုပ်သမားများအား မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရက မည်သူမည်ဝါ ဖြစ်ကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ် C.I (Certificate of Identity) အား စခန်းများဖွင့်လှစ် ထုတ်ပေးလျက်ရှိရာ ထိုင်းနိုင်ငံ C.I ထုတ်ပေးရေးစခန်း (ရနောင်း)၌ မြန်မာအလုပ်သမား အများအပြား လာရောက်ထုတ်ယူ လျက်ရှိသည်ကို ဇူလိုင် ၂၄ ရက်က တွေ့မြင်ရသည်။



ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ရောက်ရှိနေသည့် အထောက်အထား ရှိသော်လည်း သက်တမ်းကုန်ဆုံးနေသော မြန်မာ ရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမားများ နှင့် အထောက်အထားလုံးဝမရှိသော မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများ မိမိအလုပ်ရှင် ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့် လာရောက်ထုတ်ယူကြခြင်းဖြစ်သည်။ CI ရှိပြီးသူများအား ယာယီ နေထိုင် အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်လက်မှတ် (TR-38) ပါ နေထိုင်ခွင့် Visa နှင့် အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့် Work Permit ရရှိရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား ၁၅ ရက်အတွင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကြ ရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုင်းနိုင်ငံတောင်ပိုင်း ရနောင်း ခရိုင်အတွင်းရှိ အနီးအနားမြို့များမှ လာရောက် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည့် မြန်မာအလုပ်သမား များပြားမှုရှိ ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ C.I စာအုပ်ထုတ်ပေးရာ တွင် မြန်မာအလုပ်သမားများ အချိန် ကြန့်ကြာမှုမရှိစေရေး C.I ထုတ်ပေး ရေးတာဝန်ရှိသူများက ကိုယ်ရေး ရာဇဝင်ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ ဓာတ်ပုံရိုက်ကူး ခြင်းနှင့် အခြားကိစ္စရပ်များအားလုံး အား ကွန်ပျူတာနည်းပညာများ အသုံး ပြုကာ ကောင်တာလေးခု ဖွင့်လှစ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရ သည်။

ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ တာဖို့ခြင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်



သာယာဝတီ ဇူလိုင် ၂၅
သာယာဝတီမြို့နယ်အတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး မြစ်မခရေတိုးဝင်မှုကြောင့် ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်း တွင် သာယာဝတီခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒု-ရဲမှူး ကျော်စိုး၊ ခေတ္တမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒု-ရဲမှူး လှိုင်ဝင်းတို့၏ ဦးဆောင်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် စံရွေးကျေးရွာနှင့် ညောင်သာယာ ကျေးရွာသို့သွားသည့် တာလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၆/၄)နှင့် (၆/၅)အကြား တံတားအမှတ်(၂/၇)အနီး ရေတိုက်စားသဖြင့် စံရွေးနယ်မြေစခန်းမှ စခန်းမှူး ရဲအုပ် တင်မောင်ဝင်းနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ရေတိုက်စားသည့်နေရာများအား တုတ်ရိုက်ခြင်း၊ သဲအိတ်များချခြင်းတို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ တာကျိုးပေါက်မှုမရှိစေရေး နေ့စဉ် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ခေတ္တမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒု-ရဲမှူး လှိုင်ဝင်းက ပြောသည်။ (သန့်ဇော်)

ဆင်ပွဲမတိုင်မီ ဆင်ရုပ်ချိုးပညာရှင်များ ဝင်ငွေကောင်း

ကျောက်ဆည် ဇူလိုင် ၂၅
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည် မြို့ရှိ မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များမှ ဆင်ရုပ်ချိုး ပညာရှင်များ သီတင်းကျွတ်လရာသီ ရောက်ချိန်နီးပြီဖြစ်သဖြင့် ထိုလ ရာသီတွင် အလှူခံထွက်ရန်နှင့် ပြိုင်ပွဲ

ဝင်ဆင်များ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုကြောင့် ဆင်ရုပ်ချိုးပညာရှင်များ ဝင်ငွေ ကောင်းမွန်လျက်ရှိသည်။ ဆင်ရုပ်ချိုးရာတွင် တင်းဝါး၊ မျှင် ဝါး၊ ဝါးပိုးဝါး၊ မိုင်းခံစက္ကူ၊ ဘီလပ်မြေ စက္ကူ၊ ကလက်ရွှေစက္ကူတို့ လိုအပ်

သည့်အပြင် ရေဆေး၊ ဆီဆေး၊ ငွေရောင်စက္ကူတို့ လိုအပ်သည့်အပြင် ဆင်ဘောင်းလီနှင့် နှာမောင်းအတွက် ဖဲစ၊ ကစတို့ဖြင့် ပြုလုပ်ရသည်။ ဝမ်းဗိုက်ခွေ၊ တင်ပါးခွေ၊ ဝမ်းဗိုက်ရွှေ့ ခွေ၊ ဇက်ခွေ၊ နောက်ပေါင်းအိုးခွေ ရှေ့ပေါင်းအိုးခွေ လက်ကိုင်ဝါးတို့ဖြင့် အချိုးအစားညီမျှသော ဆင်ကိုယ်ထည် ကို ပြုလုပ်ရသည်။ ဆင်ဦးခေါင်းကို နောက်ပိတ်ဘဲခွေ၊ လက်ကိုင်ကိုင်၊ နှာဆင့်ခွေ၊ နှာလယ်ခွေ၊ နှာဖျားခွေ၊ လည်ခွေ၊ လည်ဆင့်ခွေတို့ ပြုလုပ်ပြီး ဝါးနီးငယ်များဖြင့် ရက်လုပ်အကြမ်း ထည်ဖော်ပြီး လိုအပ်သည့် စက္ကူများ အဆင့်ဆင့်ကပ်ရသည်။ မျက်စေ့ အစွယ်၊ နှားရွက်တို့ကပ်ဆင်ပြီး ရိုးရာ ဘော်ကြယ်ဆင်၊ အရိုင်းဆင်များ ပြုလုပ်ရာ ဆင်ချိုးပညာရှင်များ ခက်ခဲ ပုံနှင့် ဆင်ကရာမှာလည်း ခက်ခဲနက်နဲ ပုံတို့နှင့်အတူ စည်းချက်ဝါးချက်ကိုက် ညီမှသာလျှင် အရာဝင်ကြောင်း သိရ သည်။

ရိုးရာဆင်တစ်စည်း ကုန်ကျငွေ ကျပ် ၁၄၀၀၀၀၊ ပြန်လည်ရောင်းချ လျှင် ငွေကျပ် ၁၈၀၀၀၀၊ ဘော်ကြယ် ဆင်တစ်စီး ကုန်ကျငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀၊ ပြန်လည်ရောင်းချငွေကျပ် ၃၅၀၀၀၀၊ လုပ်အားခမှာ ဆင်တစ်စီးလျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ ကုန်ကျကြောင်း ဆင်ချိုးပညာရှင်၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။ (ခင်မောင်လွင်)



ကြေးမုံ သတင်းတိုများ

စခန်းမှူး(မွမ်းမံ)သင်တန်း ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

မော်လမြိုင် ဇူလိုင် ၂၅
မော်လမြိုင်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးက ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သော စခန်းမှူး (မွမ်းမံ) သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁/၂၀၁၇) သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မော်လမြိုင်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ မှူးရုံး၌ ဇူလိုင် ၂၄ ရက်က ကျင်းပရာ မွန်ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးကိုယ်စား ဒုတိယပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီး သောင်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ ဒုတိယပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ နည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ကြပြီး ရက်သတ္တ တစ်ပတ်ကြာ သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်သည်။ (၃၀၇)

တောင်သူများအား သစ်စိမ်းမြေဩဇာထည့်သွင်းနည်းသရုပ်ပြ

ကြာအင်းဆိပ်ကြီး ဇူလိုင် ၂၅
သစ်စိမ်းမြေဩဇာထည့်သွင်းသရုပ်ပြပွဲနှင့် အသိပေးလှုံ့ဆော်ခြင်းကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက်က တရင်ပြည်နယ် ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ် ခလယ်ကျေးရွာ တောင်သူ ဦးအုန်းကြိုင်၏ မိုးစပါး ၄ ဧကခွဲ၌ ပြုလုပ်ရာ တောင်သူများအား မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးစောဝေလင်းညွန့်က သဘာဝသစ်စိမ်းမြေ ဩဇာအဖြစ် ထယ်ထိုးမြေမြှုပ်ကာ မြေဆီအဟာရဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ကောင်းမွန် လာစေရန် လုပ်ဆောင်ပုံအဆင့်ဆင့်ကို အသိပညာပေးရှင်းလင်းခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန စိုက်ပညာဌာနခွဲမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းဇော်နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများက သစ်စိမ်းမြေဩဇာအဖြစ် ထယ်ထိုးမြေမြှုပ် သရုပ်ပြသခြင်းကို ပြသခဲ့သည်။ ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ်အနေဖြင့် မိုးစပါးစိုက်ဧက ၇၂၀၀၀ စိုက်ပျိုးရန် လျာထားပြီး ယနေ့အထိ ၃၉၄၆၂ ဧကသာ စိုက်ပျိုးနိုင်သေးသည်။ (နေမျိုးလွင်/ပြန်/ဆက်)

(၁၈)နှစ်အောက်အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပကျင်းပ

လယ်ဝေး ဇူလိုင် ၂၅
လယ်ဝေးမြို့နယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌဖလား ရပ်ကျေး ပေါင်းစုံ အသက်(၁၈)နှစ်အောက် အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲပိုလ်လှပကျင်းပ ဇူလိုင် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် လယ်ဝေးမြို့ အားကစားလေ့ကျင့်ရေးစခန်း(၂) ၌ ကျင်းပရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်ဦးအေးမောင်စိန်၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဘောလုံးဝါသနာရှင်များ တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ ထို့နောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပထမ ဆုရရှိသည့် အေလာအသင်း၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ကန်သာအသင်းနှင့် တတိယ ဆုရရှိသည့် သာဝတ္ထိအသင်းတို့အား ဆုတံဆိပ်နှင့် ဆုငွေများ ချီးမြှင့်ပေးအပ် သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးကျော်ကျော်က ပထမဆု ရရှိသည့် အေလာအသင်းအား တံခွန်စိုက်ခိုင်းဆု ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်/ပြန်/ဆက်)

မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုလီမိတက် အရပ်ရပ်ဆိုင်ရာစည်းဝေး

သနပ်ပင် ဇူလိုင် ၂၅
သနပ်ပင်မြို့နယ် သမဝါယမအသင်းစုလီမိတက်၏ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာ နှစ် အရပ်ရပ်ဆိုင်ရာစည်းဝေးအစည်းကို ဇူလိုင် ၁၇ ရက်က ကျင်းပရာ အခြေခံ သမဝါယမအသင်း ၂၀၉ သင်းမှ အသင်းဝင်ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက် ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုလီမိတက်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းမြင့်အေး က အမှာစကားပြောကြားကာ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ကဏ္ဍ အလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ ထို့နောက် Exim Bank ချေးငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ အထက် ချေးယူထားပြီး အစောဆုံး ပြန်လည်ပေးဆပ်ခဲ့သော အသင်း နှစ်သင်းနှင့် သိန်း၁၀၀အောက်ချေးငွေများ ပြန်လည်ပေးဆပ်ခဲ့သော ဆုရ အသင်းများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (လှစိုး/ပြန်/ဆက်)



လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဆိုင်ရာ မှော်ဘီမြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်ဘုန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ဇူလိုင် ၁၇ ရက်က လှည်းငုတ်ချောင်း ကျေးရွာရှိ ချစ်ခြင်းမေတ္တာလူငယ် ဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိတဂေဟာရှိ တိုင်းရင်းသား ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၉ ဦးအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ကွင်းဆင်းပေးအပ်စဉ်။ (ကြေးမုံ)

တို့ကမ္ဘာကြီး အစဉ်လှပဖို့ ပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိန်းသိမ်းဖို့

မှောင်း

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်ရှိ မီးရထားရဲလိုင်ခန်းတွင် ဂက်စ်မီးဖိုပြင် ဟင်းချက်ရာမှ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၅ ရန်ကုန်မြို့ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ကျောက်ရပ်ကွက်ရှိ မီးရထားရဲလိုင်ခန်းတွင် နေအိမ်နှစ်လုံး၌ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီ ၂၇ မိနစ်က မီးလောင်ကျွမ်းမှု စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ပြင်းထန်ဒဏ်ရာရရှိသူနှင့် သေဆုံးသူ မရှိသော်လည်း အနည်းငယ်ထိခိုက် ဒဏ်ရာရရှိသူများရှိခဲ့ပြီး ဆုံးရှုံးမှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၅၆၀၀၀၀ ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း တာမွေမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးမှူးဦးကျော်လွင်ဦး၏ ပြောပြချက်အရ သိရသည်။



မီးလောင်မှုဖြစ်စဉ်တွင် မီးရထားရဲလိုင်ခန်း အခန်းအမှတ်(၅)တွင် ငှားရမ်းနေထိုင်သူက ဂက်စ်မီးဖိုအသေးနှင့်ဟင်းချက်ရာမှ မေ့လျော့ပေါ့ဆမှုကြောင့် မီးလောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မီးလောင်မှုတွင် သေဆုံးမှုမရှိသော်လည်း မီးလောင်မှုတွင် ပါဝင်သော လိုင်းခန်းနေသူများနှင့် ဝိုင်းဝန်းကူညီသူ ၁၁ ယောက်မှာ အနည်းငယ်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး ခြေထောက်အဆစ်လွှဲဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မောင်တောမြို့နယ်၌ တရားခံပြေးတစ်ဦး ပမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅ ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့နယ် ဇင်ပိုင်ညာကျေးရွာအနီး၌ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ယမန်နေ့ညနေပိုင်းတွင် တရားခံပြေးတစ်ဦးကို ပမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ယမန်နေ့ ညနေ ၃ နာရီခွဲခန့်က ဇင်ပိုင်ညာကျေးရွာအနီး၌ ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်စဉ် တရားခံပြေး ဆွေဒုလာမိန်ကို ပမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး စစ်ဆေးမေးမြန်းခဲ့ရာ ၎င်းသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလက ဖူကာလီကျေးရွာနေ မာမတ်ဖာအပါအဝင် နှစ်ဦးကိုပမ်းဆီးပြီး ဒဏ်ရာများ ရရှိအောင် ပြုလုပ်ခဲ့သည့်ဖြစ်စဉ်မှ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် ဥပဒေနှင့်အညီ အမှုဖွင့်အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

သာစည်မြို့နယ်၌ သေနတ် ၂၂ လက် သိမ်းဆည်းရရှိမှု ပြစ်စဉ်မှ ဆက်စပ်ကျူးလွန်သူများအား ထပ်မံပမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သာစည်မြို့နယ် ကျွဲတပ်ဆုံတိုးဂိတ်၌ မန္တလေးသို့ ပို့ဆောင်မည့် မောင်းပြန်သေနတ်များ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည့်ဖြစ်စဉ်မှ ဆက်စပ်ကျူးလွန်သူနှစ်ဦးကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ညနေပိုင်းက မြဝတီမြို့၌ ပမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သာစည်မြို့နယ် ကျွဲတပ်ဆုံတိုးဂိတ်၌ မောင်းပြန်သေနတ် ၂၂ လက် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည့်ဖြစ်စဉ်မှ ကျူးလွန်သူ နေစိုးထွေးမင်း(ခ)ကိုစိုင်းကို စစ်ဆေးချက်အရ ဆက်စပ်ကျူးလွန်သူများဖြစ်သည့် အောင်စိုးမင်း(ခ)ကိုစိုးနှင့်သန်းလှိုင် တို့နှစ်ဦးကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲခန့်က မြဝတီမြို့ (၄)ရပ်ကွက်ရှိ Grade One တိုက်သိမ်းပေးရမိခဲ့ပြီး ၎င်းတို့စီးလာသည့် Vigor ယာဉ်ပေါ်မှ TNT ယမ်းတုံး ၇၀ နှင့် ဒီတိုနေတာ ၁၂ ခုတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဇူလိုင် ၁၅ ရက်မှ ၂၁ ရက်အတွင်း အကောက်ခွန်ပစ္စည်း ငွေကျပ်သန်း ၅၀၀ ကျော် သိမ်းဆည်းရမိ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၅ အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်းများကို တားဆီးစစ်ဆေး အရေးယူလျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၁၅ ရက်မှ ၂၁ ရက်အတွင်း အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်း ငွေကျပ်သန်း ၅၀၀ ကျော် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၊ လေဆိပ်ကုန်လှောင်ရုံ၊ ဆိပ်ကမ်းများ၊ အထူးကင်း၊ ရေပူစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် အကောက်ခွန်နယ်မြေဒေသအသီးသီးတွင် ဇူလိုင် ၁၅ ရက်မှ ၂၁ ရက်အတွင်း တင်သွင်း/တင်ပို့ခွင့် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားတစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၀၆ ဒသမ ၆၀၈ သန်းခန့်ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ ယင်းသို့ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ရာတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်



က တားဆီးမှုတစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ်သန်း ၄၀ ခန့်)၊ ရန်ကုန်စာတိုက်ကြီးက တားဆီးမှုတစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် သူညီ ဒသမ ၉ သန်းခန့်)၊ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းက တားဆီးမှုလေးခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၆၈ ဒသမ ၆၂၃ သန်းခန့်)၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးက တားဆီးမှုသုံးခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၀ ဒသမ ၁၂၀ သန်းခန့်)၊ ရေပူစစ်ဆေး

တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃ ဒသမ ၁၀၄ သန်းခန့်)၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးက တားဆီးမှုသုံးခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၈ ဒသမ ၄၄၁ သန်းခန့်)၊ စုစုပေါင်း ၆၆၆ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၀၆ ဒသမ ၆၀၈ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ ယင်းသို့ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ရာတွင် ထူးခြားသိမ်းဆည်းမှုအနေဖြင့် ဇူလိုင် ၁၄ ရက်က မြဝတီမှရန်ကုန်သို့ သွားရောက်မည့် Ford အမျိုးအစားယာဉ်ကို မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က ရှောင်တောင်စစ်ဆေးခဲ့ရာ ယာဉ်ပေါ်တွင် တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမပြနိုင်သည့် Dell Laptop (120)၊ Optical Mouse (80)၊ "JBL" Earphone & Motomods Sound (26) (စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၆ ဒသမ ၈၀၀ သန်း)ကို သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ (၀၀၀)

မိုးကောင်းမြို့၌ အဝေးထိန်းမိုင်းတစ်လုံး ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်

မိုးကောင်း ဇူလိုင် ၂၅ ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့အဝင် ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနား ကားလမ်းမကြီးဘေးတွင် ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီ ၄၅ မိနစ်က အဝေးထိန်းစနစ်ဖြင့်ဖောက်ခွဲခဲ့သော မိုင်းတစ်လုံး ပေါက်ကွဲခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ဖားကန်မြို့မှ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပြီး နောက်တန်းသိပြန်ဝင်လာသည့်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ခွဲမှ ရဲမှူးနေမျိုးသူ ဦးစီးယာဉ်တန်းနှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ခွဲမှ ရဲမှူးဇော်မိုးဝင်း ဦးစီးယာဉ်တန်းသည် ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ်(၃၉၇/၅)အရောက်တွင် လမ်း၏ယာဘက်ဘေး အော်ရေးရှားသစ်ပင်ပေါ်ရှိ အမြင့် ၁၅ ပေခန့်မှ မိုင်းတစ်လုံးပေါက်ကွဲခဲ့သည်။ မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုမရှိသော်လည်း ကတ္တရာလမ်းမပေါ်တွင် အနက်တစ်လက်မ အကျယ်နှစ်လက်မခန့်ရှိ အပေါက်ငယ်များ ရှစ်နေရာခန့်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



မသင်္ကာပွယ်တွေ ရှိသူအား စစ်ဆေးရာ ကားဖြင့် ဆိုင်ကယ်ခိုးယူသြစ်နေ၍ အမှုဖွင့်အရေးယူထား

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅ ရခိုင်ပြည်နယ် တောင်ကြီးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ရဲမြင့်နှင့် တောင်ကြီးမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ တောင်ကြီးမြို့မရဲစခန်းမှ နယ်ထိန်းခေါင်းဆောင် ရဲအုပ်အောင်ကိုယုတို့ပါဝင်သည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ည ၁၁ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် တောင်ကြီးမြို့ပေါ်၌ အုပ်စုဖွဲ့ရမ်းကား၊ ခိုးမှုများနှင့် အခြားခိုးမှုများဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်စဉ် တောင်ကြီးမြို့ ရွှေတောင်ရပ်ကွက် နဂါးပွတ်လမ်းဆုံတွင် ယာဉ်အမှတ် 3J/----တိုက်ဂျက်အဖြူရောင်ယာဉ်ပေါ်တွင် ၃၄၃/----၊ RATO -125 ဆိုင်ကယ်တစ်စီးအား တင်ဆောင်ထားသည်ကို မသင်္ကာပွယ်တွေ ရှိသဖြင့် စစ်ဆေးရာ ယာဉ်မောင်းမှာ တောင်ကြီးမြို့ ကျောင်းကြီးစုရပ်ကွက်နေ ဘိုဘိုအောင်(ခ)ဖိုးသား(၁၇)နှစ် ဖြစ်ပြီး ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားတစ်စုံတစ်ရာပြသပြောဆိုနိုင်ခြင်း မရှိသဖြင့် ဆိုင်ကယ်အားသိမ်းဆည်းပြီး ရဲစခန်းသို့ပြန်လည်ရောက်ရှိ၍ အမှုဖွင့်အရေးယူရန် ဆောင်ရွက်နေစဉ် ကျောင်းကြီးစုရပ်ကွက်နေ ခွန်သန်းထိုက်(၂၇)နှစ်မှာ ရဲစခန်းသို့ ရောက်ရှိလာပြီး ၎င်းပိုင်ဆိုင်ကယ်မှာ သိရလက်ဖက်ရည်ဆိုင်တွေတွင် ရပ်တန့်ထားရာမှ ပျောက်ဆုံးသွားကြောင်းလာရောက်တိုင်တန်းသဖြင့် ဘိုဘိုအောင်(ခ)ဖိုးသားကို တောင်ကြီးမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရေပူစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့စစ်ဆေးရေးစခန်းများတွင် တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ



နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅ တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့စစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဌာနဆိုင်ရာပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် မတ် ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် မန္တလေး-မူဆယ်ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၅၉၈ စီး၊ သွင်းကုန်အစီး ၆၂၀၊ ရန်ကုန်-မြဝတီလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၃၇ စီး၊ သွင်းကုန် ၁၇၇ စီး ကုန်စည်များ သယ်ယူပို့ဆောင်လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ စစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန်ပစ္စည်းများကို စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှုသုံးခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၃ ဒသမ ၀၂၅ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ထူးခြားသိမ်းဆည်းမှုအနေဖြင့် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်တွင် မူဆယ်မှမန္တလေးသို့ ဝင်ရောက်လာသည့် MAN အမျိုးအစားယာဉ်ကို ၁၆ မိုင်ကျောက်ချောစစ်ဆေးရေးစခန်းတာဝန်ကျ အကောက်ခွန်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Toner Cartridge (1842)Nos (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၈ ဒသမ ၄၂၀ သန်းခန့်)ကို တွေ့ရှိ၍ သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

အားကစား

နေမာနှင့် စာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ရန် ပီအက်စ်ဂျီ စောင့်ဆိုင်းနေ

ပီအက်စ်ဂျီအသင်းက နေမာကို စာချုပ်ချုပ်ဆိုဖို့ စောင့်ဆိုင်းနေပြီး လာမယ့်နှစ်အတွက် အခြားသတ်မှတ်ထားသည့် အခြေခံအခွင့်အရေးကို အပြီးသတ်နိုင်ဖို့ မျှော်လင့်ထားတယ်လို့ The Sun သတင်းဌာနက ဖော်ပြပါတယ်။ နေမာရဲ့ ဘာကာအသင်းဖော် ပီအက်စ်ဂျီ နေမာ ဆက်ရှိနေမယ်ဆိုတဲ့ စာသားနဲ့တကွ စာတိုက်ကို သူ့ရဲ့ တွစ်တာ စာမျက်နှာပေါ်တင်ခဲ့ပြီးနောက် နေမာရဲ့ ပီအက်စ်ဂျီသို့ အပြောင်းအရွှေ့ တစ်ခန်းရပ်သွားပြီလို့ ယူဆခဲ့ကြပေမယ့် ခုတော့ ဒီလိုသတင်းတွေ ဆက်ထွက်လာပြန်တာဖြစ်ပါတယ်။ စပိန်သတင်းစာတစ်စောင်က စာချုပ်ကို ရောတောင်ရေးသားနေပြီဖြစ်တာကြောင့် နောက်နှစ်အခြေခံအခွင့်အရေးမှာ အပြောင်းအရွှေ့ကို ပြီးပြတ်တော့မှာလို့ အတိအကျကို ဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အချို့သော သတင်းရင်းမြစ်တွေကတော့ ကမ်းလှမ်းမှုကို လက်ခံခဲ့ပြီးဖြစ်ပေမယ့် ပြီးခဲ့တဲ့ ရက်ပိုင်းအတွင်းကတော့ နေမာက ဒီကိစ္စရပ်အပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်နေတာလို့

ဖော်ပြခဲ့ကြပါတယ်။ နေမာဘက်က လစာနှုန်းထား၊ အခြားခံစားခွင့်စတာတွေကို သဘောတူညီပြီးဖြစ်ပေမယ့် စာချုပ်ပါ ထွက်ခွာခွင့်အချက်အရ ပေါင် ၁၉၆ သန်း ပမာဏကို ပီအက်စ်ဂျီဘက်က ပေးချေမယ့်ပုံစံကိုသာ ဆက်လက်ဆွေးနွေးဆဲ ဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ခိုင်မာတဲ့သတင်းတွေကိုသာ ဖော်ပြတတ်တဲ့ ပြင်သစ်နာမည်ကြီးသတင်းစာ လီပါရီဆန်က “ကစားသမားအနေနဲ့ အပြီးသတ်ဆုံးဖြတ်မှု မပြုရသေးဘူး” လို့ သာရေးသားခဲ့ပါတယ်။

ဒီလိုသတင်းတွေထွက်နေတဲ့ နေမာကို ဘရာဇီးကစားဖော် ခိုးယဲလ်ကွင်းလယ်လူ ကက်စီမီရိုက ပီအက်စ်ဂျီထက် ခိုးယဲလ်ကိုသာ လာရောက်ပူးပေါင်းသင့်တယ်လို့ အကြံပြုလိုက်ပါတယ်။ ကက်စီမီရိုက နေမာဟာ လတ်တလောမှာ သူ့ရဲ့အပြောင်းအရွှေ့ကိစ္စရပ်ကို ရေငံနှုတ်ပိတ်လုပ်နေပေမယ့် မကြာခင်အချိန်မှာ သူ့ရဲ့ အနာဂတ်ကိစ္စရပ်ကို ထုတ်ပြောမှာဖြစ်ပြီး သူ့ဘာလုပ်

ရမလဲဆိုတာ သူ့ဟာသူ ကောင်းကောင်းသိတဲ့သူလို့ ဆိုလိုက်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကက်စီမီရိုက “ခိုးယဲလ်အတွက် ကစားပေးဖို့ဆိုရင်ရော မဖြစ်နိုင်ဘူးလား၊ ဒီနေရာက သူ့ကိုကြိုဆိုနေမှာပါ”လို့ အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာ ဖြေကြားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

နေမာဟာ ဘာစီလိုနာတိုက်စစ်အတွဲဖြစ်တဲ့ မက်ဆီနဲ့ ဆွာရက်စ်တို့ကို သူ ဘာစီလိုနာမှာ ဆက်နေဖြစ်မယ်လို့ ပြောကြားထားကြောင်း သိရပေမယ့် အထက်ပါ အတိုင်း ရယ်စရာမှတ်ချက်တစ်ခုပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ စပိန်အားကစားစာစောင်တစ်ခုက ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်အတွင်းကပဲ နေမာဟာ မက်ဆီနဲ့ ဆွာရက်စ်တို့ကို ဘာကာအတွက် သူဆက်ရှိနေပေးမယ်လို့ဆိုခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သလို ဘာကာနောက်ခံလူ ပီကေးကလည်း နေမာနဲ့ သူတို့ရိုက်ထားတဲ့စာတိုက်ကို တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်တင်ပြီး “သူ့နေမှာပါ”လို့ စပိန်ဘာသာစကားနဲ့ တင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါသေးတယ်။



စီရိုနယ်လ်ဒို၏ ခြေစွမ်းအဆင့်ကိုလိုက်မီရန် လိုအပ်ချက်များစွာ ရှိနေဆဲဖြစ်သော်လည်း မန်ယူတွင် သမိုင်းသစ်ရေးထိုး သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လူကာကူ ကြွေးကြော်



arvbf
pknfnf

မန်ယူ တိုက်စစ်မှူးသစ် လူကာကူက မန်ယူအသင်းတွင် သူ၏ သမိုင်းစာမျက်နှာမှတ်တမ်းသစ်ကို သူ့ကိုယ်တိုင် ရေးထိုးသွားမည်ဖြစ်သော်လည်း မန်ယူတိုက်စစ်မှူးဟောင်း စီရိုနယ်လ်ဒို၏ ခြေစွမ်းအဆင့်မျိုး ရောက်ရှိရန် များစွာလိုအပ်နေဆဲ ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံခဲ့သည်။ လူကာကူက မန်ယူ နှင့်အတူ ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲများ ဝင်ရောက်ကစားပြီး သူ၏ ခြေစွမ်းကို သက်သေပြမည်ဖြစ်သော်လည်း စီရိုနယ်လ်ဒိုလို အဆင့်မျိုးရောက်ရှိရန် ဝေးကွာနေဆဲဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံခဲ့သည်။ အသက် (၂၄)နှစ်အရွယ် လူကာကူမှာ ပြီးခဲ့သည့်ဘောလုံးရာသီက အဲဗာတန်အတွက် ပရီမီယာလိဂ်သွင်းဂိုး ၂၅ ဂိုးအထိ သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး အသက်(၂၄)နှစ်မပြည့်မီ သွင်းဂိုး ၈၀ သွင်းယူနိုင်သည့် ပထမဦးဆုံးသော နိုင်ငံခြားသားကစားသမားအဖြစ်လည်း မှတ်တမ်းဝင်ခဲ့သည်။

သို့သော် လူကာကူက ယင်းမှတ်တမ်းမှာ သူ့အတွက် ပြီးပြည့်စုံခြင်းမရှိသေးဘဲ မန်ယူတွင် ယခင်ကထက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် ကစားသမားအဖြစ်ရောက်ရှိအောင် ကြိုးပမ်းဦးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆိုခဲ့သည်။ လူကာကူသည် ဇူလိုင်လဆန်းပိုင်းက အဲဗာတန်မှ မန်ယူသို့ ကနဦးပြောင်းရွှေ့ကြေး ပေါင် ၇၅ သန်းဖြင့် ရောက်ရှိလာခဲ့သည်။ လူကာကူ၏ မန်ယူသို့ ပြောင်းရွှေ့မှုက လူကာကူနှင့် မော်ရင်ဟို ပြန်လည်ပေါင်းစည်းခြင်းပြယုဂ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး မော်ရင်ဟိုက လူကာကူကို ဒရော့ဘာနှင့် ခိုင်းနှိုင်းချီးကျူးမှု ပြုခဲ့သည်။ သို့သော် လူကာကူက သူနှင့် ဒရော့ဘာမှာ လုံးဝကွဲပြားခြားနားပြီး ဒရော့ဘာမှာ ဘောလုံးကို ပိုမိုလက်စွမ်းတတ်တဲ့ ကစားသမားဖြစ်ပေမယ့် သူကတော့ သူ့ခြေထောက်ထဲ ဘောလုံးရောက်လာရင် ပြေးပြီး ဂိုးသွင်းဖို့ စိတ်အားထက်သန်သူဖြစ်ကြောင်း တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ သူက “ကျွန်တော်က ရာမယ်လူ လူကာကူပါ။ ကျွန်တော့်သမိုင်းကို ကျွန်တော်ရေးထိုးဖို့ ဆန္ဒရှိပါတယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

ကလပ်အသင်းစံချိန်တင်လုပ်ခလစာဖြင့် ဟာနန်ဒက်စ်ကို ဝက်စ်ဟမ်းခေါ်ယူ

ဂျာဗီယာ ဟာနန်ဒက်စ်သည် လန်ဒန်ကွင်းကြီးတွင် ဆေးစစ်မှုခံယူခဲ့ပြီးနောက် လေဗာကူဆင်မှ ပရီမီယာလိဂ်သို့ တစ်ကျော့ပြန်ရောက်ရှိမှုပြီးပြတ်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းသည် ဟာနန်ဒက်စ်ကို တစ်ပတ်လုပ်ခ ပေါင် ၁၄၀၀၀ ဖြင့် သုံးနှစ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုခဲ့သဖြင့် ဟာနန်ဒက်စ်မှာ ကလပ်အသင်း၏ စံချိန်တင် လုပ်ခလစာရရှိသော ကစားသမားလည်း ဖြစ်လာခဲ့သည်။

ဝက်စ်ဟမ်းသည် ဂျိုးဟတ်၊ အာနာ့တိုဗစ်နှင့် ဇာဘလက်တာတို့ကို ခေါ်ယူနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ ဟာနန်ဒက်စ်မှာ ယခုနှစ် နွေဈေးကွက် ဝက်စ်ဟမ်း၏ စတုတ္ထမြောက်ခေါ်ယူနိုင်သည့်ကစားသမားလည်း ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ဟာနန်ဒက်စ်က ပရီမီယာလိဂ်မှာ သူ့အတွက်အကောင်းဆုံးလိဂ်ဖြစ်သဖြင့် ဝက်စ်ဟမ်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လာနိုင်ခြင်းအတွက် ကျေနပ်မိကြောင်း ဝက်စ်ဟမ်းအသင်း ဝက်ဆိုက်မှတစ်ဆင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ ဟာနန်ဒက်စ်သည် မန်ယူနည်းပြ ဗန်ဟားလ် လက်ထက်တွင် ခိုးယဲလ်သို့ အငှားချခံခဲ့ရပြီးနောက် လေဗာကူဆင်သို့ အပြီးသတ်ရောင်းချခံခဲ့ရသူဖြစ်သည်။

ကစားသမားဘဝမှ အနားယူပြီလို့ ကာဆာနို ထပ်မံကြေညာပြန်

ရိုးမားနှင့် ခိုးယဲလ်တိုက်စစ်မှူးဟောင်း အန်တိုနီယို ကာဆာနိုက ဇူလိုင်လအစောပိုင်းက ကစားသမားဘဝ ကနေ အနားယူပြီလို့ ကြေညာခဲ့ပြီးနောက် ရှစ်ရက်အကြာ ဗီရိုနာအသင်းနှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးလိုက်ပြန်ရာ အများအံ့အားသင့်စရာဖြစ်ခဲ့ရသည်။ စာချုပ်သစ် လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး နာရီပိုင်းအတွင်းမှာပင် သူ့အနေဖြင့် စိန်ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်ရန်နှင့် ရူးမိုက်လောက်သော ဘောလုံးရာသီ တစ်ခုကိုဖြတ်သန်းခွင့်ရရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ပြောင်းလဲလိုက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ဗီရိုနာအတွက် ချစ်ကြည်ရေးခြေစမ်းပွဲ နှစ်ပွဲ ဝင်ရောက်ကစားပေးပြီးနောက် ခြောက်ရက်အကြာမှာပင် ယခုကဲ့သို့ ကစားသမားဘဝ အနားယူလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ထပ်မံကြေညာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ကာဆာနိုသည် အီတလီလက်ရွေးစင်အသင်းအတွက် ၃၉ ပွဲဝင်ရောက်ကစားခဲ့ပြီး ဆန်ဒီရီးယားမှ ထွက်ခွာလာသည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလကတည်းက လိဂ်ပွဲတစ်ပွဲမျှ ဝင်ရောက်မကစားခဲ့ပေ။ တနင်္လာနေ့တွင် ကာဆာနို၏ ဇနီးဖြစ်သူ မာတီယာလစ်က ကာဆာနိုအနေဖြင့် ဗီရိုနာမှ ထွက်ခွာလိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး အသင်းသစ် တစ်သင်းကို ရှာဖွေလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ သို့သော် ကာဆာနိုက “ကျွန်တော့်ဇနီးရဲ့ ပြောကြားချက်ကို ဆန့်ကျင်ရပါတော့မယ်။ ကျွန်တော့်အနာဂတ်ကို ရှင်းလင်းလိုပါတယ်။ ကျွန်တော် အပြန်ပြန်အလှန်လှန် စဉ်းစားပြီးတဲ့နောက်မှာ အန်တိုနီယိုကာဆာနို ဆိုတဲ့လူက နောက်ထပ် ဘောလုံးဆက်ကစားတော့မှာ မဟုတ်ပါဘူး” ဟု ကြေညာချက်တစ်စောင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ ကာဆာနိုက ယခု သူ၏အဓိကဦးစားပေးမှာ မိသားစုသာဖြစ်ပြီး ဇနီး၊ သားသမီးများနှင့် နီးနီးကပ်ကပ်ရှိနေရေးအတွက် ဗီရိုနာကို ကျောခိုင်းခြင်းဖြစ်ကြောင်းလည်း အကြောင်းပြချက်ပေးခဲ့သည်။ ကာဆာနို၏မိသားစုသည် ဗီရိုနာမြို့နှင့် ကီလို ၃၀၀(၁၈၆ မိုင်)အကွာ ဂျီနိုအာမြို့တွင် နေထိုင်နေ



ခြင်းဖြစ်ပြီး မိသားစုကိုလွှမ်းမူသောကြောင့် ဘောလုံးကစားခြင်းမှ အနားယူတော့မည်ဟု ကြေညာခဲ့သည်။ ကာဆာနိုသည် ကစားသမားဘဝကို သူ၏ဇာတိမြေ ဘာရီအသင်းတွင်စတင်ခဲ့ပြီးနောက် ရိုးမားတွင် ၁၁၈ ပွဲတွင် ၃၉ ဂိုးသွင်းယူကာ ထင်ရှားသည့် ခြေစွမ်းတစ်ရပ်ကို ပြသနိုင်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ခိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်း၏ ခေါ်ယူမှုခံခဲ့ရသော်လည်း ခိုးယဲလ်ကစားသမားဘဝတွင် အောင်မြင်ခြင်းမရှိဘဲ ဆန်ဒီရီးယား၊ အေစီမီလန်၊ အင်တာမီလန်နှင့် ပါးမားအသင်းတို့တွင်လည်း ကစားခဲ့ဖူးသည်။ သူသည် နည်းရောဂါကြောင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူခဲ့ရသည်။ ယူရို ၂၀၁၂ အီတလီအသင်းတွင် လိုင်တူစိတ်ဝင်စားသူများနှင့်အတူ မကစားရရန် မျှော်လင့်ကြောင်းဆိုခဲ့သဖြင့် ယူအီးအက်ဖ်အေ၏ ဒဏ်ရိုက်ခံခဲ့ရသည်။

အဲရစ်ဘိုင်လီ ဥရောပပွဲ သုံးပွဲပယ် ပြစ်ဒဏ် ကျခံရမည်

မန်ယူနောက်ခံလူ အဲရစ်ဘိုင်လီမှာ ဆယ်လ်တာဗီဂိုနှင့် ယူရိုပီလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြသခံရသော အနီကတ်ပြစ်ဒဏ်ကြောင့် သုံးပွဲပယ်ပြစ်ဒဏ် ချမှတ်ခံခဲ့ရပြီဖြစ်သည်။ မေ ၁၁ ရက် ယူရိုပီလိဂ်အကြိုဗိုလ်လုပွဲတွင် ဘိုင်လီမှာ တိုက်ရိုက်အနီကတ်ပြစ်ဒဏ်ပြသထုတ်ပယ်ခံခဲ့ရပြီး ယင်းပြစ်ဒဏ်ကြောင့် ယူရိုပီလိဂ်ဗိုလ်လုပွဲ လွဲချော်ခဲ့ရပြီးဖြစ်သလို နောက်ထပ် ဥရောပပြိုင်ပွဲ နှစ်ပွဲပါ ပိတ်ပင်ခံရဦးမည်ဖြစ်သည်။ သုံးပွဲပယ်ပြစ်ဒဏ်ကြောင့် ဩဂုတ် ၈ ရက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်မည့် ခိုးယဲလ်မက်ဒရစ်နှင့် ယူအီးအက်ဖ်အေပွဲပါ ပယ်ဖျက်မည်ဖြစ်သည်။

ခိုင်၏မှားယွင်းသောလုပ်ဆောင်ချက်များကို ဥရောပဘောလုံးအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့က ပြန်လည်စိစစ်မှုများကို ပယ်ဖျက်လိုက်ခြင်းက ဘိုင်လီ၏ အယူခံမအောင်မြင်ခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းတရားဖြစ်ခဲ့သည်။ ဘိုင်လီသည် ဆယ်လ်တာကစားသမား ရူဒီတီနှင့် ရူဒီဂီလီတို့နှင့် ပြသနာဖြစ်ပွားမှုကြောင့် ထုတ်ပယ်ခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။ ဘိုင်လီ၏ အဆိုပါလုပ်ရပ်ကြောင့် မန်ယူအသင်းမှာလည်း ဥရောပဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်(ယူအီးအက်ဖ်အေ)၏ သတိပေးခံခဲ့ရသည်။



“Thor: Ragnarok”ရဲ့ အစမ်းရုပ်ရှင်သစ်မှာ လက်နက်သစ်နဲ့တွေ့မြင်ခဲ့ရတဲ့ ‘သော’

ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ အောင်မြင်တဲ့ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ “Thor”ရဲ့ ရုပ်ရှင်သစ် “Thor: Ragnarok” အတွက် အစမ်းရုပ်ရှင်ကို လတ်တလောမှာ ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့ရာမှာတော့ ယခင် ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးရုပ်ရှင်တွေမှာနဲ့ လုံးဝမတူတဲ့ အရာကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ ယင်းဇာတ်လမ်းတွဲ ရုပ်ရှင်တွေရဲ့ အဓိကဇာတ်လိုက်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ “သော”ဟာ သူ့ရဲ့ လက်စွဲတင်းပုတ်လက်နက်ကို ကိုင်ဆောင်ထားခြင်းမရှိဘဲ အဆိုပါလက်နက်အစား သေနတ်တွေကိုအသုံးပြုကာ ရန်သူကို တိုက်ခိုက်နေတာကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင် ၂၂ ရက်မှာတော့ ယင်းရုပ်ရှင်ကိုထုတ်လုပ်တဲ့ မာဘယ်လ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးက အစမ်းရုပ်ရှင်ကို အွန်လိုင်းပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ယင်း အစမ်းရုပ်ရှင်ရဲ့ အစမှာတော့ “သော”အဖြစ် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားတဲ့ မင်းသား ခရစ်ဟမ်းစ်ဝါယ်နဲ့ ဘရစ်ဘန်နာရဲ့ မာဒ်ရက်ဖဲလိုတို့ကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပြီး လူစွမ်းကောင်းနှစ်ဦးဟာ သေနတ်တွေကို ကိုင်ဆောင်ကာ ရန်သူတွေကို ပြန်လည်ခုခံတိုက်ခိုက်နေတာ တွေ့ရပါတယ်။

တိုက်ခိုက်ရေးရုပ်ရှင်အမျိုးအစားဖြစ်ပေမယ့် ရုပ်ရှင်သစ်မှာတော့ ဟာသဆန်ဆန်အခန်းတွေလည်း ထည့်သွင်းရိုက်ကူးထားတာ တွေ့ရပါတယ်။ “သော”ဟာ အခြားသောလူစွမ်းကောင်းတွေဖြစ်ကြတဲ့ ဟော့ခ်၊ ဘယ်ခရီတို့နဲ့လည်း ပူးပေါင်းထားပြီး တစ်ချိန်က ရန်သူတွေဖြစ်ခဲ့ကြဖူးတဲ့ မင်းသား လီယမ်ဟမ်းစ်ဝါယ်ရဲ့ဇာတ်ကောင်ဖြစ်တဲ့ လိုက်နဲ့လည်း ပူးပေါင်းကာ ရန်သူတွေကို အတူချေမှုန်းခဲ့ကြတာကိုလည်း တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။

“Thor: Ragnarok”မှာတော့ နာမည်ကျော်ဇာတ်ကောင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဒေါက်တာ စတရိုနိုချ်လည်း ပါဝင်မှာဖြစ်ပြီး ယင်းရုပ်ရှင်သစ်ကိုတော့ အမေရိကန်နိုင်ငံတစ်ဝန်း လာမယ့် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်မှာ စတင်ရုံတင်သွားမှာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

“Purpose” နယ်လှည့်ပျော်ပြေရေးအစီအစဉ်အားလုံးကို ပျက်သိမ်းလိုက်တဲ့ ဂျက်စတင်ဘီဘာ

ကနေဒါလူမျိုး ပေါ့ပ်ကြယ်ပွင့် ဂျက်စတင်ဘီဘာက လတ်တလောမှာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းပြုလုပ်လျက်ရှိတဲ့ သူ့ရဲ့နောက်ဆုံးထွက်ရှိထားတဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ် “Purpose” အတွက် ရည်ရွယ်ပြုလုပ်နေတဲ့ နယ်လှည့်ပျော်ပြေရေးခရီးစဉ်တွေအနက် ကျန်ရှိနေတဲ့ ပျော်ပြေပွဲအားလုံးကို ပျက်သိမ်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဒီလိုပျော်ပြေပွဲတွေ ပျက်သိမ်းခဲ့ရတာနဲ့ပတ်သက်ပြီးလည်း ပေါ့ပ်ကြယ်ပွင့်ဘက်က တိကျတဲ့အကြောင်းပြချက်ကို တရားဝင်ထုတ်ပြန်ပြောကြားခဲ့ခြင်း မရှိဘူးလို့လည်း အေဘီဇိုးဘစ်ဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

လတ်တလောမှာ အသက် (၂၃)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ ဂျက်စတင်ဘီဘာက သူ့ရဲ့နယ်လှည့်ပျော်ပြေပွဲအစီအစဉ်တွေအနက် ကျန်ရှိနေတဲ့ မြောက်အမေရိက ပျော်ပြေပွဲနဲ့ အာရှတစ်လွှားမှာ ကျင်းပဖို့ရာ စီစဉ်ထားတဲ့ ပျော်ပြေပွဲ ငါးပွဲကို ပျက်သိမ်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သူ့ရဲ့ တရားဝင်ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုကြေညာခဲ့ရာမှာလည်း ဂျက်စတင်ဘီဘာဘက်က ကြိုတင်မခန့်မှန်းနိုင်တဲ့ အခြေအနေတွေကြောင့် ပျက်သိမ်းခဲ့ရတာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပေမယ့် ဒီလို ခိုင်လုံရှင်းလင်းတဲ့ အကြောင်းပြချက်မျိုးမရှိဘဲ ပျက်သိမ်းခဲ့တဲ့အပေါ် အချို့ကလည်း ဝေဖန်ခဲ့ကြတာတွေ့ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဂျက်စတင်ဘီဘာအနေနဲ့ကတော့ “Purpose” တေးအယ်လ်ဘမ်အတွက် နယ်လှည့်ပျော်ပြေပွဲတွေကို တိုက်ကြီး ခြောက်တိုက်မှာ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းပျော်ပြေပွဲ ၁၅၀ ကျော် ကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်တာကြောင့် သူ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်အတွက် မိတ်ဆက်ပျော်ပြေပွဲလောက်ပြီလို့ ယူဆပုံရကြောင်းလည်း အဆိုပါ မီဒီယာက ဝေဖန်ခဲ့ပါတယ်။

ဂျက်စတင်ဘီဘာဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၁၈ လတာကာလအတွင်း နယ်လှည့်ပျော်ပြေပွဲတွေ ပြုလုပ်ပေးခဲ့တာဖြစ်ပြီး မြောက်အမေရိကမှာ လာမယ့်ဩဂုတ်နဲ့ စက်တင်ဘာလတွေအတွင်း ပျော်ပြေပွဲသွားဖို့နဲ့ အာရှမှာတော့ လာမယ့်အောက်တိုဘာလအတွင်းပျော်ပြေပွဲ နယ်လှည့်ပျော်ပြေပွဲတွေကို အဆုံးသတ်သွားဖို့ စီစဉ်ထားပေမယ့် လတ်တလောမှာတော့ ကျန်ရှိနေတဲ့ပွဲတွေကို ပျက်သိမ်းကြောင်း တရားဝင်ထုတ်ပြန်ကြေညာပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။



ဂီတသက်တမ်း ဆယ်နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အတွက် ပြင်ဆင်နေပြီဖြစ်တဲ့ Girls' Generation



တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ အမျိုးသမီးတေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ “Girls' Generation”ဟာ လာမယ့်လအတွင်း ကျရောက်တော့မယ့် အဖွဲ့တည်ထောင်ခြင်း ဆယ်နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အတွက် လှုပ်ရှားမှုအသစ်တွေကို စတင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း စွန်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်အရ သိရပါတယ်။ လတ်တလောမှာတော့ ယင်းအစီအစဉ်တွေအနက် တစ်ခုအဖြစ် ကျော်ကြားတဲ့ရုပ်သံအစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ “Running Man”မှာ ပါဝင်ခဲ့ကြပြီး ရိုက်ကူးမှုတွေကိုလည်း စတင်လုပ်ဆောင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။

“Running Man”မှာတော့ အဖွဲ့ဝင်တွေအနက် ခုနစ်ဦးသာ ပါဝင်လှုပ်ရှားခဲ့တာဖြစ်ပြီး စိုးဟွန်ကလွဲလို့ ကျန်တဲ့အဖွဲ့ဝင်အားလုံး ပါဝင်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ စိုးဟွန်ကတော့ သူ့ရဲ့ တစ်ကိုယ်တော်တေးသီချင်းအတွက် ရိုက်ကူးရေးရုံနေတာကြောင့် ပျက်ကွက်ခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး “Running Man”အတွက် ရိုက်ကူးရေးလုပ်ငန်းတွေကိုတော့ ပြီးခဲ့တဲ့

ဇူလိုင် ၂၅ ရက်မှာ စတင်ရိုက်ကူးခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း အက်စ်ဘီအက်စ်ရုပ်သံလိုင်းမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အဖွဲ့ဝင်ကိုးဦးနဲ့ စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့တဲ့ “Girls' Generation”ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၀၇ ခုနှစ်က စတင်ပြီး တေးဂီတလောကအတွင်း စတင်လှုပ်ရှားခဲ့တာကြောင့် လာမယ့်ဩဂုတ်လအတွင်းမှာတော့ အဖွဲ့ရဲ့ ဂီတသက်တမ်း ဆယ်နှစ်ပြည့်တော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျက်ဆီကာကတော့ တစ်ကိုယ်တော်တေးသီချင်းအဖြစ် ရုပ်တည်လိုတာကြောင့် အဖွဲ့ကနေ နုတ်ထွက်ခဲ့ပြီး လတ်တလောမှာ အဖွဲ့ဝင်ရှစ်ဦးနဲ့ ခရီးဆက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ “Girls' Generation”နဲ့အတူ အနုပညာလှုပ်ရှားမှုတွေစတင်ခဲ့တဲ့ အဖွဲ့ဝင်ဟောင်း ဂျက်ဆီကာကလည်း သူ့ရဲ့ အနုပညာသက်တမ်း ဆယ်နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်ပြုလုပ်ဖို့ လတ်တလောမှာ စီစဉ်နေတာဖြစ်တာကြောင့် လာမယ့်ဩဂုတ်လအတွင်းမှာတော့ ဂျက်ဆီကာနဲ့ “Girls' Generation”တို့

ရဲ့ လှုပ်ရှားမှုတွေကို အပြိုင်ခံစားရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

တောင်ကိုရီးယား တေးဂီတအဖွဲ့တွေဟာ ခုနစ်နှစ်စာချုပ်နဲ့ လှုပ်ရှားကြတာဖြစ်တာကြောင့် အများစုဟာ စာချုပ်သက်တမ်းပြည့်ပြီးနောက် စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ အဖွဲ့ပျက်သိမ်းခဲ့ရသည်က များပါတယ်။ ဒီလိုအချိန်မှာ “Girls' Generation”ကတော့ ခုနစ်နှစ်စာချုပ်ကိုကျော်ဖြတ်ကာ ဆယ်နှစ်သက်တမ်းအထိ အောင်မြင်စွာရပ်တည်နေနိုင်တာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဆယ်နှစ်ပြည့်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် လှုပ်ရှားမှုများစွာ ပြုလုပ်သွားဖို့ စီစဉ်ထားပြီး တေးအယ်လ်ဘမ်အပြည့်အစုံကိုလည်း စတင်ထုတ်လွှင့်ပေးသွားဖို့စီစဉ်ထားကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ နှစ်နှစ်တာကာလအတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ပြန်လည်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ “Girls' Generation”ရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်လည်း ဖြစ်လာမှာဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။

ကလေးသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးကြုံတွေ့ရတဲ့ ဖိအားတွေကို ဖွင့်ဟလာတဲ့ နမ်ဂျီဟွန်း

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ရုပ်ရှင်လောကမှာ ကလေးသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် စတင်ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး လတ်တလောမှာတော့ အောင်မြင်တဲ့ခေါင်းဆောင်မင်းသမီးတစ်လက်အဖြစ်ပါ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တဲ့ ကြယ်ပွင့်တွေအနက် နမ်ဂျီဟွန်းဟာလည်း တစ်ယောက်အပါအဝင်ဖြစ်ပါတယ်။

လတ်တလောမှာတော့ ကြယ်ပွင့်က သူ့ရဲ့ကလေးသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် လှုပ်ရှားခဲ့စဉ်နေရတဲ့အတွင်း ကြုံတွေ့ခဲ့ရတဲ့ ဖိအားတွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဖွင့်ဟခဲ့ကြောင်း စွန်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာတော့ နမ်ဂျီဟွန်းက သူ့အနေနဲ့ ကလေးသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် စတင်ခဲ့စဉ်က အလွန်ကို စိတ်ရှုပ်ထွေးခဲ့ရကြောင်း၊ အောင်မြင်ဖို့ရာကြိုးစားခဲ့တာမျိုးမဟုတ်ပေမယ့် ဝါသနာပါတဲ့အရာတစ်ခုကို လုပ်ချင်တာကြောင့် သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် ရပ်တည်ဖို့ ရွေးချယ်ခဲ့တာဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ဟခဲ့ပါတယ်။

လတ်တလောမှာတော့ အသက် (၂၁) နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ နမ်ဂျီဟွန်းက ငယ်စဉ်က သရုပ်ဆောင်စဉ် တွေ့ကြုံခဲ့ရတဲ့ ဖိအားတွေနဲ့ စိတ်ရှုပ်ထွေးမှုတွေဟာ လက်ရှိဘဝမှာတော့ မခံစားရတော့ကြောင်းနဲ့ အချိန်က အရာရာကို ပြုပြင်ပေးနိုင်တဲ့ အစွမ်းရှိကြောင်းလည်း ပြောကြားခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။



ဆေးပြည် စုစည်းသည်

* *

တစ်ပတ်အတွင်းအားကစားသတင်း

မိုရာတာရဲ့ချယ်လ်ဆီးကိုရွေးချယ်ခဲ့ခြင်း

ချယ်လ်ဆီးတိုက်စစ်မှူးသစ် မိုရာတာက ချယ်လ်ဆီးကို ရွေးချယ်ခဲ့တဲ့ အဓိက အကြောင်းတရားက ကွန်တီအပေါ် အကြွေးတင်သလို ခံစားခဲ့ရတဲ့အတွက်ဖြစ်တယ်လို့ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

မိုရာတာက “သူ့(ကွန်တီ)ဟာ ကျွန်တော်ကိုယ်ကိုယ်ကိုင်တွယ်ပေးတဲ့အတွက် အကြွေးတင်တာပဲ။ ပိုကောင်းတယ်လို့ တွေးထားတဲ့သူပါ။ ခင်ဗျား လုပ်ကြိုးစားဖို့နဲ့ လေ့ကျင့်မှုကောင်းကောင်းပြုဖို့ ဒါကအရေးကြီးပါတယ်။ သူက ကျွန်တော်ကို အလိုရှိဆုံးနဲ့ ယုံကြည်မှု အရှိဆုံးနည်းပြဖြစ်တာကြောင့် သူ့ဆီမှာ အကြွေးတင်သလို ခံစားရတာ ကြောင့် ဖြစ်ပါတယ်” လို့ဆိုခဲ့ပါတယ်။

ကွန်တီဟာ အီတလီအသင်းကို ကိုင်တွယ်ဖို့ ဂျူဗင်တပ်ကို မိုရာတာ ရောက်မလာခင်ကတည်းက ထွက်ခွာသွားပေးမယ့် မိုရာတာက ဂျူဗင်တပ်အသင်းဆီ သူ့ကိုခေါ်ယူဖို့ ဆန္ဒရှိခဲ့သူက ကွန်တီဖြစ် တယ်လို့ဆိုပါတယ်။ မိုရာတာနဲ့ မန်ယူအသင်း တို့ အပြောင်းအရွှေ့ကိစ္စတွေဟာ တောက်လျှောက် သတင်းထွက်ခဲ့သလို မိုရာတာကိုယ်တိုင်ကလည်း မန်ယူအသင်း၊ မန်ယူကစားသမားတွေရဲ့ လူမှု ကွန်ရက်စာမျက်နှာတွေကို Follow တွေဆက် တိုက်လုပ်ခဲ့တဲ့အထိ စိတ်ဝင်စားမှု ရှိခဲ့တာပါ။ ဒါပေမယ့် မိုရာတာအတွက် မန်ယူကပေးချေလို သည့် ပြောင်းရွှေ့ကြေးနဲ့ ချယ်လ်ဆီးက တောင်းဆိုကြေးကြား ပေါင်သန်း ၂၀ အထိ ကွာဟနေခြင်းက မန်ယူသို့ မိုရာတာရောက်မလာခြင်းရဲ့ အဓိက အကြောင်းတရား ဖြစ်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးက မိုရာတာအတွက် ပေါင်သန်း ၈၀ အထိ တိုးမြှင့်တောင်းဆိုခဲ့ခြင်း အကြောင်းကို မော်ရင်ဟိုကိုယ်တိုင်ကလည်း ထုတ်ဖော်ပြောကြား ခဲ့ပြီးပါပြီ။ ဒါပေမယ့် ချယ်လ်ဆီးက ချယ်လ်ဆီးရဲ့ ပေါင် ၆၅ သန်းဖြင့် ကမ်းလှမ်းမှုကိုမူ လက်ခံခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

မေလဲ့သင်း-ရေးသားသည်။



တစ်နေ့ထက်တစ်နေ့ ပိုမို နီးစပ်လာတဲ့ ဆန်းချက်ဇ်ရဲ့အာဆင်နယ်လမ်းခွဲ

အာဆင်နယ်တိုက်စစ်မှူး အလက်ဆန်ဆန်းချက်ဇ်နဲ့ ပီအက်စ်ဂျီအားကစားဒါရိုက်တာ အန်တီဂျီဟန်းရစ်တို့ဟာ ပဲရစ်မြို့ရှိ ကြယ်ငါးပွင့် ဟိုတယ် ရာဖယ်လ်ဟိုတယ်မှာ တွေ့ဆုံခဲ့ကြ တာကြောင့် ဆန်းချက်ဇ်နဲ့ အာဆင်နယ် လမ်းခွဲချိန် တဖြည်းဖြည်း နီးကပ်လာပြီလို့ ဆိုရတော့မှာဖြစ်ပါတယ်။

ဆန်းချက်ဇ်ကို မန်စီးတီး အသင်းကလည်း ချိတ်ဆက်နေပေမယ့် အာဆင်နယ်က ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ဘက်အသင်းဆီကို မရောက်ရှိရေး တားဆီးထားတာကြောင့် ဆန်းချက်ဇ်အနေနဲ့ ပီအက်စ်ဂျီကိုသာ ရွေးချယ်ရတော့မယ့် အနေအထားဖြစ်လာတာပါ။ ပဲရစ်မြို့ရှိ ခိုင်မာတဲ့သတင်းရင်းမြစ်တစ်ခုကတော့ ဆန်းချက်ဇ်ဟာ တစ်ညပေါင် ၆၀၀ကျပ် ကျတဲ့ ဟိုတယ်ကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက် နေ့လယ်ပိုင်းက ရောက်ရှိလာပြီး အပြောင်းအရွှေ့ ဆွေးနွေးနေတာဖြစ်တယ်လို့ သတင်းပေးပါတယ်။



ဒီဟိုတယ် ဟာဗြိတိသျှ သံရုံးနဲ့ အင်မတန် နီးပြီး ပီအက်စ်ဂျီကွင်းကဆီလည်း နာရီဝက်လောက် ကားမောင်းရုံနဲ့ရောက်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်ကလည်း ဂျက်ဆီရီဒရိုဂ်နီနဲ့ ပီအက်စ်ဂျီအသင်းတာဝန်ရှိသူတွေ ဒီဟိုတယ်မှာပဲတွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ရက်ပိုင်းအတွင်း မှာပဲ အပြောင်းအရွှေ့ဖြစ်ခဲ့ပါသေးတယ်။ ဆန်းချက်ဇ်ရဲ့ အပြောင်းအရွှေ့ကို လျှို့ဝှက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ပီအက်စ်ဂျီက ပေါင် ၄၅ သန်းနဲ့ စတင်ကမ်းလှမ်းသွားမှာဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။ အာဆင်နယ်နည်းပြ ဝင်းဂါးက ပြီးခဲ့တဲ့ရက်ပိုင်းကပဲ “ကျွန်တော်တို့တွေ ဆွေးနွေးပြီးသွားပါပြီ။ မရောင်းပါဘူး” လို့ အခိုင်အမာဆိုခဲ့ပေမယ့် ပီအက်စ်ဂျီအသင်းဆီကိုတော့ လက်လွှတ်ခံမယ့် အလားအလာရှိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပီအက်စ်ဂျီနဲ့ ဆန်းချက်ဇ်တွေ ဆုံဆွေးနွေးမှုမှာ လစာနှုန်းထား ကိစ္စညှိနှိုင်းလို့ မရသေးတာကြောင့် မန်စီးတီးက ဒီအခြေအနေကို အခွင့်အရေးယူဖို့ အသင့်ဖြစ်နေတယ် လို့သိရပါတယ်။ နည်းပြ ဂျီဒီယိုလာဟာ ဆန်းချက်ဇ်ကို အလိုရှိတဲ့သူရဲ့သဘောထားကို ဘယ်အခါမှ လျှို့ဝှက်ထားခြင်းမရှိသလို ဆန်းချက်ဇ်ကို ခေါ်ယူဖို့ကြိုးပမ်းနေတဲ့ သူရဲ့ရည်မှန်းချက်ကိုလည်း ခုထိလက်မလျှော့သေးဘူးလို့ သိရပါတယ်။ ဆန်းချက်ဇ်ဘက်က သဘောထားကလည်း ရှင်းရှင်းလေးပါ။ အာဆင်နယ်ရဲ့ ရာသီပေါင်းများစွာ ပရီမီယာလိဂ်ဖလားလက်မဲ့ဖြစ်မှုကို စိတ်ပျက်နေပြီး ဆရာဟောင်းဂျီဒီယိုလာနဲ့ ပြန်လည်ပူးပေါင်းချင်နေပေမယ့် အာဆင်နယ်က ပြိုင်ဘက်မန်စီးတီးကို ရောက်ရှိမသွားရေးကိုတတ်စွမ်းသမျှ တားဆီးထားတာကြောင့် အပြောင်းအရွှေ့ဖြစ် မြောက်လာမှုကို မတွေ့ရသေးတာပါ။ ဆန်းချက်ဇ်ဟာ လစာနှုန်းထား အဆင်မပြေသေးလို့ ပီအက်စ်ဂျီကို မရောက်သေးသလို၊ အာဆင်နယ်ရဲ့ တားဆီးမှုကြောင့် မန်စီးတီးကို မရောက်သေးပေမယ့် အာဆင်နယ်ကို ကျောခိုင်းဖို့ အချိန်ပြည့် ကြိုးစားနေပြီဆိုတာတော့ သေချာနေပါပြီ။

နောက်ဆုံးကောက်ရိုးတစ်မျှင်

အာဆင်နယ်တိုက်စစ်မှူး လူးကပ်စ် ပီရက်ဇ်က ဘာတစ်ခုမှ ပြောဆိုခြင်း မရှိဘဲ တိုက်စစ်မှူး သစ်လာကာဇက်ကို သူ့ရဲ့ဂျာစီနံပါတ်(၉)ကို ဝတ်ဆင်ခွင့်ပေးခဲ့တဲ့ အာဆင်နယ်အသင်းရဲ့ လုပ်ဆောင်မှုက သူ့ရဲ့ “နောက်ဆုံးကောက်ရိုးတစ်မျှင်” ကို ဖျက်ဆီးခံလိုက်ရတာဖြစ်တယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ ပီရက်ဇ်ကတော့ ဒီကိစ္စရပ်အပေါ် အတော်ခံရခက်နေပြီး သူ့အနေနဲ့ အလိမ်ခံလိုက်ရတယ်လို့ ခံစားနေရတဲ့အတွက် အသင်းဟောင်း ဒီပို့တီဗိုအသင်းကို ပြောင်းရွှေ့ဖို့ သာ မျှော်လင့်ထားကြောင်း ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းပဲဆိုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

စပိန်အားကစား ဝက်ဘ်ဆိုက်တွေကတော့ ပီရက်ဇ်ရဲ့ ပြောစကားတွေကို အကျယ်တဝင့် ကောက်နုတ်ဖော်ပြနေကြပြီး “ကျွန်တော်ကို ဘာတစ်ခုမှ ပြောကြားခြင်း မရှိဘဲ ကျွန်တော်ဂျာစီနံပါတ်ကို လွှဲပြောင်းပေးခဲ့ပါ တယ်။ ဒီကိစ္စရပ်က ကျွန်တော်တိုင်းခံထားတဲ့ နောက်ဆုံးအကြောင်း တရားကို ပြယ်လွှင့်သွားစေခဲ့တာပါ။ ကျွန်တော် ပွဲထွက်ခွင့် နည်းနည်းပဲရလို့ အသင်းပြောင်းဖို့ ကြိုးစားချိန်မှာလည်း အခွင့်အရေးတွေပိုရလာစေရမယ်ဆိုတဲ့ ကတိကဝတ်နဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့ ဖေဖော်ဝါရီလ တုန်းက တရုတ်ကို ပြောင်းရွှေ့ခွင့်ကို တားမြစ်ခဲ့သေးတယ်။ ဒီအတွက်လည်း ကျွန်တော် အလိမ်ခံလိုက်ရသလို ခံစားရပါတယ်” လို့ ဆိုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ပီရက်ဇ်ဟာ ဩစတြေးလျနဲ့ တရုတ်နိုင်ငံတွေမှာ ယှဉ်ပြိုင်တဲ့ အာဆင်နယ်ရဲ့ ရာသီကြိုခြေစမ်းပွဲ လူစာရင်းကနေ နှုတ်ထွက်သွားခဲ့ပြီး သူ့ရဲ့ပရော်ဖက်ရှင်နယ် သက်တမ်းတစ်လျှောက် ပျော်ရွှင်မှု အများဆုံးရခဲ့တဲ့ ဒီပို့တီဗိုအသင်းအတွက် ပြန်လည်ကစားခွင့်ရနေက သူ့ရဲ့ အဓိက ရည်မှန်းချက်လို့ ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။



အပြင်မတူမှုတွေကြားကနေမာ

တိုက်စစ်မှူးနေမာကို ပီအက်စ်ဂျီက ခေါ်ယူဖို့ ကမ်းလှမ်းနေချိန် ဘာစီလိုနာကလည်း တကယ်လို့ နေမာကို တားဆီးဖို့မစွမ်းနိုင်ရင် ဂျူဗင်တပ်တိုက်စစ်မှူး ဒိုင်ဘာလာကို အစားထိုး အသင့်ချိတ်ဆက်နေတယ်လို့ သတင်းတွေ ထွက်နေပါတယ်။ ဒီကိစ္စရပ်အပေါ် ချီလီနီက နေမာဟာ မက်ဆီ၊ စီရိုနယ်လ်ဒိုတို့လို ကမ္ဘာ့ပြိုင်စံရှား အဆင့်ရှိတဲ့ ကစားသမားဖြစ်ပြီး ဒိုင်ဘာလာကတော့ နေမာကိုမိဖို့ အဆင့်တစ်ရပ်လို့နေပါသေးတယ်လို့ မှတ်ချက်ဆိုပါတယ်။ ချီလီနီက “ဒိုင်ဘာလာဟာ ပစ္စုပ္ပန်ကာလမှာ တော့ နေမာလောက် တန်ဖိုးရှိတဲ့ ကစားသမားမဖြစ်သေးပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အသင်းကြီးတွေကလည်း ကျွန်တော်တို့ဆီမှာလည်း သူလို ကစားသမားကို ပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့အတွက် လေးစားမှု ရှိကြပါတယ်” လို့သာ တုံ့ပြန်ခဲ့ပါတယ်။ ချီလီနီက နေမာဟာ မက်ဆီ၊ စီရိုနယ်လ်ဒိုတို့ဆီက ဘလွန်းဒီအောဆူကို အကောင်းဆုံးစိန်ခေါ်နိုင်တဲ့ကစားသမား ဖြစ်ပြီး နေမာကို လက်လွှတ်ဆုံးရှုံးခံလိုက်မယ်ဆိုရင် ဒါဟာ ဘာစီလိုနာအတွက် ကြီးမားတဲ့ ဆုံးရှုံးမှုအဖြစ် ရှုမြင်တာဖြစ် ပါတယ်။ စီရိုနယ်လ်ဒိုကိုယ်တိုင် ကလည်း သူ့ခေတ်လွန်ချိန်မှာ အတောက်ပဆုံးဖြစ်လာမယ့် ကစားသမားတွေကို ဟောက်နိုး ထုတ်ခဲ့ရာ နေမာ၊ ဟာဇက်တို့ အမည်ပါဝင်နေခဲ့ပါသေးတယ်။ ဒါပေမယ့် အားကစားမီဒီယာ တွေကတော့ နေမာဘာစီလိုနာကနေ ထွက်ခွာချင်တဲ့အကြောင်း တရားက မက်ဆီရဲ့အရိပ် အောက်ကျ ရောက်နေတဲ့အနေအထားကို

မနှစ်မြို့လို့ မဟုတ်ဘဲ ငွေကြေးအဓိကဖြစ်တယ်လို့ ရေးသားနေကြ ပါတယ်။ နေမာဟာ ဘာစီလိုနာမှာ လက်ရှိတစ်နှစ်လုပ်ခ ပေါင် ၁၁ သန်းကျော်သာရရှိတာကြောင့် တစ်နှစ် လုပ်ခပေါင် ၂၆ သန်းလောက်ပေးမယ့် ပီအက်စ်ဂျီကို သွားရောက်ချိတ်ဆက်နေတာလို့ စွပ်စွဲရေးသားနေကြ ပါတယ်။ မက်ဆီကတော့ နေမာနဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ရင်းနှီးပေမယ့် ကစားသမားတစ်ဦးမှာ ဆန္ဒသဘောထား က အရေးကြီးတာကြောင့် အတင်းဆွဲထားမယ့်အစား အစားထိုးနိုင်မယ့်ကစားသမားတစ်ဦးကို အမြန်ခေါ်ယူ ခြင်းက အသင့်လျော်ဆုံး နည်းလမ်းလို့ အကြံပြုခဲ့ပါတယ်။ မက်ဆီက နေမာနေရာ ကစားသမားသုံးဦးကို အမည်စာရင်းပေးခဲ့ရာမှာ နှစ်ဦးက အာဂျင်တိုင်းသားဖြစ် နေတာကြောင့် မက်ဆီဟာ ဘာစီလိုနာကို အာဂျင် တီးနားရပ်ဝန်းတည်ဆောက်ဖို့ ကြံနေပြီဆိုတဲ့ စွပ်စွဲမှုတွေလည်း ထွက်နေပါတယ်။ မက်ဆီအကြံပြုခဲ့တဲ့ ကစားသမား သုံးဦး ကတော့ ဒီမာရီယာ၊ ဒိုင်ဘာလာနဲ့ ဒင်ဘီလီတို့ပါ။

ကြေးမုံ

ရွှေသာလျောင်းပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့ အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းရန် ကြေညာချက်

ပဲခူးမြို့၊ ဆုတောင်းပြည့် ရွှေသာလျောင်းပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ဂေါပက အဖွဲ့စည်းမျဉ်းအပိုဒ်(၂၈)အရ ဂေါပကအဖွဲ့ကို အသစ်ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်ပါ သဖြင့် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လိုသူများသည် အောက်ပါအတိုင်း လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်-

- (က) လျှောက်ထားသူသည် ရွှေသာလျောင်းပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့ စည်းမျဉ်းအပိုဒ်(၁၅)တွင် ပြဌာန်းထားသော အရည်အချင်းများနှင့် ညီညွတ်သူ ဖြစ်ရပါမည်။
- (ခ) လျှောက်လွှာကို သတ်မှတ်ထားသောပုံစံဖြင့် ရုံးချိန်အတွင်း ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးသို့ လျှောက်ထားရပါမည်။
- (ဂ) လျှောက်လွှာတင်သွင်းရန် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်မှာ ၁၈-၈-၂၀၁၇ ရက် ဖြစ်ပါသည်။
- (ဃ) သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံကို ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးတွင် ထုတ်ယူနိုင် ပါသည်။

ဂေါပကအဖွဲ့
ဆုတောင်းပြည့်ရွှေသာလျောင်းပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး
ပဲခူးမြို့
ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၇၇၅၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော် ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ လက်အောက်ရှိ ဆေးရုံများတွင် လူနာများအား ကုသမှုပေးရန် F.D.A အသိအမှတ်ပြု ဆေးနှင့်ဆေးပစ္စည်းများ၊ ဓာတ်ခွဲဓာတ်မှန်သုံး ဆေးနှင့်ဆေးပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့် - ၂၄-၇-၂၀၁၇ ရက်
နေ့ရက်နှင့်အချိန် (တနင်္လာနေ့)နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ
တင်ဒါပိတ်မည့်နေ့ရက်နှင့်အချိန် - ၂၁-၈-၂၀၁၇ ရက်
(တနင်္လာနေ့) ညနေ ၄:၀၀ နာရီ

၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များ၊ ပစ္စည်းစာရင်းအသေးစိတ်ကို ရုံးချိန် အတွင်း ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်မတ်
နေပြည်တော်ကုသရေးဦးစီးဌာန
ဖုန်း-၀၆၇-၄၂၀၅၆၂

အမည်မှန်
တပ်ကုန်းမြို့၊ အထက(၂) နဝမ
တန်း S-1 မှ မမျိုးသလင်၏ အမည်
မှန်မှာ မမျိုးသလင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
မမျိုးသလင်

ဖခင်အမည်မှန်
တပ်ကုန်းမြို့၊ အထက(၂) နဝမ
တန်း S-1 မှ မမျိုးသလင်၏ ဖခင်
အမည်မှန်မှာ ဦးဇော်လင်းထွန်း
[၉/တကန(နိုင်)၁၅၅၂၅၇]ဖြစ်ပါ
ကြောင်း။
ဦးဇော်လင်းထွန်း

မွေးသက္ကရာဇ်မှန်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေကျင်
မြို့နယ်၊ ရှမ်း/ကြေးရပ်ကွက်နေ အဖ
ဦးသန်းထွန်း၏ သမီး မသိမ့်သိမ့်လင်
၏ မွေးသက္ကရာဇ်မှန်မှာ ၂၈-၁၁-
၁၉၉၈ ဖြစ်ပါကြောင်း။
မသိမ့်သိမ့်လင်

ဖခင်အမည်မှန်
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြောင်မြို့၊
အထက ဆဌမတန်း(၁)မှ မသိမ့်လင်
ဖြိုး ကျောင်းဝင်အမှတ်(က/၂၆၇၁)
၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဌေးပို [၅/
မမန(နိုင်)၀၁၁၇၆၄] ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးဌေးပို

★ STAR ★
အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်၊
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
ဝယ်ယူသည်။
Ph:09-43088052
09-260660405
09-421067330

သွေးသည် အသက်

Fortis

အိန္ဒိယနိုင်ငံရှိ အကြီးဆုံးဆေးရုံဆိုင်ရာကြီးအဖြစ် အောင်မြင်စွာရည်တည်လျက်ရှိသော Fortis ဆေးရုံကြီး၏ ဝါရင့်နည်းပညာဆိုင်ရာ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး Dr.Mandana မှ အာရှတော်ဝင် အထူးကုဆေးရုံကြီးတွင် နည်းပညာဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်မှုပညာဆိုင်ရာ ဆောက်တင်ပေး ခေတ်မီကုသနည်းများအကြောင်းကို ၂၉.၇.၂၀၁၇ နံနက် (၁၀) နာရီ၌ ဆွေးနွေးဟောပြောပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ပြင် ဆရာဝန်ကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ မကြာခင် လာရောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထပ်မံသတင်းကောင်း ပါးအပ်ပါသည်။

ဟောပြောပွဲသို့ စိတ်ပါဝင်စားသူများ၊ လူနာသစ်၊ လူနာဟောင်းများ အနေဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ။
လူဦးရေနံ့သတ်ထားပါသဖြင့် ယခုပင် အမြန်ဆုံးစာရင်းပေးသွင်းရန်။

အမှတ် (၈၁၀)၊ စိမ်းဂေဟာ (၃)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း (မြို့တော်ဘက်ဘေး)၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၄၅၃၉ ၅၅၅ ၀၁၊ ၀၉ ၄၅၃၉ ၅၅၅ ၀၂

World Hepatitis Day (2017)
ELIMINATE HEPATITIS NOhep

ကမ္ဘာ့ အသည်းရောင်ရောဂါနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ဖိတ်ကြားလွှာ

အသည်းရောင်ရောဂါနေ့ ဦးဆောင်ကျင်းပသော ကမ္ဘာ့ အသည်းရောင်ရောဂါနေ့(၂၀၁၇) အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် ။ ။ ၃၀-၇-၂၀၁၇ (တနင်္ဂနွေနေ့)
အချိန် ။ ။ နံနက် (၉:၀၀ - ၁၂:၀၀) နာရီ အထိ
နေရာ ။ ။ သူနာပြုတက္ကသိုလ်(ပင်မ) အစည်းအဝေးခန်းမ
(ဘုန်းကြီးလမ်းနှင့် ဗိုလ်ချုပ်လမ်းထောင့်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။)
(အခမ်းအနားကျင်းပရေးကော်မတီ)

GREENFEED®
"Modern Agriculture Practice"

TO WHOM IT MAY CONCERN
(In Fertilizer Field)

A Malaysia based Slow Release Fertilizer Manufacturer is finding a strategic partner to distribute and set up JV factory in Myanmar. It is openly to negotiate to register new JV brand or solely represent world-wide our brand.

Please send e-mail to following to have business meeting soon.
E-mail : policy@greenfeed.com.my

သက်ဆိုင်သူများသို့
(ခါတ်မြေဩဇာဆိုင်ရာနယ်ပယ်)

မလေးရှားအခြေစိုက် Slow Release ခါတ်မြေဩဇာထုတ်လုပ်သူမှ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖြန့်ချိရေးနှင့် ဖက်စပ်စက်ရုံတည်ထောင်ရေးအတွက် မဟာဗျူဟာမြောက် လက်တွဲလုပ်ကိုင်လိုသူရှာဖွေနေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အတူတကွ ပူးတွဲပိုင်ဆိုင်သော အမှတ်တံဆိပ်အသစ် တည်ထောင်ခြင်းသို့မဟုတ် ကမ္ဘာအနှံ့ဖြန့်ချိပြီးဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့ အမှတ်တံဆိပ် တစ်ဦးတည်းကိုယ်စားလှယ်ရယူခြင်းတို့ကိုပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ အောက်ပါ အဆက်အသွယ်သို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ ဆက်သွယ်ပါ။
E-mail : policy@greenfeed.com.my

Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၁-၂၄၆၉၆၂ ၀၁-၂၄၆၉၆၃	သွင် ၀၁-၃၇၂၅၉၄ ၀၉၇၃၂၃၅၆၀	မင်္ဂလာ(၁) သီရိဦးစေ့ ၀၁-၂၄၃၀၅၇ ၀၁-၂၄၃၀၅၈	မင်္ဂလာစံပြ ၀၉၂၆၀၈၇၀၃၅ ၀၉၂၆၀၈၇၀၃၆ ၀၁-၂၃၀၃၁၆၅
မင်္ဂလာ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၁ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၂ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၃	မင်္ဂလာ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၄ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၅ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၆	မင်္ဂလာ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၇ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၈ ၀၉ ၇၆၀၅၅၂၅၄၉	NEW 3D Cinema တောင်ငူ ၀၉၆၆၆၆၆၆၆၆ ၀၉၇၅၅၅၅၅၅၅၅-၂

ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းခြင်း

ည

ထူးပိုင်လော့ဦး

၂၈.၇.၂၀၁၇ နေ့မှစတင်ပြမည့်ဇာတ်ကားသစ်

ပွဲချိန် - ၁၀:၀၀ နာရီ၊ ၁၂:၃၀ နာရီ၊ ၃:၃၀ နာရီ၊ ၆:၃၀ နာရီ၊ ၉:၃၀ နာရီ

Naing Group of Companies ၏ နာယကကြီး ဦးကျော်နိုင်ဦး ၏
 ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ (၂၆) ရက်မွေးနေ့မှ စ၍ ဘဝခရီးတစ်လျှောက်
 အခက်အခဲဆင်းရဲများကို ကျော်လွှားအောင်မြင်ပြီး၊
 ကျန်းမာချမ်းသာ ပျော်ရွှင်မှုများဖြင့် ဘဝခရီးကို အောင်မြင်နိုင်ပါစေကြောင်း
Member Companies များ၏
 ဝန်ထမ်းမိသားစုများနှင့် အတူ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

NAING EMPIRE မိသားစု

- Champion Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု NH-Champion Facade Engineering ဝန်ထမ်းမိသားစု Laminate Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု
- Johnson Suisse Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု White Horse Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု Edunburgh Elevator Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု
- Champion Empire ဝန်ထမ်းမိသားစု Marble Brand ဝန်ထမ်းမိသားစု Win & Hla Manufacturing ဝန်ထမ်းမိသားစု

မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာလှုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
 (ကျောက်မျက်ပညာသင်တန်း/ခါတ်ခွဲခန်းကော်မတီ)
 အခြေခံကျောက်မျက်ပညာသင်တန်း (အပတ်စဉ်-၃၂)
 သင်တန်းသားခေါ်ယူခြင်း

- ကျောက်စိမ်း၊ ပုလဲနှင့်စိန်၊ ပတ္တမြား၊ နီလာ နှင့် အခြားကျောက်မျက်တို့၏ အမျိုးအစားခွဲခြားခြင်း၊ အတုအစစ်ခွဲခြားခြင်း။
- စာတွေ့-လက်တွေ့-သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများဖြင့် သင်ကြားမည်။
- (O-Level အပတ်စဉ်-၃၂) (၁၅.၈.၂၀၁၇)ရက်နေ့တွင် စတင်မည်။
- သင်တန်းချိန် - နံနက် (၇:၃၀) မှ (၉:၃၀) ထိ
- သင်တန်းကာလ(၅)ပတ်ခန့်၊ အပတ်စဉ်(အင်္ဂါနေ့မှ တနင်္ဂနွေနေ့ထိ)
- မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာအရောင်းခန်းမ၊ အမှတ်(၆၈)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Ph: 09-8611239, 09-8611285, 01-663080

မြေညီထပ်ရောင်းမည်။
 အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ပေါက်တော ရပ်ကွက်၊
 လှိုင်မြစ်လမ်းမကြီး တစ်ဆစ်ချိုး ဝိသာခါလမ်း
 ပေါ်ရှိ (အလျား ၂၀' x အနံ ၅၅' x အမြင့်
 ၁၇')ရှိ Hall Type အမျိုးအစား မြေညီ
 တိုက်ခန်းအား အမြန်ရောင်းမည်။
 (ဈေးနှုန်း၊ ကျောင်းနှုန်း၊ ဘဏ်နှုန်း၊ ကားဂိတ်နှုန်း၊ လမ်းသမံ့
 လူနေထိုင်ခွင့်ကျပြီး)
ဈေးနှုန်း (၁၄၅၀)သိန်း၊ (ညှိနှိုင်း)
Ph- 09-785117384
09-5161329

ခုံမြို့သစ်
 အရှေ့ပိုင်း
 ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
 တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
 များရှိမြေကွက်များကို
 ဈေးကောင်းပေးပါသည်။
09-500 5916
09-730 97123

မြို့ရွာတစ်ခွင် သာစေချင် မီးတွင် မပေါ့နှင့်

Wings International
 Ticketing & Tours
 ခြည်တွင်း/ခြည်ပ
 လေယာဉ်လက်မှတ်များ
 အိမ်အရောက်ဖို့ ဝန်ဆောင်မှု၊
 ထီးလှလှလေးများလက်ဆောင်
 ပေးပေးခြင်း
Ph : 09 78 78 111 22

တက်လ
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့
 ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်
 ဖြိုဖျက်/နယ်ထေး
 အကောင်းဆုံး
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
09 26111549
09 257962225

ရွှေကိန္နရီ
 (MOVING HOUSING SERVICE)
 အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ရွှေ့ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
 ကားကြီး၊ ကားငယ်
 ဆိုင်ခုံများနှင့် အလုပ်သမားများအပါ
 တပါတည်း ပြောင်းရွှေ့ပေးသည်။
 (ဖြိုဖျက်/နယ်ထေး)
09-2532 77776
09-2532 66667
09-2532 66668
09-2532 66669

သိဟလင်း
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
 (10',14',16',18',22')တား
 များဖြင့်လုပ်သားအပြီးအစီး
 မြို့တွင်း/နယ်ထေး
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
01-570307
09-5112729
09-5126394

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ်
 (၃၂) ခု (၈) ထပ်ခွဲ အဆောက်အအုံ (၄) လွှာ/မြောက် Hall (၁) ခန်း၊ အမြင့် (၁၀) ပေ၊
 အကျယ်အဝန်း (၂၆ပေ x ၅၀ပေ) ခွဲ ငရု ပီးအစုံ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်
 အရပ်ရပ်ကို လက်ဝယ်ထားရှိ ဝိုင်ဆိုင်သူ ကိုရဲမျိုး (၁၂/မဟာ (နိုင်) ၀၈၂၅၂) ထံမှ ကျွန်ုပ်
 တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်
 ပါသည်။ အထက်ပါတိုက်ခန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်မာသောစာချုပ်စာတမ်း
 ပူးတွဲများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်းလာထောက်
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါကဥပဒေနှင့်အညီ အထူးအခမ်းအပေးကို ဆက်လက်
 ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ဖြူဖြူလွင် (စဉ်-၁၀၃၆၃) ဒေါ်ယုညိုအောင် (စဉ်-၁၀၃၈၃) ဒေါ်သုခင်မြင့် (စဉ်-၄၄၄၅၅)
 B.A, R.L, D.B.L, D.L.L L.L.B, D.B.L, D.L.L, D.M.L L.L.B
 တရားလွတ်တော်ငွေငွေများ အထက်တန်းငွေငွေ
 အမှတ် (၈၂)၊ သံလွင်လမ်း၊ ဝင်းခါမိယာ၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁ ၅၃၁၀၀၇၊ ၅၅၅၉၀၁၊ ၇၀၄၉၄၂
e-mail : admin@estatemyanmar.com.mm

တက်နေဝန်း
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
 (10'/14')Box တားများဖြင့်
 လုပ်သားအပြီးအစီး
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
09-442076599
09-400448695
09-33100721

မောင်ကြွပောက်
 လျှောက်ထားခြင်း
 ယာဉ်အမှတ် 3C/9922 ၏ မောင်ကြွ
 နံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန်
 လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်
 မောင်ကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါ
 ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ
 သည်။
 တညန၊ ခရိုင်နု
 (ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

ဖခင်အမည်မှန်
 အမက(၁၀)၊ ပလရ၊ မင်္ဂလာဒုံ၊
 တတိယတန်း(ပယ်)မှ မောင်တန်လေး
 ညက်ဦး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဖြိုး
 ကျော်သူ(၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၅၉၆၆၀)
 ဖြစ်ပါသည်။
 ဦးဖြိုးကျော်သူ

ဖခင်အမည်မှန်
 ခရိုင်မြို့နယ် အထက(၂) ဒသမတန်း (B)
 မှ မောင်ဖြိုးသန့်နှင့် ဆင့်မတန်း (B)
 မှ မင်းလွင်တို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ
 ဦးဘိန်းကုမာ (၇/ကတ(ပြ)၀၀၀၄၂)
 ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးဘိန်းကုမာ

သားအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ကြောင်းကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ ဝဏ္ဏသီရိလမ်း၊
 အမှတ်-၅၃၁၊ ၆-လွှာ(B) ၄ ဦးစိမ်းခိုင် (၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၄၆၄၇၀)-အိမ်ယူ
 (၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၄၆၄၇၀)တို့၏ အငယ်ဆုံးသားဖြစ်သူ မောင်ရဲလင်းဦး
 (၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၄၆၄၇၀)သည် မိဘနှစ်ပါး၏ ဆိုဆုံးမမှုကို အကြိမ်ကြိမ်
 ဆန့်ကျင်ဖျက် ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ခြိတ်ခတ်သည့် ကိစ္စရပ်များ ဖြစ်ပေါ်လာကြောင်း
 ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ အဖေအဖွားအဖွား ကန့်သတ် အခြေခံပစ္စည်းလက်ထောက်
 ပြုမည် မဟုတ်ကြောင်း နှင့် ငှားအားအကြောင်းပြု၍ အကျိုးခံစားခွင့် တစ်စုံတစ်ရာ
 တောင်းခံခြင်းရှိလာလျှင် ထိုသို့ ပြုလုပ်သူများကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်
 သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးမြတ်မင်းသိန်း(L.L.B) ဒေါ်သက်သက်ဆွေ(L.L.B)
 အထက်တန်း(စေတီ)စဉ်-၃၀၀၅၄၇ အထက်တန်း(စေတီ)စဉ်-၄၆၀၅၄၇
 အမှတ် (၃၁၅)ဗလိုင်က(၁၂)လမ်း(၁၀)ရပ်ကွက်၊တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။
 Phone - 0973099026, 0973000531, 09968245586, 09968245587

ထိုင်းနိုင်ငံ၊ ဝန်ကောက်မြို့၊ ဖယားထိုင်း အင်တာနေရှင်နယ်လ် ဆေးရုံကြီး(၁)နှင့် (၂)တို့၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်ရုံးခန်းတွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် ဆရာဝန်(၂)ဦးနှင့် ရုံးဝန်ထမ်း(၂)ဦး အလိုရှိပါသည်။

ဆရာဝန်ရာထူးအတွက်
 (၁) အသက်(၃၅)နှစ်ထက် မကျော်သူဖြစ်ရမည်။
 (၂) ဆရာဝန်ဘွဲ့ ရပြီး အနည်းဆုံးလုပ်သက်(၃-၅)နှစ်ရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
 (၃) အင်္ဂလိပ်စာကျွမ်းကျင်စွာ ပြောဆိုနိုင်ရမည်။
 (၄) Computer ကျွမ်းကျင်ရမည်။

ရုံးဝန်ထမ်းရာထူးအတွက်
 (၁) အသက်(၂၀-၂၅)နှစ်ထက် မကျော်သူဖြစ်ရမည်။
 (၂) အင်္ဂလိပ်စာကျွမ်းကျင်စွာ ပြောနိုင်ရမည်။
 (၃) Computer ကျွမ်းကျင်ရမည်။
 (ဆေးပညာအကြောင်း နားလည်သူဦးစား ပေးမည်။)

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၁-၂၃၀၀၆၀၀၊ ၂၂၇၂၂၅၊ ၂၂၇၇၇၈၊ ၀၉-၅၀၉၉၄၀၀

ASIA DRAGON (အာရှဒရဂွန်)
 ရောင်းသား 12000 ပုဂံခရီးစဉ် (သောကြာ)
 ငွေဆောင် 15000
 ကျိုက်ထီးရိုး 10000 မြဝတီခရီးစဉ်(သောကြာ)
09-30030030, 09-799100100, 09-797100100

၄-တန်း၊ ၆-တန်း၊ အထိ အင်္ဂလိပ်စာ (နှစ်ပေါက်သင်တန်း) တွင် Essay, Letter ရေးခြင်း၊ ကျောင်းစာအပြင် Speaking ပါသင့်သည်။ ဆရာဒွေး(အင်္ဂလိပ်စာ)၏သမီး

ဆရာမဒွေးဝိဇ္ဇာလွင်
 B.A (Hons), M.A (English)
 အင်္ဂလိပ်+မြန်မာ (၂)ကျောင်းတက်ခြင်းနှင့် ညီမျှသည့်သင်ကြားမှု
 ၂၂၄၊ ပန်းဆိုးတန်း(ထက်)ရုံးတံတားအဆင့်၊ မိုးမြိုင်အနီး၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph: 01-375970, 09-5080104, 09-5047516

ဒီလာ ပုဒ္ဂလိယာဘုရားဖူးအဖွဲ့

၈ ရက်ခရီး - တိုတယ်(၇)ည → ဒေါ်လာ ၁၁၀၀ (စားရိတ်ငြိမ်း)
 ၁၂ ရက်ခရီး - တိုတယ်(၃)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဒေါ်လာ ၇၅၀ (စားရိတ်ငြိမ်း)
 ၁၅ ရက်ခရီး - တိုတယ်(၅)ည → စရံ ၂ သိန်း + ဒေါ်လာ ၈၀၀ (စားရိတ်ငြိမ်း)

၁၅ ရက်ခရီး - ကိုလင်းကတ္တားပါ တိုတယ်(၄)ည → (စရံ ၄၅၀၀ + ဒေါ်လာ ၈၅၀) စားရိတ်ငြိမ်း
 ဇူလိုင် (၂၅)ရက်မှ ဩဂုတ် (၂၅)ထိ (၁၀)ဦး စုစည်းလိုက်ပါလျှင် (၁)ဦးအခမဲ့ ပို့ဆောင်ပေးပါသည်။

သီရိလင်္ကာစွယ်တော်လှည့်လည်ပုထိုးပွဲ - ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက် မြို့ဘုရား + အပျော်စီးသင်္ဘော (၇)ညအိပ် (၈)ရက်ခရီး - တိုတယ်(3 Star) - 1500 USD (စားရိတ်ငြိမ်း)
 ခရီးစဉ်အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက နီလာရုံးခန်းတွင် လက်ကမ်းကြော်ငြာနှင့် (DVD) ခွေများကို အခမဲ့လာရောက်ယူနိုင်ပြီး ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေးမြို့ကြီးများတွင် အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံရှင်းပြနိုင်ဆောင်ပေးပါသည်။

ဖုန်း - ၀၁-၃၇၆၆၁၀၊ ၃၇၂၁၃၅၊ ၃၈၄၃၆၆၊ ၃၈၄၀၆၆၊ ၃၈၅၃၀၄၊ ၀၉၅၁၂၀၅၂၉
 အမှတ် - ၂၇၆/၂၇၈(မြေညီ) ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(ခုံးတံတားအနီး)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 အမှတ် - ၈၈၊ ၆၈လမ်း၃၃ x ၃၄ကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၇၇၅၅၅၅၃၀၊ ၀၉-၇၇၅၅၅၅၃၁

ငွေရတုတိုင်ခွဲပြီ

ပိတာမင် 10 မျိုး
 သတ္တုဝါတ် 8 မျိုး
 အသားဝါတ် 1 မျိုး

Viferron Caplets

since 1992 Silver Anniversary

မိသားစုအားလုံး ကျန်းမာပျော်ရွှင်စေသော ပိုင်ဖရန် အားဆေး

Royal Ruby Co., Ltd
 No.(30), Room(101), Zagawar St, Dagon T/S, Yangon, Myanmar.
 Ph: 2314912, 211353, 709624, 0986 40402

အားလုံးအတွက် ပြောင်းဖူးမှထုတ်လုပ်တဲ့အရည်အသွေးမြင့်

99 အချို့မှုန့်

Mango အချို့မှုန့်

ကိုယ်စားလှယ်ယူလိုသူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

No. 97/99, 22 Street, Latha Township, Yangon Region, Myanmar. 01 381999, 01 382333, 01 384632.

ကားရောင်းမည်	တိုက်ခန်း အမြန်ရောင်း/ငှားမည် (ဂွဏ်မလိ)
Honda CRV / Kluger 425 သိန်း	၁။ ဖိုးစိန်ကွန်ဒို (1750Sqft) Lift M1,B2,A/C5,F-F 2900L
2006 Nissan ELGRAND 425 သိန်း	၂။ East Point Condo (1525Sqft) Lift M1,B2,A/C4 1900L
2006 WISH ငွေ/နှစ် 290 သိန်း	၃။ ဘုရင့်နောင် Tower (1350Sqft) Lift M1,B2,A/C2 1800L
2003 NOAH 285 သိန်း	၄။ တာမွေဓမ္မစိတလမ်း (12 1/2 x 50) 1/F B1, (တိုက်ခန်း) 400L
2003 Mark II ငွေခဲ 290 သိန်း	၅။ လှိုင်ဗဟိုလမ်းမ (12 1/2 x 50) 2/F B2,A/C, ဖြေခွဲ 350L
2013 Axio 225-260 သိန်း	၆။ လသာ(၂၃)လမ်း (1600Sqft) Lift M1,B2,A/C3, ဖြေခွဲ 9L
FIT-Shuttle/Insight/Civic 170-260 သိန်း	၇။ ရွှေအုန်းပင်အိမ်ရာ (900Sqft) R/T M1,B2,A/C, ဖြေခွဲ 7.5L
Fielder Taxi / အိမ် 270-320 သိန်း	၈။ ရေကျော်လမ်းမ (1200Sqft) Lift M1,A/C2, ဖြေခွဲ 6L
2010Bella1000/1300CC 170-190 သိန်း	
2011 Swift/Golf/Polo 170-220 သိန်း	
2011 AD/Probox 150-160 သိန်း	

ကားဝယ်သည်။ အလအထပ်ရသည်။
 09 5108316, 09 975108316

Ph: 01 510950, 09 5185539, 09 5012951

“ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးအတွက်”
ယုဇနဖောင်ဒေးရှင်း၏ ကျန်းမာရေးအလှူဒါန

ရန်ကုန်မြို့ GRAND HANTHA INTERNATIONAL HOSPITAL ဆေးရုံကြီးတွင် ၂၀၁၇ခုနှစ် ဩဂုတ်လ(၁)ရက်နေ့မှ (၃၀)ရက်နေ့ထိ နံနက် (၉)နာရီမှ ည(၈)နာရီအတွင်း နေ့စဉ်လူဦးရေ (၁၅၀၀) Booking စနစ်ဖြင့် စုစုပေါင်း (၄၅၀၀)ဦးအား ကုသဆွေးနွေးမှု ဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။

အခမဲ့ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးခြင်း၊ သွေးစစ်ဆေးခြင်း နှင့် ကုသဆွေးနွေးပေးခြင်း အစီအစဉ်

- ၁။ OPD Clinic မှ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း။ (ဂရန်း(၆)ဟံသာအင်တာနေရှင်နယ်ဆေးရုံမှ အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုပေးပါမည်။)
- ၂။ အခြေခံသွေးစစ်ဆေးမှုများကို Fully Automatic Laboratory မှ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း။ (ယုဇနဖောင်ဒေးရှင်းမှ လှူဒါန်းပါမည်။)
- ၃။ Imaging Department မှ X-Ray, ECG ခေတ်မီ စက်များဖြင့် စစ်ဆေးပေးခြင်း။ (ယုဇနဖောင်ဒေးရှင်းမှ လှူဒါန်းပါမည်။)
- ၄။ ဘာသာရပ်အလိုက် အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ သမားတော်ကြီးများကိုယ်တိုင် စစ်ဆေးပေးခြင်း။ (ယုဇနဖောင်ဒေးရှင်းမှ လှူဒါန်းပါမည်။)

GRAND HANTHA INTERNATIONAL HOSPITAL

ဂရန်း(၆)ဟံသာအင်တာနေရှင်နယ်ဆေးရုံကြီး

အမှတ် (၃)၊ နာနတ်တောလမ်းနှင့် ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်းထောင့်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ☎ 01 523000, 01 523111, 01 523222, 09 5202282, 09 5202283, 09 5202284






ဘာသာရပ်အလိုက် အထူးကုဆရာဝန်ကြီးနှင့် သမားတော်ကြီး (၂၂၅)ဦးတို့မှ တစ်ဦးလျှင် Booking (၂၀)ဦးစီ ကုသဆွေးနွေးနိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပါသည်။ ဆရာဝန်ကြီးများ၏ အမည်နှင့်အချိန်ကို Facebook Page : www.facebook.com/grandhantha တွင် ကြည့်ရှုလေ့လာနိုင်ပါသည်။ ဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ။

ယုဇနဖောင်ဒေးရှင်း - ယုဇနကုမ္ပဏီလီမိတက်

ကြေးမုံ

မွေးနေ့ မင်္ဂလာဆုတောင်း

၂၆ . ၇ . ၂၀၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဦးကျော်နိုင်ဦး (နာယက) Lucky Concrete Precast Products Manufacturing Co., Ltd. ၏ မွေးနေ့မှာသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာ စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း ကိုယ်၏ ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ ဘဝကို အောင်မြင် ပျော်ရွှင်စွာ ဖြတ်သန်းနိုင်ပါစေ၊ ဆန္ဒနှင့် ဘဝ တစ်ထပ်တည်း ကျရောက် ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ၊ B.O.D အဖွဲ့ဝင်များနှင့် Lucky Concrete ဝန်ထမ်းများ



၁၀ တန်း / IGCSE အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်

အမေရိကန်ဆေးပညာလမ်းကြောင်း၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ ဗိသုကာ၊ ပညာရေး၊ သူနာပြု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် စာရင်းအင်း၊ စီးပွားစီမံ ဘာသာရပ်ပေါင်း (၂၀၀)ကျော်

အခမဲ့ ဆွေးနွေးပွဲ

Free for မလေးရှား (ရင်းဂစ်) 2000 (သို့မဟုတ်) အင်္ဂလိပ်စာ Level(2) ခုတက်ရောက်ခွင့်ရှိ

Register Now! MSI 09-5103915 09-420037616 09-402517549

www.msieducation.com Facebook : Myanmar Search International

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် 29-7-2017 (Saturday) | ကျင်းပမည့်နေရာ Sule Shangri-La Hotel (Taungngu Room)

ကျင်းပမည့်အချိန် 1:00pm to 3:00pm



ရှမ်းပြည်နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း (Open Tender) ၁။ ရှမ်းပြည်နယ်အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်(ငွေလုံးငွေရင်း) ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် အားကစားကွင်း/အားကစားရုံ/အဆောက်အအုံအတွက် ကုမ္ပဏီများထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ - အားကစားကွင်း/အားကစားရုံ/အဆောက်အအုံ (က) ပြည်နယ်အားကစားသမားများ တည်းခိုဆောင်(၄)ထပ်တစ်လုံး တည်ဆောက်ခြင်း။ (၁၂၂ပေ လက်မ x ၄၀ပေ) (ခ) လားရှိုးမြို့၊ လေ့ကျင့်ရေးအားကစားရုံ တည်ဆောက်ခြင်း ပေ(၃၀၀ x ၁၀၀)။ (ဂ) တွတ်ခိုင်မြို့၊ အားကစားကွင်း/အားကစားရုံ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း။ - အားကစားကွင်း မြေညှိ၊ မြက်ကပ်ခြင်း။ - စကိုးလံဘုတ်ပြင်ဆင်ခြင်း။ - အားကစားရုံ အကြီးစားပြုပြင်ခြင်း။ - မီတာ(၄၀၀)မြေလမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း။ ၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံရောင်းချမည့် - ၂၅-၇-၂၀၁၇ရက်၊ ရက်/အချိန် နံနက် ၉:၃၀နာရီမှ ညနေ ၁:၀၀နာရီ တင်ဒါမိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၃-၈-၂၀၁၇ရက်၊ ညနေ ၁:၀၀နာရီ တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၂၅-၈-၂၀၁၇ရက်၊ နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ ၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက နေ့စဉ် နံနက် ၈:၀၀နာရီ အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ ပြည်နယ်အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာန-၀၈၀-၂၀၂၀၆၅ ညွှန်ကြားရေးမှူး ရှမ်းပြည်နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန၊ တောင်ကြီးမြို့

BBA စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဘွဲ့



MCC Institute နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ SIAM University တို့ ပူးပေါင်းသင်ကြား သော Twinning Program ဖြစ်ပါသည်။ SIAM University သည် ထိုင်းနိုင်ငံ၏ စတုတ္ထမြောက်အကြီးဆုံး ပုဂ္ဂလိကတက္ကသိုလ်ကြီးတစ်ခုဖြစ်ပြီး အမေရိကန်နိုင်ငံတက္ကသိုလ်များနှင့် ချိတ်ဆက်ထားပြီး အမေရိကန်တက္ကသိုလ်များ၏ Curriculum အတိုင်း သင်ကြားပါသည်။

- သင်တန်းကာလ (၄) နှစ် - ပထမနှစ် MCC Institute - ဒုတိယနှစ် MCC Institute - တတိယနှစ် SIAM University - စတုတ္ထနှစ် SIAM University

- ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်သော သင်တန်းများ (1) International Business Management (2) Service Industry Management

ထူးချွန်ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများကို ပညာသင်ဆု (Scholarship) ပေးမည်ဖြစ်၍ Online မှ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ www.facebook.com/mcc.institute

Call - 01-246634, 245762 Opening Date - August 1

သစ် တော နဲ့ သစ် ပင် ချစ် ခင် တဲ့ လူ မျိုး သစ် ပင် ကို နှစ် စဉ် စိုက် ရွှေ တိုက် ကို စိုး

ကြေးမြို့

စစ်တက္ကသိုလ်၊ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများ အချိန်မီပြန်လည်တင်သွင်းရန် အသိပေးနှိုးဆော်ခြင်း

စစ်တက္ကသိုလ်၊ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ်
ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများအား ၂၀-၆-၂၀၁၇ ရက်နေ့မှစ၍ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင်
အခမဲ့ထုတ်ပေးလျက်ရှိရာ ၄-၈-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် လျှောက်လွှာများ ပိတ်သိမ်းမည်
ဖြစ်ပါသဖြင့် လျှောက်လွှာထုတ်ယူလိုသူများ နီးစပ်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင်
သွားရောက်ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် လျှောက်လွှာထုတ်ယူထားသူများအနေဖြင့်လည်း
ဗိုလ်လောင်းလျှောက်လွှာများအား မိမိတို့လျှောက်လွှာထုတ်ယူရရှိသည့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်
များသို့ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်မတိုင်မီ အချိန်မီပြန်လည်တင်သွင်းကြရန် အသိပေး
နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး (ဖုန်းနံပါတ် ၀၃၆-၃၀၃၃၁၊
၀၃၆-၃၀၃၃၈)သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံး
ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)

ဝမ်းရောင် ဝမ်းဒါန
တောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်၊
တောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်
တောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်
တောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်
ဖုန်းနံပါတ် 42014148, 421153797

ရွှေတောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်တောင်နှင့်
မန္တလေးမြို့၊ မင်းလွင်တောင်ကမ်း
တောင်ငူမြို့၊ မင်းနန်းရိပ်
ဖုန်းနံပါတ် 09-73177727, 09-5194608

ODYSSEY
ဥက္ကဋ္ဌ
ဖုန်းနံပါတ် 09 444888105, 09 444888106

မင်္ဂလာပါ
အိမ်ပြောင်းအိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
ဖြိုဖျက်/နယ်သုံးများအတွက်
ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်
Box ကားမျိုးစုံဖြင့်
အလုပ်သမားစီစဉ်ပေးပါသည်။
ဖုန်းနံပါတ် 09-450042704
09-250095116
09-420096296

(အင်္ဂုမြို့နယ်)
သိပ်ကမ်း၊ တောင်ပိုင်း
မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
Ph:09 43083879

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကိုမင်းသော်ဝင်/ဆပဝ(နိုင်)၀၇၅
၈၄၀၂၈ သင်္ဘောသားစာအုပ်(ရန်-၄၂
၅၄/၁၁)မှာ ခရီးသွားစဉ် ပျောက်ဆုံး
သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား
ပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၀၀၀၀၄၅

ဖခင်အမည်မှန်
ဦးဆန်းဝင်းဝင်း/၀၂/ရပသ(နိုင်)၀၇၅
၅၆၇၂၈ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်
တင်ထွန်း(ခ)ဦးခင်ကျော် ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးအောင်တင်ထွန်း(ခ)ဦးခင်ကျော်

DADDY (သမီး) တစ်ယောက်
တောင်ငူမြို့
ဖန္ဒလေး၊ စစ်တိုင်း၊ ဖြင့်ဦးလွင်
39000/- ထမင်း(၅)နှစ်ကျော်
(1-8-2017) ထွက်ပညာ၊ ၃၃၀/၄ရက်
09 448001903, 09-440334848

(၁၀) နှစ်အထွေအကြံရှိ
အကောင်ဆုံး တရုတ်စာ
သုံးသန့်စာသင်ကျောင်း၊
GESC ဖုန်း-၀၃၇ ၅၄၀၀၅၉၂

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၏ ငွေလုံး
ငွေရင်းအသုံးစရိတ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် အဆောက်အအုံလုပ်ငန်းများနှင့် အခြား
တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများအား မြန်မာ့ကျွန်းမြစ်တစ်ဝကျွန်းပတ် ဘဏ္ဍာရေးဌာနမှ
(က) အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း 5 Lot
(ခ) အခြားတည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်း 2 Lot

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၇-၂၀၁၇ ရက်မှ ၁၁-၈-၂၀၁၇ ရက်အထိ
(ရုံးချိန်အတွင်း)

၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ယောက်ပုံမြို့နယ်၊ ရေဌာနခွဲ၊
ရုံးအမှတ်(၄၃)၊ နေပြည်တော်

၄။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပိတ်ရက် - ၂၅-၈-၂၀၁၇ ရက်၊ ၁၃:၀၀နာရီ

၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန (ယောက်ပုံမြို့နယ်ရေဌာနခွဲ)
ရုံးအမှတ်(၄၃)၊ နေပြည်တော်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုင်တိုင်လာရောက်၍ လည်းကောင်း၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၅၃ သို့ ဆက်သွယ်၍ လည်းကောင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စီစဉ်ရေးကော်မတီ
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန

(၂၀၀၂ မှ ၂၀၁၇) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း
မေးခွန်းဟောင်းနှင့် ဝတ်ပြုအဖြေများ (ဘာသာစုံ)
တစ်ဘာသာ တစ်အုပ်

(၂၀၀၂ မှ ၂၀၁၇) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း
မေးခွန်းဟောင်းများစုစည်းမှု (ဘာသာစုံ)
တစ်ဘာသာ တစ်အုပ်

(၂၀၁၄ ၂၀၁၆ ၂၀၁၇) အငွယ်တန်း
(၂၀၁၄ ၂၀၁၆ ၂၀၁၇) စတုတ္ထတန်း
မေးခွန်းဟောင်းနှင့် ဝတ်ပြုအဖြေများ (ဘာသာစုံ)
တစ်ဘာသာ တစ်အုပ် (၃ နှစ်စာ)

၂၀၁၇ အငွယ်တန်း
မေးခွန်းဟောင်းနှင့် ဝတ်ပြုအဖြေများ
(ဖြန့်ဖြူး၊ အင်္ဂလိပ်၊ ပထမ) **အတွဲ - ၁**
(ဒုတိယ၊ ဒီပလိုမာ၊ သမိုင်း) **အတွဲ - ၂**

၂၀၁၇ စတုတ္ထတန်း
မေးခွန်းဟောင်းနှင့် ဝတ်ပြုအဖြေများ (ဘာသာစုံ) ပေါင်းချုပ်
အမှတ် ၂၄၇၊ လမ်း ၃၀ (အထက်) မိုက်ချစ်ထိမ်း၊ ယင်းဝင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့
ဖုန်း - ၀၉၅၈၆၃၄၄၁၊ ၀၉၅၃၂၀၅၅၂၆၊ ၀၉၅၃၂၁၃၇၆၈

အထက်တန်းအဆင့် စာစာတန်းစာအုပ်များ
အလယ်တန်းအဆင့် စာစာတန်းစာအုပ်များ
မူလတန်းအဆင့် စာစာတန်းစာအုပ်များ
Essay & Letters စာအုပ်များ
ဒုတိယတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ
ကျောင်းသား/ကျောင်းသူတို့အတွက်
သင်ထောက်ကူပြု (သင်တန်း၊ အင်္ဂလိပ်)
WORK BOOK and STUDY GUIDE စာအုပ်ကောင်းများ

ရွှေအောင်

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

တင်ဒါအမှတ်-၁/၂၀၁၇-၂၀၁၈ (စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း/အထည်)

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ ကြီးကြပ်မှုအောက်ရှိ
အထည်စက်ရုံများအတွက် လိုအပ်သော စက်နှင့်စက်ပစ္စည်း၊ လျှပ်စစ်နှင့်စက်မှု
ဆိုင်ရာပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျွန်းမြစ်တစ်ဝကျွန်းပတ် ဘဏ္ဍာရေးဌာနမှ
ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၅-၇-၂၀၁၇ ရက်
(က) တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - ၂၅-၇-၂၀၁၇ ရက်
(ခ) တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ
နေပြည်တော် - အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန၊
ရုံးအမှတ်(၃)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၀၅၅၊ ၀၆၇-၄၀၈၀၃၀
ရန်ကင်း - အထည်အလိပ်လုပ်ငန်း(ရုံးခွဲ)
အမှတ်(၃)၊ သုခဝတီလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်
ဖုန်း-၀၁-၅၅၄၃၇၅၊ ၀၁-၅၄၃၃၂၀
(ဂ) တင်ဒါပိတ်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၄-၈-၂၀၁၇ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ
(ဃ) တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ - အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊
ရုံးအမှတ်(၃)၊ နေပြည်တော်။

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အထွေထွေမှန်နေရာ (စီမံရေး) အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှု
လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၃)၊ နေပြည်တော်၊ တယ်လီဖုန်းအမှတ်(၀၆၇-၄၀၈၀၅၅၊
၀၆၇-၄၀၈၀၃၀၊ ၀၆၇-၄၀၈၀၅၆) တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

KEMBANGAN - THUWUNNA AESTHETIC & WELLNESS CENTRE
တစ်ထန်ဝန် ထုဝဏ္ဏ အလှအပနှင့်အရေးကြီးကျန်းမာရေးအထူးထုဆေးခန်း

- ဝက်ခြံ၊ တင်းတိတ်၊ ခွဲခြောက်နှင့် ဖွေး၊ ဝဲ၊ ညှင်း၊ ယားနာနှင့်
- အမဲရောင်ဆဲလ်မြစ်ပေါ်လာအောင်လှည့်ဆောင်သူ အမာရွတ်အမျိုးမျိုးကုသခြင်း၊ အရေပြားရောဂါအမျိုးမျိုးအတွက်
- လေအားစက်ဖြင့်ကုသခြင်း၊ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်း။
- နင်းခုရောဂါအမျိုးမျိုးကုသခြင်း၊ အရေပြားရောဂါအမျိုးမျိုးအတွက်
- မွေးကွက်နာ၊ အင်ပြင်၊ ရေယုံနာ၊ အရေပြားရောဂါအမျိုးမျိုးအတွက်
- လက်သည်း/ခြေသည်းနို့စွဲခြင်း။ Excimer Laser ဖြင့်ကုသခြင်း
- အနာစက်များ ပေါက်ခြင်း

ထိရောက်မြန်ဆန်တဲ့ နောက်ဆုံးပေါ် နိုင်ငံတကာကုသသစ် Follicular/Cellular Graft
(မိမိဆံပင်အမြစ်အိတ်နှင့် အရေပြားရောင်ခြယ်ဆဲလ်များ)ဖြင့် ခရုသင်း၊ သမင်ဖြူ (Vitiligo)
ရောဂါများကို အထိရောက်ဆုံး အစားထိုးကုသပေးလျက် ရှိပါသည်။

အမှတ်-၃/၃၊ ၂၃ ရပ်ကွက်၊ သံသုမာလမ်းမကြီး၊ face book - Kembangan-thuwnna
သုဝဏ္ဏ၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ Hot Line - 09 778527793, 09 778527794 (မိမိဆံပင်-၁၅၅၃)

ကန်တွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၅၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၉၃၊
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၈၉၃၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်းမြို့နယ်၊ (ဦးလှမြိုင်)
အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား ပါမစ်အမည်ပေါက် ဦးလှမြိုင်(KWP-080523)ထံမှ ၁၄-၁-၂-
၂၀၁၂ ရက်စွဲပါ အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဦးစန်းဝင်း/၃/လာအူ(နိုင်)ဝဲ၅၅၄၅၅၅၅ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး
တစ်ဖန် ဦးစန်းဝင်းထံမှ ပေ(၂၀x၆၀)အား ၂-၅-၂၀၀၈ရက်စွဲပါ အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဒေါ်စန်း
မွန်/ရသ(နိုင်)ဝဲ၅၅၄၅၅၅၅၅ လည်းကောင်း၊ ကျန် ပေ(၂၀x၆၀)အား ၁၉-၁-၂၀၀၄ရက်စွဲပါ
အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဦးညွှန်နိုင်/၃/ဝေ(နိုင်)ဝဲ၅၅၄၅၅၅၅၅ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ဒေါ်စန်းမွန်နှင့်
ဦးညွှန်နိုင်တို့မှ ဖူးတွဲ၍ ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်၊
ရဲခန်းထောက်ခံချက်၊ ကျွမ်းကျင်သူက ကိုယ်တိုင်ကတိစာချုပ်ထုတ်ပြု၍ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့်
ဂရန်သစ်လျှောက်ထားလာခြင်းအား ဌာနမှ ကွင်းဆင်းစိစစ်ရာ အဆောက်အအုံ(၂)လုံးရှိပြီး
ဝဲဘက်တွင် အုတ်ညှပ်ပျဉ်ထောင်သွပ်တစ်လုံးရှိပြီး ဦးညွှန်နိုင် မိသားစုနေထိုင်ပြီး ယာဘာကွတ်
ပျဉ်ထင်ကာ သွပ်တစ်လုံးရှိပြီး ဒေါ်စန်းမွန် မိသားစုနေထိုင်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ဦးညွှန်နိုင်နှင့်
ဒေါ်စန်းမွန်တို့မှ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့် ဂရန်သစ်လျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်နိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၅)ရက်အတွင်း ကန်တွက်နိုင်ကြောင်း
နှင့် ကန်တွက်မှုမရှိပါက လုပ်ငန်းလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း
အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဒဂုံမှူး
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်

ဗလ ငါးတန် ဖွံ့ဖြိုးဖွံ့ စာအုပ်စာပေ လေ့လာစို့

ကြော်ငြာ

စီစဉ် သီရိရတနာ လက်လီလက်ကားဈေးနှင့် အဝေးပြေးကုန်တင်ယာဉ်ရပ်နားစခန်း

သုမ္မာလမ်းမကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်

သီရိရတနာလက်ကားဈေး (တိုးချဲ့) တွင် ဆိုင်ခန်းများ ရောင်းချနေပါပြီ

အားလုံး မှ တာဝန်ယူ တည်ဆောက်သည်။

ဆက်သွယ်ရန် - ဖုန်း ၀၁-၅၁၆ ၅၃၃ ~ ၆
၀၁-၅၂၄၉၆၃၊ ၀၁-၅၂၆၉၂၀၊ ၀၉-၇၉၇ ၂၂၁၁၃၃

21st Century Systems, Curriculum and Pedagogy that Empower 21st Century Students

- ✓ Pre-School
- ✓ Wise Classes (Sat-Sun)

ဘုရင့်နောင်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားပါပြီ။

TOTAL Kids School

"School is the best party in town"

An ISO 9001:2008 and 14001:2004 Certified Institution

Tamwe 2428 South Base Corner St. 01 401592 - 4	41st Street 107-115 41st St. 01 376010, 376022	Kyi Myin Dainig 17 U Lu Ni St. 01 2300 715 - 6	Bayint Naung 47 Padauk Lane (2) 09 73143280	Aung Zeya 34 Aung Zeya St. 09 262934441-2	Thingangyun 1 Thumngalar St. 01 8551360 - 3	Taunggyi 24/12 Kanbawza St. 081 206841-4	Kamayut 60(A) Chindwin St. 09 31714586	North Dagon 318 U Aw St. 48 Giv 09796206884
---	---	---	--	--	--	---	---	--

47 Padauk Lane (2), Aye Yeik Mon Housing, Hlaing. Tel.: (951) 680 355

NANYANG
International College

September Intake Batch (5)
"Inspire your future with NIC"

Management & Science University (MSU) is recognized by over 40 Universities worldwide

MBA

Specialized in

- Global Marketing
- Organizational Leadership (Duration : 18 Months)

- ◆ Installments Available
- ◆ Student Loan from CB Bank

Starting Date : 16 September 2017
Enroll before 31st August

Students are able to study in

New Campus : No.124(C), Kabaraye Pagoda Road, Bahan Township, Yangon.

Registration Office : No.24, Yaw Min Gyi Street, Dagon Township, Yangon. (YCTC Business Institute)

Tel : (09) 420163316, (09) 254269644

www.nic.com.mm, E-mail : yctc.mbaprogram@gmail.com

AUTRON နားကြားကိရိယာ

ဂေဟို၊ ငွေ့ဆိုဒ်နိုင်သောနားကြားကိရိယာများ၊ Android & iPhone နှင့်ချိန်ဆက်၍ Remote control အဖြစ် အသုံးပြုနိုင်သော နားကြားကိရိယာများ ၊ ကလေးများစာသင်ရာတွင် အထောက်အကူပြုသည့်နားကြားကိရိယာများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့အတွက် (custom made & readymade) နားအတွင်းထည့် နားကြားကိရိယာများ ၊ အိမ်ထောင်နားကြားကိရိယာများ၊ နားကြားနှုန်းတိုင်းစက်(Audiometer) များ၊ နားကြားကိရိယာနှင့် တွဲဖက်သုံးနိုင်သော Earmould များ၊ ကျယ်လောင်သော ဝိစာဖျက်ခြေပွဲများ၊ စက်ရုံများနှင့် ဆူညံသော ပတ်ဝန်းကျင်တွင် အလုပ်လုပ်သောသူများအတွက် အကြားအာရုံမထိခိုက်စေရန် အသုံးပြုနိုင်သော Earplug များ၊ နားကြားကိရိယာ အပိုပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို တစ်နေရာ ထဲတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

• အမှတ် (၃၇၇)၊ ငွေ့ဆိုဒ် အထက်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်။ ☎ - ၀၁-၂၃၃၆၄၄ ၊ ၃၇၅၂၄၅	• အမှတ် (၇၀)၊ ၂၉ လမ်း ၊ (၇၃-၇၄ ကြား) ၊ ဗန္ဓုလေးမြို့။ ☎ - ၀၂-၆၇၃၄၃၃ ၊ - ၀၉ ၃၃၁၆၇၂၃ ၊ ၀၉ ၂၃၃၀၇၂၄
• အမှတ် (၄၃၂) ၊ ငြိမ်းတင် ၊ စည်းအလမ်း ၊ တာဝေမြို့နယ်။ ☎ - ၀၉ ၄၅ ၅၂၀ ၇၄၄၀	• အခန်း (၅/၆) ၊ အမှတ် (၁၉-က) ၊ ကလေးလမ်း ၊ ၅ ရပ်ကွက် ၊ ငြိမ်းတင်မြို့။ ☎ - ၀၉ ၇၀ ၆၀၀၆၂၅၀ ၊ ၀၉ ၃၃၃၃ ၆၄၉၆ ၊ ၀၉ ၂၀ ၃၀၇၂၄

ဓမ္မာစရိတ် အခမဲ့ အကူအညီ

ဓမ္မာစရိတ် အခမဲ့ အကူအညီ

09 4200 35882
09 4200 35884

(၆၀၄)အင်းလေး(၁)လမ်း(၂)အောင်အုံ

ဓမ္မာစရိတ် အခမဲ့ အကူအညီ

ဓမ္မာစရိတ် အခမဲ့ အကူအညီ

09 4200 35882
09 4200 35884

(၆၀၄)အင်းလေး(၁)လမ်း(၂)အောင်အုံ

KONICA MINOLTA Printing Solutions

သင့်လုပ်ငန်းအတွက် ဘက်စုံသုံး Solutions များစွာ ပေးနိုင်သည့် မိတ္တူစက်

Multifunction A3 Copier bizhub 287 Duplex Print | Copy | Scan

www.gandamarbusinesssolutions.com www.facebook.com/gandamar.mm hq@gandamar-mm.com

For Reseller: 09 799 595 997, 09 977 890 336

Su Myat Aye
enterprise.teams3@gandamar-mm.com
Direct Tel: 09 253 547 980, 09 253 547 981

NELC
Don't Worry, Just Speak!

Communicative English Classes

- Intro
- Level - 1,2,3
- Listening /Speaking - 1 & 2
- Grammar
- IELTS Foundation

စသည့် English Language အတန်းများကို
NELC တွင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ကုန်း - 526311, 523680 ဖိုလ်အောင်ကျော် - 01 256516 ~7 မန္တလေး - 09 91023900
နေပြည်တော် - 09 782009390 ပြင်ဦးလွင် - 09 400306019 လားရှိုး - 082 26611 တာချီလိတ် - 084 52572

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကို ခနစ်တကျ လေ့လာလိုသူများအတွက်

GETC
building a better future

CELEBRATING OUR 10th ANNIVERSARY 2007-2017

- Communicative English
- General English
- Business English
- IELTS

ယာဉ်စာရင်းအုပ်စုဝင်တန်း
အောင်မြင်ထားသူများ
20% - 60% OFF

ရလဒ်ကောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ

မြန်မာ့ကုန်း - 01-537895, 09263337702 | တာမွေ - 01-549590, 09254148006

မိုနဲဒါဖက်ရှင်

- ကြော်ငြာ၊ လက်ဆောင်၊ ပရိုမိုးရှင်းနှင့် အမှတ်တရတူညီဝတ်စုံများအတွက် အရောင်းစုံ ဒီဇိုင်းစုံ ကြိုက်ရာယူ(ကိုယ်တိုင်ချုပ်ထည့်များ) ချည်သား- T.Shirt - 1200 ကျပ်
- Shirt - 3200 ကျပ်
- Sport Shirt - 3250 ကျပ်
- ဦးထုပ် - 1100 ကျပ်(မှစ၍)
- အထည်(၁၀၀)အထက်ယူလျှင် လိပ်စာအရောက် ပို့ပေး၊ ပြပေးသည်။
- အမှတ်-၇၉၊ မြေညီထမ်း၊ ၁၂၄ လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်။
- Ph:01-292129, 01-9000260, 09-250388594
- Email:kyonedoe@gmail.com

MBA
BBA, EMBA, PhD

- Master of Business Administration
- 18 Months (5 Semesters)
- 11 Subjects + 1 Project Paper
- Weekend Classes (Once In every 6 weeks Only)
- Awarded by Asia e University, Malaysia, recognized by 35 ACD Countries
- Education Loan from CIB BANK Available

START YOUR MBA JOURNEY TODAY FROM AS LOW AS MMK300,000!

ENROL NOW TILL 12th AUGUST 2017

09254045682 / 09972656540 / 01667009

Official Offshore Campus of Asia e University, Malaysia. www.aeu.edu.my

ကိတ်ဆန်းရင်
CAR RENTAL

တားဖို့ခံစားနိုင်စွမ်းအရှိဆုံးပေးသည့်
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ။

09-43117680, 09-5059821

တရုတ် ENGLISH Conversation Practice

ကားပြောရုံစုံဆိုင်ရင် Sayar.Yang မြေပုံပြန်ပြောစာတတ်သူ
(တရုတ်)စာတတ်လျှင်ပြောလိုစားပါ။ မြေပုံပြန်ပြောစာတတ်သူအတွက်
ကားပြောရုံစုံဆိုင်ရင်သင်တန်း

Great Wall TAMWE - 540714, 09 5183636
စကားပြော | စကားပြန် 09 420230133

AMERICAN COLLEGE PROGRAM
(Awarded by ACT, USA)
ဝင်ခွင့် လျှောက်ထားမှုများအကျဉ်းချုပ်

CROWN EDUCATION ROYAL ACADEMIC INSTITUTE GLOBAL ACADEMY CERTIFICATE ACT

၁။ အမေရိကန်တက္ကသိုလ်များသို့ ပညာသင်ဆုနှင့် တိုက်ရိုက်တက်ရောက်ခွင့်အတွက် အများဆုံးဖြေဆိုကြသော ACT (American College Test) နှင့် CROWN Education (မြန်မာ) တို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်ဖြေဆို ဖြစ်နိုင်စေရန် (၁)နှစ်ကြာ သင်ကြားမည့် American College Program ၏ အပတ်စဉ် (၁၂) ကို ဩဂုတ်လ ၂၀၁၇ တွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် သင်တန်းဝင်ခွင့်များကို CROWN Education တွင် စတင်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

၂။ မိမိဝါသနာကို မသိရှိသေးသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် ဤ ပရိုဂရမ်မှ Business, Engineering, Psychology, Social Science, Computing ဘာသာရပ်များ၏ အခြေခံသဘောတရားများကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဤ ပရိုဂရမ်ပြီးဆုံးပါက မိမိတို့နှင့် သင့်လျော်မည့် ဘာသာရပ်ကို နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်ကြီးများတွင် ဆက်လက် ပညာသင်ကြားနိုင်မည်။

၃။ နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များတွင် ကျောင်းသား /သူများလိုအပ်မည့် Independent Learning, Problem Solving & Critical Thinking, Analysis, & Global Issues, Research Skills များအပြင် IELTS နှင့် ACT (SAT နှင့် တူညီသော) ဖြေဆိုနိုင်ရန် တစ်ချိန်တည်း ပြင်ဆင်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤ ပရိုဂရမ်သည် အမေရိကန်တက္ကသိုလ်များနှင့် နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များမှ အသိအမှတ်ပြုသော အမေရိကန်(၁၂)တန်းနှင့် ညီမျှပြီး အင်္ဂလန်နှင့် ဩစတြေးလျ တက္ကသိုလ်များအတွက် GCE 'A' အဆင့်နှင့် ညီမျှပါသည်။

၄။ ဤ ပရိုဂရမ် အောင်မြင်ပြီးဆုံးပါက အမေရိကန်တက္ကသိုလ်(၇၀)ခု၊ ဩစတြေးလျတက္ကသိုလ်(၃၀)ခု၊ အင်္ဂလန်တက္ကသိုလ်(၄၀)ခု၊ စကားပူတက္ကသိုလ်(၅)ခု၊ မလေးရှားတက္ကသိုလ်(၄)ခုနှင့် ထိုင်းတက္ကသိုလ်(၄)ခုတို့မှ တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုထားပြီး ဖောင်ဒေးရှင်းသင်တန်း ထပ်မံ တက်ရောက်ရန် မလိုအပ်ဘဲ ဆက်လက် ပညာသင်ကြားနိုင်သည့် တစ်ခုတည်းသော ပရိုဂရမ်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် မိမိ တက်ရောက်လိုသည့် အခြားသောတက္ကသိုလ်များအတွက်လည်း CROWN Education မှ ဆက်လက်လျှောက်ထားပေးလျက်ရှိပါသည်။

လျှောက်ထားသူသည် -

- မြန်မာနိုင်ငံမှ ဆယ်တန်းအောင်မြင်ထားပြီးသူများ (သို့) GCE 'O' ဖြေဆိုထားသူများ (သို့) Grade(10 / 11) ပညာရေးနှင့် ညီသော ပညာရေးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်ထားသူများ
- လျှောက်ထားသည့်အချိန်တွင် အသက်(၁၆)နှစ်ပြည့်ပြီး (၂၀)နှစ်ထက် မကြီးသူ
- ပတ်စ်ပို့ဆိုင်ခါတ်ပုံ (၃)ပုံ
- ဆယ်တန်းအမှတ်စာရင်း (သို့) သက်ဆိုင်ရာ ပညာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အထားများနှင့်အတူ လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- ဘာသာရပ်အားလုံးကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်သာ သင်ကြားမည်ဖြစ်သောကြောင့် ACT မှ ပြုလုပ်သည့် English Level Test ကို ဖြေဆိုရပါမည်။

(ထိရောက်သောသင်ကြားမှုနှင့် အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုများပေးရန်အတွက် လူဦးရေ အကန့်အသတ်ဖြင့်သာ လက်ခံပါသည်။ ဤ ပရိုဂရမ်ပြီးဆုံးပါက အမေရိကန်၊ ဩစတြေးလျ၊ ယူကေ၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ မလေးရှားတက္ကသိုလ်များသို့ ဆက်လက် လျှောက်ထားရန်နှင့် GPA အမှတ်များပေါ် မူတည်ကာ နိုင်ငံအလိုက် ပညာသင်ဆုများ လျှောက်ထား နိုင်ရန် အခွင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။)

ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက - အမှတ် (၂၇၀)၊ ပထမထပ်(1B)၊ စမ်းချောင်း၊ မြန်မာ့ကုန်း။
ဖုန်း - ၀၁ ၅၂၇ ၈၃၈၊ ၀၉ ၂၆၀၀၀ ၄၀ ၅၀ နှင့် ၀၉ ၂၆၀၀၀ ၆၀ ၅၀ သို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

စိုးစံ (လင်း) ကုမ္ပဏီ
(open daily) (ဗဟန်းရုံး) မှ အခြေစိုက်ရောင်းမည်

၁။ ဗဟန်း၊ ရွှေတောင်ကုန်းအနီး (88x60) မြေ 12500L
၂။ သယ်နားကျွန်း၊ ရတနာလမ်းမပေါ် (65x55) မြေ 11200L
၃။ ကမာရွတ်၊ သံလွင်လမ်း (75x75) မြေ 11000L
၄။ လှိုင်ရန်ကုန်း-အင်ဆိန်လမ်းမပေါ် (25x100) 2RC 10400L
၅။ မရမ်းကုန်း၊ ပြည်လမ်းမပေါ် (40x40) 2RC 10000L
၆။ ကမာရွတ်အောင်မြေသာစည်အိမ်ရာ (60x60) 2RC 9950L
၇။ (၆)မိုင်ခွဲ၊ ပြည်လမ်းမပေါ် (60x60) 1RC 3980L
၈။ သယ်နားကျွန်း၊ မလိခအိမ်ရာ (29x67) မြေ 2950L
၉။ ရန်ကင်း၊ ဝါရီမိုင်သာ (40x60) မြေ 2950L
၁၀။ တ/ဥ (၉)ရပ်ကွက်- လမ်းသန် (40x60) မြေ 2500L
၁၁။ တ/ဥ (၉)ရပ်ကွက်- လမ်းမပေါ် (20x60) မြေ 1980L
၁၂။ မင်္ဂလာဒုံ၊ ကာသလမ်းမပေါ် (80x100) မြေ 1490L

01- 552742, 09 73500535, 09 5060938, 09 5060940

GLOBAL PHOENIX
အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်

အဆင့်မြင့် လုံးချင်းအိမ်များ၊
ကွန်ဒိုများကို ငှားလိုသော
နိုင်ငံခြားသား စဉ်သည်များ
ရှိနေပါသဖြင့် အိမ်ပိုင်ရှင်များ
အမြန်ဆုံး ဆက်သွယ်ပေးပါ။

09-260 2600 29 / 59

ဒဂုံမြို့နယ်
ဒဂုံပိုင်
အိမ်ခြံမြေအိမ်များ
ထောင်ပိုင်း မြောက်ပိုင်း
များရှိ မြေကွက်များကို
ရွေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။

09-6809893
09-5120620

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ပြည်ထောင်စုလမ်း၊ မြေတိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်- ၂၅၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄)၊ နှစ်(၆၀)ရက်မြေအမျိုးအစား၊ အကျယ်
အဝန်း(အလျားပေ၆၀xအနံပေ၄၀)ပမာဏခန့်ရှိသော မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ
အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်သူ ဦးအိမ်မောင်မြင့်(ကွယ်လွန်)၏
အမွေအနှစ်အမွေခံများဖြစ်သော ဒေါ်လှမြင့်(၁၂/မတ်(နှိုင်း)၁၉၇၀)၊ ဒေါ်သန်း
သန်းမြင့်(၁၂/မတ်(နှိုင်း)၁၆၅၀)၊ ဒေါ်လှမြင့်(၁၂/မတ်(နှိုင်း)၁၉၇၀)တို့ထံ
မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကလေးယူရန် ရောင်းဖွဲ့ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ
သဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက်အပေါ် ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုအရောင်းအဝယ်ကို
ကန်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမူရင်း
စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံလွှဲပေးလိုပါက လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကုန်ဆုံးသည့်တိုင် ကန်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို
ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်အရ
ဒေါ်ခင်မြင့် (LL.B.D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၀၄၈)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၁၇၉၊ ၀၉-၂၅၀၀၁၇၉

ကြေးမုံ



ONE TEA နို့ဆီချောင်း

ကျပ်သိန်း (၅၀၀) တန်ဖိုးရှိ OK\$ ခဲခြစ်ကံစမ်းမဲများ ပါရှိသည်။



09 5178737 CGMFandB

KMD Institute နိုင်ငံတကာအရည်အသွေးစံချိန်စံညွှန်း ISO 9001:2008 လက်မှတ်ရ

LCCI ဆရာဦးသန့်ဇော်ဦး ကိုယ်တိုင်သင်ကြားသော **LCCI Level I, II, III (စာရင်းကိုင်သင်တန်းများ)**

- Level 1 & 2 Book Keeping and accounts Course ကိုသင်ကြားပေးပါမည်။
- မေးခွန်းဟောင်းများကို အခမဲ့ ပြန်လှန်သင်ကြားပေးပြီး Exam အောင်မြင်သည်အထိ တန်းခွဲသစ်များသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်သင်ကြားခွင့်ပေးပါမည်။
- Level 3 သင်တန်းပြီးဆုံးပါက KMD တွင် **On Job Training** ဆင်းနိုင်ပြီး၊ အလုပ်သင် စာရင်းကိုင်အဖြစ် အရည်အချင်း ပြည့်မီပါက လုပ်ငန်းခွင်ဝင်နိုင်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးပါမည်။

ပြန်ကြားစဉ် LCCI - I, II March Exam Series 331, Pyay Road, Myaynigone. Ph : 01-527436, 502233 15 - August - 2017 (1:00 pm - 4:00 pm) [Tue, Wed]

လှည်းတန်းစဉ် LCCI - I, II March Exam Series 15, 4th Floor, U Tun Lin Chan St. Ph : 01-524400, 502211 5 - September - 2017 (5:30 pm - 7:30 pm) [Tue, Wed, Thu, Fri]

Since 1989 **SAYA-TONY OBF Language and Business Institute** အင်္ဂလိပ်စကားပြောရေး၊ အသံပြန်ဆရာ (SHELL) ဦးစီးသော

English Language Courses **ICM Approved Centre** **ICM**

IELTS (UKVI, IELTS and IELTS for UKVI)
TOEFL (IBT, PBT)

ICM(UK) Single Subject Management Diploma
PROFESSIONAL COURSES

- Business Management and Administration (Dip BMA)
- Marketing Management (Dip MM)
- Human Resources Management (Dip HRM)
- Organizational Development & Change (Dip ODC)
- Financial Management (Dip FM)
- Project Management (Dip PM)
- Supply Chain Management (Dip SCM)
- Risk Management (Dip RM)
- English Course For Business Communication (Cert)
- Debate & Leadership Development (Cert DLD)

တိုက်အမှတ် (၂၀၀/၂၀၀) (၅)လွှာ၊ ၃၅လမ်း (အထက်တလောက်)၊ မကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၅၀၆၁၃၄၃၊ ၀၉ - ၅၁၃ ၀၆၆၇၊ ၀၉ - ၄၄၀၀၀၀၄၀

ကြက်ဖ ငရုတ်သီးမို့ ကင်းစင်သော တံဆိပ် ငရုတ်ဆီအမျိုးမျိုး

လူတန်းစားမရွေး ဝယ်ယူနိုင်မည့် အရသာပြီးပြည့်စုံသည့် အကောင်းစား ငရုတ်ဆီ

- ငရုတ်သီးမို့ ကင်းစင်ကြောင်း အာမခံသည်။
- အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် ထုတ်လုပ်သည်။
မြန်မာနိုင်ငံ FDA မှ စမ်းသပ်စစ်ဆေး ထောက်ခံချက်ရရှိပြီးဖြစ်သည်။

ကြက်သွန်ဖြူပါဝင်သည့် ငရုတ်ဆီ
မည်သည့်ဟင်းလျာမျိုးနှင့်မဆို တွဲဖက်စားသုံး/ ချက်ပြုတ်နိုင်သည့် ငရုတ်သီးအနှစ်
ငရုတ်သီးစစ်စစ် ငရုတ်ဆီ (စိုင်းစေးမပါ၊ အရောအနှောမပါ)

မြန်မာပြည်၏ တစ်ဦးတည်းကိုယ်တည်းလှယ်

Huy Fong Food Inc, USA **Zar & Zar Co., Ltd.**
ဆင်တူယိုးမှား သတိပြုပါ။ ပုလင်းပေါ်တွင် အသာတံဆိပ် "MADE IN U.S.A" မှီမှ ဝေ့ညှင်းစစ်မှန်ပါသည်။
Tel: (01)8604552, 8604553, 8604554

အများပြည်သူသိရှိစေရန်ကြေညာချက်

မြန်မာနိုင်ငံ၏ PTT စက်ချောဆီ တစ်ဦးတည်း ဖြန့်ချိရေးကိုယ်စားလှယ်အနေဖြင့် Tunn Star Co., Ltd. အား ၂၀၁၈ ခုနှစ်မှ စတင်ခန့်အပ်ထားပြီး ဖြစ်ပါ၍လစဉ် ကွန်တိန်နာပေါင်းများစွာဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ရှိ PTT Public Company Limited ပိုင် စက်ရုံများမှ တိုက်ရိုက်မှာယူပြီး တရားဝင်တင်သွင်း ဖြန့်ဖြူးလျက်ရှိပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ Tunn Star Co., Ltd မှ မြန်မာတစ်ပြည်လုံးအား အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များဖြင့် ဖြန့်ဖြူးလျက်ရှိပါသော PTT အမှတ်တံဆိပ် စက်ချောဆီများအား ယုံကြည် စိတ်ချစွာ ရောင်းချ၊ ဝယ်ယူသုံးစွဲနိုင်ပါကြောင်းသတင်းကောင်းပါး အပ်ပါသည်။





MARGA
LANDMARK



THE CENTRAL

WHERE THE FINEST MEETS



WINNER OF 6



PropertyGuru
MYANMAR
PROPERTY
AWARDS™



HOTLINE
+95 9777 773 770

f /thecentriyangon

WEBSITE
www.thecentral.com.mm

ကြော်ငြာ

(၁) နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရအမျှပေးဝေခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး

ဒေါ်မိုးမိုးမြင့်
အသက်(၇၇)နှစ်
(ညောင်လေးပင်)

၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက် တစ်နှစ်ပြည့်ပြီဖြစ်ပါသည်။ မိသားစုမှအောက်ပါအတိုင်း လှူဒါန်းမှုအစုအစည်းရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်နိုင်ပါစေသော်-
၇-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် ညောင်လေးပင် ပါဠိသိပ္ပံကျောင်းတိုက်၊ ၈-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် ဗဟန်းနေအိမ်၊ ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် သစ်စိမ့်ကုန်းရှိ ရွှေမင်းဝန်တောရမ္မရိပ်သာ၊
၂၆-၇-၂၀၁၇ရက်တွင် အင်းတကော်၊ အင်းဖားကျေးရွာရှိ စူဠာမဏိကျောင်းတိုက်တို့တွင် ရဟန်းသံဃာများအား ဆွမ်းဆက်ကပ်ခြင်း၊ လူပုဂ္ဂိုလ်တို့အား ကျွေးမွေးလှူဒါန်းခြင်း၊ သင်္ကန်းများ
ဆက်ကပ်ခြင်း၊ စာသင်ကျောင်းအတွက် လိုအပ်သည်များ လှူဒါန်းခြင်းများဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

“နတ်၊ လူသာဓု ခေါ်ဆိုနိုင်စေသော်”

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

သီရိပျံချီ ဗိုလ်ချုပ်စောလွင်(ငြိမ်း) (ခင်ပွန်း)၊ သမီးကြီး မသီသီလွင်၊ သား မောင်ရဲလွင်၊ သမီး မနီနီလွင်နှင့် မလွင်လွင်မေ

မြေးများ

ဒေါက်တာခိုင်ခိုင်လွင်ကျော်၊ မောင်ကျော်ထူးဗလ(ဘီအီး၊ မြို့ပြ)

မရွှေသီရိမြတ်(ဒုတိယနှစ်၊ M.B.,B.S)၊ မောင်ကောင်းဆက်ထွန်း (ဒုတိယနှစ်၊ မြို့ပြ) (STI)

မောင်သုတရဲလွင် ("A" Level Cambridge) (U.K)

မသန့်သစ္စာလွင်(IGCSE "O" Level) (MISY)

(၁) လပြည့်လွမ်းဆွတ် သတိရခြင်း

ဦးသိန်းတန် (ကျောက်ဆည်)၊ အသက် (၈၂) နှစ်
ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း)

စက်မှုထွေ/ထိန်း၊ အမှတ်(၁)စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

ဖခင်ကြီးဦးသိန်းတန်သည် (၂၆.၆.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားပြီ ဖြစ်၍ ကွယ်လွန်သူ အား ရည်စူး၍ ကျန်ရစ်သူ ဇနီးနှင့် သားသမီးမြေး များမှ နှစ်စဉ် ဖခင်ကြီး၏ မွေးနေ့ (၂၆) ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်ခြင်း ဖြစ်သော နန္ဒဝန်ပါဠိတက္ကသိုလ် ကျောင်းတိုက်၌ သံဃာ ကုန်ဝါဆိုသင်္ကန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းအလှူတို့ကို ဖခင်ကြီး(၁)လပြည့်သည့် (၂၆.၇.၂၀၁၇) ရက်နေ့တွင် နေအိမ်၌ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း မည်ဖြစ်၍ ဤကောင်းမှုကုသိုလ်များကို ဘဝတပါးသို့ ကူးပြောင်း သွားသော ဖခင်ကြီး ဦးသိန်းတန် ရောက်ရာ ဘုံဘဝမှ ကြားသိ၍ ကုသိုလ် အမျှ ရယူပြီး သာဓုခေါ်ဆို နိုင်ပါစေ။ အမျှအမျှ အမျှပေးဝေပါသည်။

ဇနီး - ဒေါ်တင်တင်သိန်း နှင့်
သားသမီး မြေး မြစ် တစ်စု

တိုက်ခန်းရောင်းမည်

လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဗဟိုစည်အိမ်ရာ အကျယ် ပေ(၂၇x၄၇) ဟောင်ကောင် ၂လွှာ၊ (၅+၆လွှာ) မြေညီတွင် ကားရိုဒေါင်(၁)ခန်းပါသည်။ အိမ်ခန်း(၅)ခန်းပါ သည်။ ရေ မီး၊ ကြိုးဖုန်း၊ အိတ်ခန်း၊ ပါကေးခင်း၊ အဆင့်မြင့်ပြင်ဆင်ပြီး ကျောင်း၊ ရေ၊ ကားဂိတ်၊ ဆေးရုံခန်းသည် ရပ်ကွက်သန့်သည်။
ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၈၀၀၉၊ ၀၉-၅၁၉၉၄၆၉

ဒီဇယ်ဓာတ်သီ
စက်ပြင်သင်တန်း
(နေ့စဉ်ပညာရေး)
၂၁အမတ်မြင်လှိုင်လမ်း၊
တာဝှစ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
ဖုန်း- ၄၀၀၆၃၄ ၊ ၅၄၄၉၂၄
၀၉ ၅၀၅၂၁၁၅

ရောင်းရန်ရှိသည်

Surimi ဝါးသားကြိတ်စက် ၂၀၀ ရောင်းရန်ရှိသည်။
စိတ်ဝင်စားသူများဆက်သွယ် ဖော်ပြနိုင်ပါသည်။
အေးဖုန်းနံပါတ်
ဆက်သွယ်ရန် Ph-09796542396

GW 0973226006
0973133528
0973077569
အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့
ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
ကာများနှင့် လုပ်သားအပေါ်
ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။ နယ်
အိမ်ပြောင်း ကားငှားနိုင်သည်။
အမှတ်(၆)၊ ဧပြည်ထောင်စုလမ်း၊
09401505559 ဝမ်းကျောင်း

ရောင်ခြည်ထပ်
အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
10', 14', 15' ကားများဖြင့်
လုပ်သားအပြီးအစီး ပြုလုပ်/နယ်စား
ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
Ph:09-450454771
09-450454772
09-450454773

(၆) နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း

ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးကျော်မင်းဝင်း
(ကြည်း-၂၇၈၇၉) တေဇ-၂၃

(၂၆-၇-၂၀၁၁) မှ (၂၆-၇-၂၀၁၇)

ခွဲခွာသွားသည်မှာ ယနေ့ ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက်တွင် (၆)နှစ် ပြည့်ခဲ့ပါပြီ။ နေ့စဉ်၊ နှစ်စဉ်ပြုလုပ်သမျှကုသိုလ်ကောင်းမှုများ နှင့် ယနေ့တွင် မန္တလေးမြို့ရှိ တိပိဋကသန္တာဝါသစာသင်တိုက်၌ သံဃာတော်အပါး(၁၀၀)တို့အား ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းရသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုများအတွက် အမျှပေးဝေပါတယ်။ ရောက်ရာ ဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ချစ်ဇနီး - ဒေါက်တာနှင်းအိလှိုင်ဆွေ
ဆေးရုံအုပ်၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး၊
မန္တလေး။

မူးယစ် ဆန့်ကျင် အောင်ပွဲဆင်

Grand Diamond Castle Co.,Ltd.
Aluminium window, Door product & Services

၁။ ပစ္စည်းအရည်အသွေးအာမခံ။
၂။ နောက်ဆုံးပေါ်ခေတ်မီစက်ကြီးများဖြင့်ထုတ်လုပ်မှု။
၃။ နှစ် (၄၀)ကျော်အတွေ့အကြုံရှိ စင်ကာပူကျွန်းကျပ်ပညာရှင်များ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု။
၄။ Singapore BCA လက်မှတ်ရကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏လက်ရာ
၅။ Design နှင့် Budge အပေါ်မူတည်ပြီး ရွေးချယ်နိုင်သော ပြတင်းတံခါး Series (၅)မျိုးနှင့် Tempered Door, Partition များ။
၆။ အမဲခွန်ဆောင်မှုဖြင့် အိမ်တိုင်ရာရောက်တိုင်းတာခြင်း၊ ခန့်မှန်းကုန်ကျငွေ တွက်ချက်ပေးခြင်း၊ Design ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်း။

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၂၁၂)ရွှေဂုံတိုင်တာဝါ၊ အရှေ့ရွှေဂုံတိုင်လမ်းမ (MPT ရုံးချုပ်ရှေ့)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
Ph: 09-960188922, 09-964321988, 01-558228 Email: gdc.purchase@gmail.com

◆ လူကြီးမင်းတို့၏လိုအပ်ချက်များကိုအကောင်းဆုံးဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ဖြေရှင်းပေးမည့် GDC
- အကောင်းဆုံးအရည်အသွေး ၊ လေလွင့်မှုအနည်းဆုံး System,
- ဘီးချော်မထွက်နိုင်ခြင်း၊ ရေမယိုစိမ့်စေခြင်းနှင့် သက်တမ်းကြာရှည်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် ထုတ်လုပ်ထားသောပုံစံ
- ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်သူများ လွယ်ကူ အဆင်ပြေ၍ တွက်ဖြေကိုင်စေမည့် Minimalist Design "E Series" Sliding Window Frame များကို အမြို့မြို့အနယ်နယ်သို့ လက်လီလက်ကား ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချပေးနေကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။



ကြော်ငြာ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေကန် ဒါယကာကြီး ဦးတင်စိုး(ခ)ဦးမောင်တင် (၆၇)နှစ် Managing Director (Yangon Airways Ltd.)

ခေါင်းတင် (၇၁)နှစ် (အမတ်ကျောင်းအုပ်-ငြိမ်း) ပဲခူးမြို့နေ ဦးဘဟန်-ဒေါ်သန်းမြင့်(မေတ္တာကြယ် ဆေးလိပ်ခဲ-မူပိုင်လှ)

အနိစ္စ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးသောင်း(မကျေး) (၇၉)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ အေးလမ်း

ဦးစိန်လှိုင်(မိုးကုတ်ယောဂီဟောင်း) (၈၆)နှစ် (မဲလက်ကမ်း၊ တာဘီတ) စား/ထွေ မန်နေဂျာ(ငြိမ်း) ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကမ်းမြို့နယ်၊ အမှတ် (၂)၊ ကန်လေးစုလမ်း၊

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးတင်စိုး (၆၇)နှစ် Managing Director Yangon Airways Ltd. Yangon Airways Ltd. မှ Managing Director

တပ်ကြပ်ကြီး ဦးအုန်းမောင် (၆၁)နှစ် (အကျဉ်းဦးစီး-ငြိမ်း) မကျောင်းဒေသကြီး၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ အုန်းတော (၂)ရပ်ကွက်၊ မင်းကုန်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ မဟာနဂါး ခိုင်သာ ပါလာတင် ဦးမောင်အုန်း (၇၄)နှစ် မူလသစ္စာဒါယကာ၊ ဓမ္မထာထိက

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးစိန်လှိုင် (၈၅)နှစ် အငြိမ်းစား(မြန်မာ့စတူဒီယိုနှင့်ဓာတ်ပုံပစ္စည်းလုပ်ငန်း) ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် (၁၂)၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်နေ (ဦးမြို့-ဒေါ်မြနီ)တို့၏

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးစိုးတင့် အသက် (၆၄)နှစ် Hitachi Soe Electric & Machinery Co., Ltd. ၏ Chairman၊ စိုးလျှပ်စစ်ဇော်ဒေးရှင်းနှင့် ဒဂုံမြို့

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးမြင့် (B.E - Textile) လက်ထောက်အထွေထွေ မန်နေဂျာ(ငြိမ်း) ဝတ်မှု(၁) အသက်(၇၄)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ မဟာနဂါး ခိုင်သာ ပါလာတင် ဦးမောင်အုန်း (၇၄)နှစ် မူလသစ္စာဒါယကာ၊ ဓမ္မထာထိက

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဒေါ်အောင်နွယ် (၈၇)နှစ် ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရမ်းဗြဲမြို့နယ်၊ စကုက္ကနဲ၊ ဗောဓိရွာနေ (ဦးလှဲအောင်-ဒေါ်အေးနွယ်)တို့၏

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်စန္ဒာဝင်း အသက်(၄၉)နှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအားစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးမြတ်ကျော် (၈၂)နှစ် ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဗဟိုတက် ဥက္ကဋ္ဌ(၆၀)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ မဟာနဂါး ခိုင်သာ ပါလာတင် ဦးဝင်းသန်း (၆၄)နှစ် စုလက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဝတ်မှု(၂) ဝင်းသပြေအောက်လှုပ်နေကုမ္ပဏီ လီမိတက်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးမောင်မောင်ကြည်(လှစွန်း) (၆၇)နှစ် နေပြည်တော်၊ မြောက်ဗဟိုမြို့နယ်၊ ဘောဂသိဒ္ဓိရပ်ကွက်၊ ပိတောက်အိမ်ရာ၊

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း MATILDA SEIN (ခ) ဒေါ်ဌေးဌေး ပုသိမ်စိန်ကျွန်းကုန်းစင်ကျောင်းသူဟောင်း B.A, B.Ed အထက်တန်းပြဆရာမ (ငြိမ်း) အထက်(၃)၊ အထက်(၆)ပုသိမ် အသက် (၇၈)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း ဒါယကာကြီး ဒေါ်အုန်းကြည် (၇၂)နှစ် တောင်ကုတ်(ရွာမ) ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ပုသိမ်

ဒေါ်ထားလှဝေအုန်း(ပထမ) အသက် (၃၉)နှစ် ချင်းပြည်နယ်၊ တန့်ဆည်မြို့နယ်၊ Vom Kua ရွာ၊ အမှတ်(၁)၊ သုခမြိုင်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဒေါ်လှမြင့် (၈၇)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ အမှတ် (၃)၊ အောင်သပြေအုန်း

ဒေါ်ကျင်စိ(ပန်းမော်) အသက် (၇၇) နှစ် ပန်းမော်မြို့နေ (ဦးစိန်လှိုင်-ဒေါ်အုန်းမြင့်)တို့၏ သိမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊

ဧရာဝတီ၊စစ်တောင်း၊ငဝန်းတိုး မြစ်ရေအခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅

ဧရာဝတီ
ယနေ့မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်များအရ ဧရာဝတီ မြစ်ရေသည် ဟင်္သာတမြို့တွင် နှစ်ပေခန့်နှင့် လွန်မြို့တွင် တစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ပေဝက်ခန့်စီ ကျဆင်းနိုင်ကာ ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

စစ်တောင်း
စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် မဒေါက်မြို့တွင် နှစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်သုံးရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

ငဝန်း
ငဝန်းမြစ်ရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့တွင် သုံးပေခန့်နှင့် သာပေါင်း မြို့တွင် တစ်ပေခွဲခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် အသီးသီးအထက် သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်ငါးရက်အတွင်း ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နှင့် သာပေါင်းမြို့တို့တွင် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက် တည်ရှိနိုင်သည်။

တိုး
တိုးမြစ်ရေသည် မအူပင်မြို့တွင် ပေဝက်ခန့် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ် ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်သုံးရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။
အဆိုပါမြစ်ကမ်းများအနီးနှင့် မြေနိမ့်ပိုင်းနေထိုင်သူများအနေ ဖြင့် အထူးသတိပြုနေထိုင်ကြပါရန် မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒဌာနကြားမှ ဦးစီးဌာနက အကြံပြုထားသည်။ (ကြေးမုံ)

မြန်မာအမျိုးသမီးဖူဆယ်အသင်း နောက်ဆုံးခြေစမ်းပွဲတွင် ရှုံးနိမ့်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၅

ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်သည့်အနေဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၌ လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အမျိုးသမီးဖူဆယ်အသင်း သည် နောက်ဆုံးခြေစမ်းပွဲအဖြစ် ယနေ့ညနေပိုင်းက အီရန်လက်ရွေးစင် အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ ရှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။
စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၂ သို့ □



ချယ်လ်ဆီးကို အနိုင်ရရှိပြီး စင်ကာပူမြေ၌ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်း အောင်ပွဲခံ

စင်ကာပူ ဇူလိုင် ၂၅

နိုင်ငံတကာချန်ပီယံဖလားပြိုင်ပွဲအဖြစ် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့် ဘိုင်ယန် မြူးနစ်အသင်းတို့ ယနေ့ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းက ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။
ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းတို့၏ နိုင်ငံတကာ ချန်ပီယံဖလားပွဲစဉ်တွင် ချယ်လ်ဆီးအသင်းသည် ဘတ်ရွဲဝါယီ၊ မော့ဆက်၊ ဝီလီယံ၊ အလွန်ဆို၊ ဖာဘရီဂတ်စ်၊ ဘိုဂါ၊ ကန်တီ၊ ကာဟေးလ်၊ ခရစ္စတန်ဆန်၊ အက်ပီလီကူတာနှင့် ကော်တိုရစ်တို့ကို ပွဲထွက်ကစားစေခဲ့ပြီး ဘိုင်ယန်မြူးနစ် အသင်းမှာမူ လီဝန်ဒေါ့ဆီ၊ ရိုမ်းစ်ရီဂရိုဂက်စ်၊ ရီနာတိုဆန်းချက်၊ တိုလစ်ဆို၊ ရီဘာရီ၊ မူလာ၊ ရာဖင်ဟာ၊ ဖရီဒယ်၊ ဂျာဗီယာမာတီနက်စ်၊ တမ်မဲလ်နှင့် စတာကီတို့ကို ပွဲထွက်ကစားစေခဲ့သည်။
ယင်းပွဲစဉ်တွင် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းအတွက် သွင်းဂိုးများကို ရာဖင်ဟာ (၆မိနစ်)၊ မူလာ(၁၂ မိနစ်)၊ ၂၇ မိနစ်)တို့က သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး ချယ်လ်ဆီးအသင်း အတွက် သွင်းဂိုးများကို မားကွိုစ်အလွန်ဆို (၄၅မိနစ်)နှင့် ဘတ်ရွဲဝါယီ(၈၅



မိနစ်)တို့က သွင်းယူပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို အနိုင်ရရှိရေးအတွက် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်း အကောင်းဆုံးခြေစွမ်းပြကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ပထမပိုင်းမှာပင် ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို သုံးဂိုးသွင်းကာ ဦးဆောင်ကစားနိုင်ခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် ပထမပိုင်းပွဲပြီးခါနီး တွင် မားကွိုစ်အလွန်ဆို၏ သွင်းဂိုးဖြင့် ချယ်လ်ဆီးအသင်း ချေပဂိုးတစ်ဂိုး ပြန်လည်ရရှိခဲ့ပြီး ဒုတိယပိုင်းတွင် နည်းပြကွန်တီက အသင်းခေါ်ယူထားခဲ့သည့် တိုက်စစ်မှူး မိုရက်တာကို ထုတ်သုံးကာ အပြောင်းအလဲပြုလုပ်ခဲ့သော်လည်း ဒုတိယပိုင်းပွဲကစားချိန် ၈၅ မိနစ်ရောက်မှသာ ဘတ်ရွဲဝါယီ၏ သွင်းဂိုးဖြင့် ချေပဂိုးတစ်ဂိုး ထပ်မံရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဘိုင်ယန်မြူးနစ်အသင်းသည် လာမည့်ပွဲစဉ်အဖြစ် ဇူလိုင် ၂၇ ရက်တွင် အင်တာမီလန်အသင်းနှင့် စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁ သို့ □

YBS ၃၇ ယာဉ်လိုင်း လှည်းကူး-ဆူးလေသို့ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၅

ရန်ကုန်ဘတ်စ်ကား အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီ YBPC ၏ YBS ၃၇ ယာဉ်လိုင်းအနေဖြင့် ထောက်ကြံ့ ဝိတ်ရင်းမှ ဆူးလေသို့ ပြေးဆွဲပေးလျက်ရှိပြီး ခရီးသည် များ၏ တောင်းဆိုမှုအရ လှည်းကူး-ဆူးလေလမ်းကြောင်း ကိုလည်း တိုးချဲ့ပြေးဆွဲလျက်ရှိကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာ ပိုင်အဖွဲ့မှ သိရသည်။
အဆိုပါဆူးလေမှ လှည်းကူးအထိ လမ်းကြောင်းအပြင် မှော်ဘီနည်းပညာတက္ကသိုလ်သို့လည်း လမ်းကြောင်းတိုးချဲ့ ပြေးဆွဲပေးနေကြောင်း သိရသည်။
“အခုဆိုရင် YBS ၃၇ ကိုလှည်းကူးဘက်ကရီးသည် တွေကလည်း တောင်းဆိုကြတဲ့အတွက် လှည်းကူးအထိ ပြေးဆွဲပေးနေပါတယ်။ နောက်ပြီး မှော်ဘီနည်းပညာ တက္ကသိုလ်က ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေ အခက်အခဲ မဖြစ်ရအောင် ထောက်ကြံ့အထိကနေ အခုဆိုရင် မှော်ဘီနည်းပညာတက္ကသိုလ်အထိ ပြေးဆွဲပေးနေပါတယ်။ YBPC ကုမ္ပဏီရဲ့ လိုင်းအသစ်အနေနဲ့ကတော့ ဒဂုံ တက္ကသိုလ်-ဆူးလေခရီးစဉ်ကို YBS ၈၇ အဖြစ် ပြေးဆွဲနေ

ပါတယ်”ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာပိုင်အဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာမောင်အောင်က ပြောသည်။
အဆိုပါ YBPC ယာဉ်လိုင်းကုမ္ပဏီသည် ယခင်က BRT Lite အမည်ဖြင့် ပြေးဆွဲပေးနေသော ယာဉ်လိုင်း ဖြစ်ပြီး ကတ်စနစ်ဖြင့် ငွေပေးချေစနစ် ကျင့်သုံးနေသော ယာဉ်လိုင်းတစ်ခုဖြစ်သည်။ လက်ရှိတိုးချဲ့ပြေးဆွဲလိုက်သော လှည်းကူး-ဆူးလေခရီးစဉ်ကို ခရီးစဉ် အစအဆုံးအနေဖြင့် ကျပ် ၅၀၀ ကျသင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
YBS ၃၇ ပြေးဆွဲနေသည့် YBPC ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် အစိုးရ-ပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု PPP စနစ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထူထောင်ထားသည့် ဘတ်စ်ကားအများပိုင်ကုမ္ပဏီ တစ်ခုဖြစ်ပြီး လက်ရှိတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသော ဘတ်စ်ကားသစ် အစီး ၁၀၀၀ အနက် အစီး ၅၀၀ ကို အဆိုပါယာဉ်လိုင်း ကုမ္ပဏီလက်အောက်ရှိ ယာဉ်လိုင်းများတွင် ဝင်ရောက် ပြေးဆွဲစေမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုအာဏာပိုင် အဖွဲ့မှ သိရသည်။ (၀၀၀)



SO SIMPLE, SO EASY
KBZ mBANKING
AVAILABLE ON

KBZ BANK
STRENGTH OF MYANMAR
01-2306219